New Revelation recieved by Bertha Dudde

Proclamations No. 5609 - 5758

Please take special notice of the fact that God’s Words addressed to us are non-denominational.

The contents of this publication by no means intends to attract members of any Christian religious affiliation nor to recruit members into any other religious affiliation.

Its sole purpose is to make the present-day Word of God accessible to all people.

Between 1937 and 1965 Bertha Dudde was permitted to receive and record 9030 individual proclamations on a daily basis.

The publication of the proclamations was made possible due to the active support of the many friends of God’s New Revelation.

May this Word of God become a blessing to many people. (Also see B.D. No. 4015)

Distribution of the proclamations is very much desired. Only complete and unaltered proclamations must be passed on. (Also see B.D. No 8899)

‘He that hath My commandments, and keepeth them, he it is that loveth Me .... and I will love him, and will manifest Myself to him ....’ John 14, 21

The Publishers, Hans-Willi Schmitz and Wilhelm Wegers

http://en.bertha-dudde.org/

Autobiography of Bertha Dudde

At the request of many friends Bertha Dudde wrote the following biography in 1953:

I have been writing messages received through the inner Word since June 15, 1937. In answer to the many requests of my friends I will give you a picture of my earthly life, a short explanation of what I received spiritually, and my own feelings about all this.

I was born April 1, 1891, the second oldest daughter of an artist of Liegnitz in Silesia, today's Poland. I had a normally peaceful childhood, with six sisters in our parent’s home. I learned the cares of life at an early age. The desire to make money to help my parents made me learn the trade of a seamstress. As the financial needs of my parents continued, so did the burden, and in this way I made myself useful.

My parents belonged to different denominations. Father was a Protestant - Mother a Catholic. We children were brought up in the Catholic faith but never experienced pressure or force to follow the practices of the church so that each child in later years was able to pursue their own chosen course.

I myself was religious but could not accept the doctrine of the Catholic system although I respected the church. I could not represent something on the outside that my inner conscience had not accepted. So I did not continue to attend church, heard little preaching and had no knowledge of the Bible. I did not read any religious books or scientific literature and did not join any other group or religious sect.

Anyone knowing the Catholic teaching knows what a conscious struggle one finds himself in when he wants to release himself from it. I was not spared from this either. But the question as to what is the Truth and where it is to be found, remained.

Often when I prayed the Lord's Prayer I would beseech the Lord to allow me to find His kingdom. This prayer was answered in June 15, 1937, as I prayed quietly and waited for the inner voice. In this attitude I persisted often, for a wonderful peace came over me and thoughts which came to my heart, not my head, gave me comfort and strength.

Still I did not know that these thoughts were given to me until, in a strange dream I experienced something which later proved to be the Truth and caused me to write down these thoughts.

So on a certain day as I listened inwardly a stream of words came to me, which I wrote down. This was the first message I wrote which started like this: "In the beginning was the Word, 'a Te-Deum' to the Creator of Heaven and Earth."

Then came doubt, …. did you write this by yourself? In short, I have wrestled, prayed and gone through many struggles, but again and again the words came to me like a stream, a wisdom, which made me tremble. Then God Himself took away my doubts. He answered me and I acknowledged Him as our Father, in His Word. My faith grew, doubt diminished, and I received and wrote daily.

The contents of the writings were beyond my understanding. Phrases, which I had never heard of or read about, strange and scientific expressions and references continually came to me. Then came unheard of expressions of the Heavenly Father's Love giving refuge and providing enlightenment to all the questions of life.

The Words came to me in the following manner: After sincere prayer and a short period of composure I listened inwardly. Thoughts then followed coming to my mind, clearly, distinctly, and the words flowed smoothly always three or four, one after another, like writing a radio announcement or a weather report, slowly so that I could easily keep pace, writing line after line.

Now I write the words in shorthand as a dictation without having any constructive or intellectual part in it. I am in no way in a 'trance', nor do I even form the sentences, but it comes to me one word at a time, neither do I understand the context while I am writing the words down.

After days, sometimes weeks, I transcribe the shorthand writings into longhand without changing or correcting a syllable. Each dictation takes about half an hour. I must stress that this could not happen forcibly or in a state of ecstasy. It all takes place simply and consciously, without any excitement or influence of my own will. I can interrupt myself at any time and finish the sentence after hours or days without reading the previous writing the dictated words continue again.

My will is under no compulsion, all that I desire is to serve God and do what His will wants me to do.

I can truthfully say that I was led into this Truth, and these concepts were, in every respect, foreign to me. It was only after years that I found confirmation of what I received when I came to know the writings of Jacob Lorber. No one can imagine my joy when I discovered the literature of Jacob Lorber; ‘The Great Gospel of John’ and ‘The Youth of Christ’. Then I understood that other people were also given the Word of the Lord, that God had spoken to His children at all times and that God will continue to do this in His endless love and mercy.

I found in Lorber's writings the same as was given to me. I often could not understand the Word that came to me, but in His love the Heavenly Father gave me the explanation. How wonderful are the innumerable manifestations in which the Father displays His exceedingly great goodness.

It became clear to me that my limited education due to lack of money, and my lack of time to read good books or visit performances, became my advantage. I was now able to concentrate on my work from early morning to late at night, and each day I received that precious spiritual Word without knowing for whom I received it.

It is because of my ignorance of the Bible and the Catholic doctrine that I accepted the Word from above without resistance. In my experience, an earnest Catholic or Protestant whose knowledge is rooted in dogmatic theories is too much bound to dogma to accept and embrace divine revelations without resistance.

Still, there are scientists at several faculties who earnestly discuss these divine teachings with increasing interest. Their interest not only concerns the irrefutable explanation of the origin of matter and the possibility of its dissolution, but also the principle of the wrong teachings of different religions, systems and confessions. In the messages I received, these errors are recorded and everyone is urged to give instructions concerning these doctrinal errors whenever there is an opportunity. But everyone is free to take the Lord's Word to heart or not. But whoever understands the spirit in the Father's Word and does not act accordingly increases the distance between himself and the Father even more. When he does not follow the warning Words of love he puts himself inevitably under the law. He will also, in the same measure, lack in grace by disregarding God's commandment of love.

In God's grace people are led anew to the Gospel, which emphatically points out the purpose of man's being. For the merciful love of God seeks to save all who still can be saved before the turning point comes. And it will come. The end-time which seers and prophets have proclaimed is now here. According to the revelations given to me, the Lord does not differentiate between His children. ‘Come ye all to Me’ sounds His call and blessed is he who hears His call and follows Him. God loves His children. He wants to make them all happy, even when they do not want to know Him.

Recorded November 22, 1953

Bertha Dudde

Bertha Dudde was permitted to leave her earthly shell on September 18, 1965 to return to the Father’s heavenly house.

Inhoud

5610 - Het wezen van satan - Val en verlossing

5612 - Het eerstgeschapen wezen - Drager van het licht - Afval van God

5616 - Troostrijke woorden van de Vader

5617 - Vaderhuis en gelukzaligheid

5621 - Geloofsstrijd – Antikrist ‘t Belijden voor de wereld

5624 - Gelukzalig lot en werkzaamheid in het geestelijke rijk

5627 - Strijd met het zwaard van de mond

5629 - Je terugtrekken in de stilte - Tijd van nood

5630 - Geestelijke omkeer - Verandering van de aarde

5640 - Brug naar het geestelijke rijk - Jezus

5643 - Goede Vrijdag - Weg naar Golgotha

5645 - Hoe lang kon Lucifer scheppen?

5646 - Het diepste weten werd Jezus onthuld - Navolging van Jezus

5647 - Wie door GOD wordt bemind...

5648 - Het aardse levenslot stemt overeen met de wil

5650 - Geestelijke wedergeboorte

5653 - Gebed in geest en in waarheid

5654 - Moeilijke dagen - Antikrist - Einde

5655 - Totale ontbinding van de aarde Vergeestelijking

5657 - Waarom het evangelie alleen liefde leert - Dieper weten

5663 - Geestelijke storingen - Verzoekingen - Geduld

5665 - De wil op God gericht - Kracht in de laatste strijd - Kracht van God

5666 - De gelukzaligheid van het lichtrijk - Genot en verrukking

5667 - De juiste weg met Jezus als Leidsman

5669 - Het werkzaam zijn van de geest in alle geestelijke richtingen - Ware vertegenwoordigers

5672 - De wilsproef op aarde - Het navolgen van Jezus - Verbinding

5675 - Het aanroepen van lichtwezens Stel u vooraf in verbinding met de VADER

5677 - Vangnetten van satan

5678a - Vervulling van de voorspellingen - Catastrofe vooraf (1)

5678b - Vervulling van de voorspellingen - Catastrofe vooraf (2)

5680 - Terugtrekken in de stilte – de komende onrust

5681 - De liefde is het hoogste

5686 - Het ware gebed is de brug naar God - Jezus Christus

5687 - Teken van het einde: bekoelde liefde

5689 - God wil door de schepping herkend worden als Liefde

5690 - Rijp worden alleen door liefde

5693 - Oerwet: liefde

5699 - U hebt toch een VADER ...

5700 - Wat is waarheid? - Waar is ze te vinden?

5701 - Onderzoek de geesten - Valse christussen en profeten

5703 - Doel van de Schepping - Ontwikkelingsgang

5705 - Materiële instelling

5706 - Het geloof in God - Openbaring - Waarheid

5710 - Boek der boeken - Gods woord

5712 - Verrassend einde, ook voor de gelovigen

5714 - Hulp voor zwakke zielen in het hiernamaals

5717 - Gedachtengolven zijn in overeenstemming met de wil

5719 - Geloofsstrijd - Antikrist - Tegengestelde arbeid

5720 - Het juiste gebed - Kinderrelatie

5723 - Tekenen van het einde

5724 - Verlossing door Jezus Christus

5726 - Een sterk geloof - Het navolgen van Jezus

5727 - “U moet volmaakt worden, zoals uw Vader in de hemel volmaakt is”

5729 - Het benutten van de tijd van genade voor het einde

5733 - Jezus Christus, Leidsman op de goede weg

5737 - Hulp voor verdwaalden op aarde en in het hiernamaals - Voorbede

5740 - Verlossing uit de diepte - Reddingswerk

5741 - Verandering van wil in vrijheid - Volmaaktheid

5743 - Getuigen van het einde op de nieuwe aarde voor de nakomelingen

5744 - Tot godloochenaars

5745 - De houding van de verstandsmensen tegenover de gaven van de GEEST

5747 - Het geloof in de missie van Jezus Christus - Het juiste onderricht

5750 - Aarde school van het geestelijke - Middel tot het doel - Doel op zichzelf ....

5753 - Het luisteren naar het aangesproken worden door God

5754 - Houding van verstandsmensen tegenover de gaven van de geest....

5758 - Het vormen van het hart tot tempel van God

Het wezen van satan - Val en verlossing

B.D. 5610 from 26. februari 1953, taken from Book No. 62

De ontzaglijk verre verwijdering van hem die zich eens tegen Mij, de alles leven gevende Kracht, verhief, heeft ook de uitwerking van kracht enorm verkleind. En zo heeft het geestelijke dat eens vol leven en kracht was, zichzelf van de kracht beroofd en uiteindelijk zich tot de hardste substantie gevormd, omdat ook de geestelijke substantie verhardt als ze in deze eindeloos verre verwijdering van Mij niet meer wordt aangeraakt door de kracht van mijn liefde. Het gebeuren van de verharding van geestelijke substantie heeft hetzelfde te betekenen als het ontstaan van aardse materie, die door mijn wil tot vorm werd. De gehele schepping is in diepste grond zo'n verharde stubstantie, geestelijke kracht die eens van Mij is uitgegaan, die echter als iets hoogst volmaakt wezenlijks van Mij uitging. Dit wezenlijke werd in zijn volmaaktheid voortdurend doorstraald met de kracht van mijn liefde en daardoor, net als Ik, in staat onbeperkt te scheppen en te werken.

Ik ben de Oerbron van alle kracht en van deze krachtbron is al het bestaande afhankelijk. Er bestaat niets buiten Mij wat zelfstandig over kracht beschikt, en een loslaten van Mij en mijn kracht betekende dus ook totaal vergaan daar er van geen enkele andere zijde een toevoer van kracht mogelijk zou zijn. Maar een losmaken van Mij is ook onmogelijk, omdat mijn kracht eeuwig niet kan vergaan en ook eeuwig niet deelbaar is. Doch zich eindeloos ver van Mij verwijderen kan dat wat uit mijn kracht is voortgekomen, en verwijdering betekent dat de kracht aan uitwerking verliest dus dat wat zich heeft verwijderd als het ware onbeweeglijk blijft en zich verdicht tot vaste substantie, tot materie, wat dus verharde geestelijke substantie is, welke het vermogen werkzaam te zijn ontbreekt omdat ze uit het bereik van de krachtuitstraling van mijn liefde is gestapt.

Dit dus is het lot van het van Mij afgevallen geestelijke, dat op de verste afstand van Mij staat en toch eeuwig onvergankelijk is. Dit alles is in de diepste grond toch iets wezenlijks, dat eens in hoogste graad in staat was te denken, inzicht had en een vrije wil en toch door zijn val al deze bewijzen van goddelijkheid verloor. In ontelbare partikeltjes werd dit geestelijk wezenlijke door mijn wil opgelost om in een door Mij als succesvol ingezien genezigngsproces langzaam weer samen te komen wanneer een bepaalde rijpheids- of louteringsgraad bereikt is. Ik kluisterde dus het wezenlijke dat eens vrij geschapen werd door de wil van mijn eerstgeschapen wezen met gebruikmaking van mijn kracht. Maar hoe verging het dit eerstgeschapen wezen?

Dit wezen dwaalt sedert zijn val als krachtvonk overal heen en probeert met de hem overgebleven kracht al datgene aan te stralen wat mijn wil hem heeft afgenomen, maar niet om het tot leven te brengen, integendeel, om zijn kracht te vergroten opdat deze Mij zelf, dat wil zeggen mijn kracht zal overtreffen. Het door mijn wil gekluisterde reageert niet op dit aanstralen, juist omdat dit hem geen leven geeft. Zodra het echter weer tot wezen is geworden na een eindeloos lange gang door de schepping, wanneer al die afzonderlijke partikeltjes weer zijn samengekomen en zich nu als één geheel belichaamt in de menselijke vorm en daardoor het zelfbewustzijn weer terugkrijgt, reageert het ook weer op de pogingen van dat eerstgeschapen wezen, de aan Mij vijandige geest. Het laat zich door de vonk zand in de ogen strooien, want deze vonk geeft geen licht. Integendeel, het is slechts een schijnlicht dat het oog verblindt om het zo helemaal te verduisteren, zoals ook zijn kracht ineffectief werd door de afval, door de eindeloos verre verwijdering van Mij. Zijn wezenlijke zijn is echter gebleven, het heeft het zelfbewustzijn niet verloren en daarom kan het nog inwerken op het eveneens zelfbewuste, dus de mens helemaal met zijn wezenheid vervullen zonder echter daardoor aan maar een mens gebonden te zijn.

Hij kan dus overal zijn invloed uitoefenen waar mensen zijn die zich door middel van hun wil naar hem keren door hun gezindheid en dus zijn kracht door aaneensluiting met hem vergroten. Hij gebruikt zijn hem overgebleven kracht alleen nog om werkzaam te zijn tegen Mij, hij tracht ze voortdurend te vergroten met behulp van de mensen die zich aan hem overgeven. Dus is deze vijandige geest wel heel openlijk aan het werk, hij kan ook heel duidelijk een mens geheel beheersen, maar slechts zolang deze de wilsproef op aarde moet afleggen.

Heeft hij nu zijn doel bereikt dat hij de mensen voor zich heeft gewonnen, dan heeft hij echter weer alleen de verharding van geestelijke substantie bevorderd en zich van zijn kracht ontdaan, zodat hij zelf als het ware geheel levenloos is, zodra hij zich niet meer aan mensen kan vastklampen die hem levenskracht schenken. En dit is het geval wanneer er een verlossingsperiode ten einde loopt, wanneer hij het grootste deel der mensen in de diepte heeft getrokken, en die andere Mij geheel en al zijn toegedaan. Dan is hij zelf van zijn kracht beroofd, dan is hij ook in een gekluisterde toestand. Hij ligt zolang in ketens, tot hij weer bij mensen dezelfde pogingen kan ondernemen, tot de mensen zelf weer in de toestand zijn dat ze zijn kracht versterken, tot ze hem als het ware zelf de ketenen losmaken door hun verkeerde wil die weer gericht is op de materie, die de wil van mijn tegenstander weer volgt en zo dus zijn machtspositie weer verbetert, wat in elke verlossingsperiode steeds duidelijker wordt hoe dichter het naar het einde toeloopt. Daarom zal elke verlossingsperiode met vredevolle harmonie, met een waar paradijs op aarde beginnen en eindigen met satanische werkzaamheid, zolang tot mijn tegenstander ook het laatste wezenlijke ontrukt is, tot hij zelf zo krachteloos is dat hij naar kracht uit Mij verlangt, tot hij zelf naar Mij zal terugkeren in zijn vaderhuis dat hij eens vrijwillig heeft verlaten.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het eerstgeschapen wezen - Drager van het licht - Afval van God

B.D. 5612 from 28. februari 1953, taken from Book No. 62

Uw menselijk verstand kan alleen tot een bepaalde graad deze diepe waarheid begrijpen, want het zuiver geestelijke kan alleen maar geestelijk verklaard worden. Deze verklaring wordt door de geest in u aangenomen en ook wel door de ziel tot het verstand geleid, maar uw verstand is aards nog te zeer belast en kan bijgevolg niet zo diep in de geestelijke kennis binnendringen dat hem alles duidelijk is. Desondanks werkt mijn geest door de geestvonk in u, en wie in de liefde leeft, begrijpt ook de bedoeling van wat Ik hem openbaar.

Mijn wil om vorm te geven was overgroot en mijn kracht was onuitputtelijk, en Ik vond mijn vreugde in het verwerkelijken van mijn gedachten en plannen. En deze gelukzaligheid wilde zich weggeven en mijn liefde wilde zich uitstorten. Ik wilde dat buiten Mij nog een wezen zich verheugen zou over wat Mij zo onuitsprekelijk gelukkig maakte. Ik voelde mijn alleen zijn als een tekort dat Ik te allen tijde kon opheffen als Ik dat wilde. En Ik wilde Mij zelf terugvinden in een wezen dat met Mij ten nauwste verbonden zou zijn en dat Ik als een spiegelbeeld van Mij zelf, als mijn evenbeeld wilde vormen om dit wezen onbegrensde gelukzaligheden te bereiden en zo ook mijn zaligheid weer te verhogen. Ik wilde zo'n wezen scheppen en deze wil was voldoende, want mijn wil was kracht en werkte steeds in liefde en wijsheid.

Het uit Mij voortgekomen wezen was weliswaar mijn evenbeeld maar kon Mij niet zien, want als dit mogelijk geweest was, zou het vergaan zijn van zaligheid, omdat geen wezen mijn aanblik zou kunnen verdragen. Want ieder wezen, ook het volmaaktste beeld van Mij zelf, is alleen maar voortgebracht door de kracht van mijn liefde, terwijl Ik de kracht van de liefde zelf ben en in onvergelijkelijke sterkte alles in glans overtref. Daarom was Ik voor het door Mij geschapen wezen ook niet te aanschouwen, maar Ik had voor Mij in dat wezen een opnamevat geschapen waarin de kracht van mijn liefde onafgebroken kon binnenstromen. Een wezen dat dus ook mijn wil tot vormen, mijn macht, mijn wijsheid en mijn liefde in overmaat van Mij ontving door het gestadige binnenstromen van de kracht uit Mij. Het kon dus nu dezelfde zaligheid ondervinden, het kon zijn kracht weggeven naar zijn wil, het kon scheppend werkzaam zijn tot zijn eigen vreugde en zijn zaligheid gestadig verhogen omdat mijn kracht dat wezen daartoe in staat stelde. En Ik genoot van zijn geluk.

En nu kwamen uit dat wezen talloze gelijke wezens voort. Zij waren allen kinderen van mijn liefde en stonden in stralend licht en hoogste volmaaktheid. Want vanuit het door Mij geschapen evenbeeld van Mij zelf en door mijn oneindige liefde kon altijd alleen maar het volmaakte voortkomen, omdat ons beider wil gelijk was en ons beider liefde in deze geschapen wezens voorkwam en er bijgevolg ook niets onvolmaakts bestond zolang mijn liefde en mijn wil aan het werk waren door dat eerstgeschapen wezen. Het was een vreugdevolle geestenwereld van oergeschapen geesten in grote getale. De kracht uit Mij stroomde onbeperkt naar het wezen dat Ik Mij had uitverkoren om drager te zijn van licht en kracht.

Het wezen zelf was meer dan gelukkig, maar Ik wilde ook deze gelukzaligheid nog verhogen. Ik wilde dat het niet aan mijn wil gebonden was, maar dat het uit eigen wil werkzaam zou zijn, die, als dat wezen volmaakt zou blijven, ook mijn wil was. Want dat wezen was, toen het door Mij geschapen was, tot geen ander willen in staat. Ik wilde echter dat het vrij als heer en meester kon handelen daar dit pas het kenmerk is van een goddelijk wezen, en dat de liefde in hem zo machtig is dat zij beslissend is voor een met Mij gelijkgerichte wil. Deze liefde wilde Ik van mijn eerstgeschapen wezen ontvangen, die het wezen dan ook tegelijkertijd de hoogste volmaaktheid zou brengen. Daardoor zou het niet meer als een geschapen wezen naar mijn wil werken, maar als uit liefde in mijn wil binnengegaan, onbegrensde zaligheden genieten.

Om echter deze wils- en liefdesproef af te kunnen leggen moest het zich in volledige vrijheid van wil bewegen. Het wezen zag Mij niet maar kende Mij, want het stond in het "licht der waarheid". Het zag echter ook de talloze wezens die zijn wil had laten ontstaan en voelde zich zelf als hun verwekker, ofschoon het wist dat het de kracht van Mij ontvangen had.

Maar dit wezen benijdde Mij om die kracht. Als zelf zichtbaar voor de door hem geschapen wezens was het zich toch bewust van Mij te zijn uitgegaan. Maar het eiste het recht tot heersen over deze wezens voor zichzelf op door zich zelf aan hen te presenteren als krachtbron, als de enige macht die scheppen kon. Het zegde als het ware de liefde voor Mij op om te kunnen heersen. Het is voor u mensen onbegrijpelijk dat een zichzelf kennend wezen in zo'n verkeerd denken verdwalen kon. De verklaring hiervoor is de vrije wil, die, om werkzaam te kunnen worden, ook negatief moest kunnen kiezen, echter niet kiezen moest. De licht- en krachtdrager zag enerzijds de bewijzen van de hem doorstroomde kracht, doch de krachtbron zelf zag hij niet.

Zo verhief hij zichzelf tot heerser over zijn geschapen geesten en probeerde ook hun het idee te geven dat Ik niet bestond. Hij probeerde nu zijn van Mij afgekeerde wil op hen over te dragen.

En nu kwam ook voor de door de lichtdrager met behulp van mijn kracht geschapen wezens het moment van beslissing: het aantonen van hun volmaaktheid. Mijn kracht was in al die wezens aanwezig, zij waren vol van licht en straalden van liefde tot Mij die zij weliswaar niet konden zien, maar toch herkenden. Maar zij waren ook hun verwekker in liefde toegedaan omdat de hen verwekkende kracht liefde was die door het eerstgeschapen wezen stroomde en het tot scheppen in staat had gesteld. Deze liefde moest nu beslissen en viel uiteen.

Er ontstond een heilloze verwarring onder het geestelijke dat zich gedwongen voelde een beslissing te nemen. Maar omdat de kracht van mijn liefde als licht werkt, was het ook weer begrijpelijk dat de drang tot de Oerbron van die kracht bij vele wezens sterker was, dat de liefde tot hem die zich van Mij afscheidde sterk afnam en zich daarom met grote kracht op Mij richtte. Want het licht in hen gaf het inzicht dat Ik de Liefde was van eeuwigheid. Ieder wezen had wel dat besef, maar ook de vrije wil die niet door dit inzicht gebonden was, anders zou hij onvrij geweest zijn. En de geestelijke wereld splitste zich. Het wezen dat uit Mij voortkwam had zijn aanhang, evenals Ik zelf, ofschoon Ik niet zichtbaar was. De kracht uit Mij werkte echter zo sterk, dat vele wezens zich afwendden van hem die zich tegen Mij wilde verzetten. Hun wil bleef op het juiste gericht terwijl de lichtdrager en zijn aanhang hun wil de verkeerde richting gaven, zich aldus met hun wil van Mij los maakten en dit betekende de val in de diepte.

Zodoende werd de lichtdrager - het uit Mij voortgekomen wezen - mijn tegenstander, terwijl dat wat uit hem voortgekomen was, geschapen door ons beider wil om lief te hebben, zich deels naar Mij en deels naar hem toekeerde, al naar gelang de gloed van liefde waarvan het vervuld was. Want op het moment dat de lichtdrager zich van Mij afwendde, ontstond er in de wezens een onbestemd verlangen naar een vaste pool. De vrije wil begon zich te ontwikkelen. Ze werden noch door Mij, noch door mijn tegenstander dwangmatig beïnvloed, maar alleen bestraald door ons beider kracht die ieder wezen voor zich wilde winnen.

De stroom van mijn kracht was alleen liefde en raakte deze wezens zodanig dat zij Mij herkenden zonder Mij te zien. Zij konden echter ook de verandering van de wil van mijn eerstgeschapen wezen herkennen. Maar daar zij dit wezen konden zien volgden velen hem na, wat zeggen wil, zij onderwierpen zich aan zijn wil en keerden Mij zodoende de rug toe.

Doch evenzo voelden ook vele oergeschapen wezens zich als mijn kinderen, en dezen bleven Mij trouw uit vrije wil, alleen was hun aantal veel geringer. Dit waren de eerstgeschapen wezens, de meest zalige uitingen van de wil van mijn lichtdrager om vorm te geven en die de hem onmetelijk toestromende kracht van mijn liefde liet ontstaan. En deze kracht van liefde was ook deze wezens eigen en dreef hen onophoudelijk tot Mij. Want zij beseften dat de tegenwoordige wil van hun verwekker verkeerd was en zij keerden zich daarom van hem af. Dit inzicht zou ook voor de andere wezens mogelijk geweest zijn, maar zij volgden blindelings degene die zij konden aanschouwen. En hun wil werd gerespecteerd en op geen enkele manier door Mij beïnvloed, want de wilsbeslissing moest plaatsvinden om het geschapene tot zelfstandige volmaaktheid te voeren.

Het wezen dat Mij verliet trok zijn grote aanhang met zich mee in de diepte. Want zich van Mij te verwijderen betekent aan te sturen op de diepte, een totaal tegenovergestelde toestand tegemoet te gaan, wat dus betekent duisternis, krachteloosheid en gemis aan inzicht. Daarentegen verbleven mijn kinderen in het stralendste licht en in onmetelijke kracht en zaligheid.

Na deze val van Lucifer, de lichtdrager, was zijn kracht gebroken. Hij kon niet langer scheppend en vormend bezig zijn, hoewel Ik hem niet alle kracht ontnam omdat hij mijn schepsel was. Zijn macht en kracht was zijn aanhang, waarover hij nu heerst als "vorst der duisternis". Maar toch zijn zij die hem volgden ook producten van mijn liefde die Ik niet voor eeuwig aan mijn tegenstander overlaat. Zolang deze wezens nog zijn wil in zich dragen behoren zij hem toe. Doch zodra het Mij gelukt is hun wil op Mij te richten, heeft hij hen verloren. Zijn kracht neemt dus in gelijke mate af als Ik het van hem afhankelijke verlos uit zijn macht, wat echter steeds de vrije wil van de geschapen wezens vooropstelt.

En dit is het doel van mijn heilsplan van eeuwigheid dat door alle bewoners van het lichtrijk, door mijn engelen en aartsengelen, vol ijver en vol liefde ondersteund wordt. Want zij zijn allen mijn medewerkers die moeite doen om hun gevallen broeders en zusters de zaligheid terug te geven die zij eens verspeelden. En dit bevrijdingswerk zal slagen, ofschoon het eeuwig lange tijden vereist tot het laatste, eens gevallene tot Mij terugkeert. Tot ook mijn uit mijn liefde voortgekomen eerste wezen Mij weer nader komt in het verlangen naar mijn liefde, tot ook dit berouwvol terugkeert in het vaderhuis dat hij eens vrijwillig heeft verlaten.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Troostrijke woorden van de Vader

B.D. 5616 from 8. maart 1953, taken from Book No. 62

Ik ben u waarlijk zeer nabij, ook wanneer u zich door Mij verlaten voelt, want Ik vergeet u niet. Alleen houd Ik Me vaak verborgen om u aan te sporen naar Mij te roepen. Want u zult Mij niet moeten vergeten. De verbinding in gedachten van u met Mij heeft de uitwerking van een waar wonder op uw ziel en dit wil Ik de ziel doen toekomen. En daarom zult u niet lauw mogen worden in uw verlangen naar Mij.

U zult zich steeds weer door middel van gedachten op Mij moeten richten, omdat u zich dan opent en mijn krachtstroom tot u leidt, die naar allen gaat die zich met Mij verbinden. Daarom overkomen u ook ogenblikken waarin u bedrukt bent, waarin de nood u angstig maakt en u hulp zoekt bij Mij. En u zult geen vergeefs verzoek doen. Want als u Mij roept, hoor Ik u en geef Ik u wat u verlangt: mijn aanwezigheid die steeds hulp voor u betekent.

Elke angst en zorg is waarlijk onnodig zolang u contact met Mij mag zoeken in gedachten of door werken van liefde. Ik ben niet ver van u vandaan. En zou Ik het wel zijn, dan is uw roep om mijn nabijheid waarlijk het beste middel om u van mijn aanwezigheid te verzekeren. Want elk verlangen van het hart vervul Ik, omdat toch een gelovig hart Mij roept en Ik dit nooit teleur zal stellen. Elke gedachte van u trekt Mij tot u, zodra die zich bevestigend naar Mij uit.

Daarom zou er geen nood hoeven te zijn op aarde. U zou elke zorg kunnen bezweren, zodra u maar Mij zou aanroepen en Mij al uw noden en zorgen zou voorleggen. Want Ik kan en wil u helpen wanneer u Mij vertrouwt. En uw vertrouwen komt tot uitdrukking in de verbinding met Mij door middel van gedachten, in de hoop die u op Mij vestigt als op uw Vader die Zijn kinderen liefheeft en ze dus ook niet in nood zal laten. Vergeet Mij niet. Blijf in gedachten steeds met Mij verbonden en dan zal Ik altijd bij u aanwezig zijn. En waar Ik ben kan geen nood zijn. Waar Ik ben is steeds de Helper die alle nood kan uitbannen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Vaderhuis en gelukzaligheid

B.D. 5617 from 9. maart 1953, taken from Book No. 62

U moet uw intrek nemen in mijn vaderhuis. U zult daar verblijven in eeuwigheid, waar Ik u eerst had geplaatst om in alle gelukzaligheid werkzaam te zijn. Maar dan zult u uw God en Vader van eeuwigheid kunnen zien in Jezus Christus. Ik zelf zal onder u zijn en uw gelukzaligheid zal onmetelijk zijn en blijven, want in eeuwigheid komt er aan de heerlijkheid in mijn rijk geen einde. Wat u mensen op aarde zult kunnen bereiken, is zo onbegrijpelijk en overweldigend, dat u niets anders meer op aarde zou nastreven, als u zich deze heerlijkheid voor zou kunnen stellen.

Maar u zult, zonder daarvan op de hoogte te zijn, moeten streven naar mijn rijk. U zult in vrije wil in uw vaderhuis moeten terugkeren, omdat dan pas uw lotsbestemming de gelukzaligheid is, welke als voorwaarde heeft, dat het wezen in vrije wil de volmaaktheid heeft bereikt. Ooit is deze gelukzaligheid voor u weggelegd, doch aan uzelf is het overgelaten, hoe lang u uw terugkeer in het vaderhuis nog wilt uitstellen. Uzelf bepaalt de tijd, en die kan al bij uw lichamelijke dood ten einde zijn en u de volmaaktheid op deze aarde hebben opgeleverd. Ik wacht op allen en Ik houd voor ieder van u de woning bereid.

Laat u zich door deze woorden van Mij aangesproken voelen. Laat u aansporen er ernstig naar te streven naar Mij te komen in mijn rijk. Stelt u zich het heerlijkste lot voor en toch zult u niet bij benadering het juiste beeld hebben van datgene wat Ik heb bereid voor de mijnen, voor de mensen die Mij liefhebben met heel hun hart en heel hun ziel.

En dit alles zult u kunnen bereiken als u mijn geboden maar onderhoudt: Mij en de naaste te beminnen.

U zult u alleen door onbaatzuchtige naastenliefde zo moeten vormen, dat het geestelijke rijk met zijn licht u kan opnemen zonder dat u vergaat. Dan zult u uw vaderhuis kunnen betrekken. Dan kom Ik zelf u tegemoet en leid u naar alle heerlijkheden toe. En u zult in mijn nabijheid, met mijn liefde doorstroomd, onbeschrijfelijk gelukzalig zijn en blijven tot in alle eeuwigheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Geloofsstrijd – Antikrist ‘t Belijden voor de wereld

B.D. 5621 from 11. maart 1953, taken from Book No. 62

U zal een sterke beproeving opgelegd worden in de laatste tijd vóór het einde, en wat u niet voor mogelijk houdt zal gebeuren. Want elk geloof wordt bestreden en als gevolg daarvan zullen de mensen voor elkaar hun geloof verloochenen, zodat niemand meer zijn gezindheid laat zien en ieder de vijand is van de ander. Maar dan vraag IK van u als Mijn aanhangers op aarde een openlijk belijden, want dan is de tijd gekomen waarvan geschreven staat: "Wie MIJ belijden zal voor de wereld die zal IK belijden voor Mijn VADER". Want deze belijdenis kan nog voor velen een bemoediging zijn, zodat zij zich niet verbergen en ook geen aardse vijanden vrezen.

Het zal een zware tijd zijn, en toch behoeft u ze niet te vrezen zolang u zich in gedachten met MIJ verbindt want dan ben IK Zelf bij u en leid uw schreden, uw woorden en gedachten. Vrees hen niet die wel uw lichaam maar niet uw ziel kunnen doden. Zodra het om uw geloof gaat weet u ook dat de tijd gekomen is die IK verkondigd heb, en dat het laatste einde niet ver meer af is.

De voorafgaande geloofsstrijd is de laatste fase op deze aarde, en zo zeker als die ontbranden zal zo zeker komt ook het einde waarnaar u, Mijn dienaren en getrouwen, alleen maar hevig verlangen kunt omdat ze u verlossing brengt uit alle nood. Maar de tijd voordien moet er zijn om de mensen nog de gelegenheid te geven voor een beslissing. Pas dan zal blijken wie tot MIJ en wie tot Mijn tegenstander behoort, wie de wereld meer liefheeft dan MIJ en zich daarom aan hem heeft overgegeven. Want deze zal MIJ verloochenen. En het schandelijke optreden tegen de mijnen legt getuigenis af van de activiteit van Mijn tegenstander, die zich in de antikrist zal belichamen en gewelddadig optreedt tegen Mijn aanhangers, dus ook tegen MIJZelf.

Maar uw kracht en uw moed MIJ te belijden en uw wil tot liefhebben zal toenemen, en IK zal u bijstaan op zulk een in 't oog lopende wijze dat u MIJ herkent en dan ook steeds luider Mijn Naam belijdt voor de wereld.

En terwille van Mijn uitverkorenen worden de dagen verkort, zeer snel zal het einde komen, en IKZelf kom dan de mijnen te hulp en zal ze wegnemen, opdat zij van het vernietigingswerk op deze aarde verschoond blijven en vrede vinden na deze zware tijd van beproeving. Maar al de anderen worden door 't laatste oordeel getroffen, want alles wordt vervuld zoals het verkondigd is in woord en geschrift.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gelukzalig lot en werkzaamheid in het geestelijke rijk

B.D. 5624 from 13. maart 1953, taken from Book No. 62

Een waarlijk gelukzalig lot wacht u, als u met geestelijke goederen rijk gezegend het rijk hierna binnengaat. U zult dan direct met taken kunnen beginnen die u zelf gelukkig maken. U zult een overvloed aan kracht ervaren en deze verder willen leiden, omdat u ook weet dat er wezens zijn die geheel krachteloos zijn en die u zult kunnen helpen. En uw wil zal zich op deze ongelukkige wezens richten. En nu begint uw eigenlijke werkzaamheid: gekluisterde, ongelukkige zielen te verlossen, doordat u hun het geestelijke goed dat u zelf bezit ter beschikking stelt, doordat u werkt met de schatten die u op aarde door een leven in liefde heeft verworven.

U bezit kracht in overvloed en u ziet de kwelling van de krachteloze zielen. Want u zijn de ogen geopend voor het lot van diegenen die in duisternis verkeren. U zult ze kunnen zien in hun ongelukkige toestand. U zult zich bij hen kunnen aansluiten, maar zonder door hen herkend te worden als behorend bij een andere sfeer. Uw wil om te helpen wordt alles overheersend in u. Met volharding en liefde probeert u deze zielen aan te sporen aan zichzelf te werken en de kracht daarvoor te verwerven door de liefde. Al de wil van een dergelijke ziel om de eveneens lijdende zielen bij te staan, zal hem kracht opleveren. En deze wil aan te sporen zal uw onophoudelijk streven zijn, omdat u hen anders niet zult kunnen helpen, wanneer hun wil zich daartegen verzet. Maar er stroomt u steeds nieuwe kracht toe en u laat zich daarom niet afhouden van uw verlossende arbeid.

U allen hebt nauwe banden met zielen die u zult kunnen bijstaan. En het maakt u gelukkig dat u zult kunnen uitdelen en daardoor steeds nieuwe kracht ontvangt. Dat u steeds door helder licht wordt omstraald en dat u het licht verder zult mogen doorgeven, waarheen uw liefde u aanspoort om hulp te bieden. Het eigenlijke werkzaam zijn is u mensen niet uit te leggen. Maar er is geen ziel passief, die in het licht staat en dus geestelijke rijkdom kan laten zien.

De aaneensluiting met wezens met dezelfde graad van licht vergroot hun kracht om te helpen. En gezamenlijk wijden ze zich nu aan hun verlossingswerk om ook moeilijke reddingen te verrichten, waarvoor de kracht van een enkele ziel nog niet toereikend is. Wat ze op aarde heeft verworven aan geestelijke goederen, neemt in het geestelijke rijk steeds meer toe. Want ze deelt ervan uit en ontvangt steeds meer, hoe meer ze geeft. Een omvangrijk weten vervult haar en weten is licht. Daarom vreest ze ook de duisternis niet, omdat ze steeds licht kan uitstralen wanneer ze dat wil.

Maar voor de zielen der duisternis blijft de volheid van hun licht verborgen, tot ze zelf naar licht verlangen. Maar de lichtziel ziet alles. Voor haar is de duisternis geen gevaar en geen verschrikking. Alleen een medelijdende liefde vervult haar, wanneer ze de krachteloze zielen ziet die zichzelf niet uit hun ongelukkige toestand kunnen bevrijden. En waar liefde is, is ook redding.

Daarom wordt het licht onophoudelijk de duisternis binnengebracht en worden de zielen zolang bewerkt met liefde en geduld, tot ze zich proberen te veranderen, tot ze zelf willen dat ook zij licht ontvangen. Dan is het reddingswerk gelukt, want nu kan de ziel dat worden gebracht wat haar ontbreekt. De lichtziel kan uitdelen en ze zal des te gelukkiger zijn, hoe gewilliger haar hulp wordt aangenomen. Want ze leidt de zielen naar God, die voor Hem al zo lang verloren zijn als ze in de duisternis smachten.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Strijd met het zwaard van de mond

B.D. 5627 from 15. maart 1953, taken from Book No. 62

Neem de strijd op tegen alles wat geestelijk tegen u gericht is. Strijd met het zwaard van de mond, want het is een heilige strijd. U bent strijders voor MIJ en Mijn rijk. Wat geestelijk in tegenstelling is met u als u MIJ en Mijn rijk verdedigt tegenover de wereld - is tegen MIJ gericht. Mijn zuivere evangelie moet de mensen verkondigd worden. Daarom zond IK Mijn discipelen in de wereld, opdat zij alle volkeren zouden onderrichten. Alleen door het zuivere evangelie, alleen door de waarheid kunnen ze het rijk GOD's verkrijgen, want de waarheid maakt MIJ bekend en wijst de weg naar MIJ.

Zodra de waarheid misvormd wordt is ook de weg naar MIJ oneffen. IKZelf ben niet goed meer te herkennen, het doel van de mens wordt onduidelijk en daarom niet meer nagestreefd. Moet nu de mensen weer de weg naar het eeuwige leven getoond worden, dan moet eerst de waarheid zich weer baan breken. IKZelf moet helder en duidelijk herkend kunnen worden. Pas dan streven de mensen weer naar het juiste doel; zij kunnen MIJ bereiken en zalig worden en eeuwig leven.

IKZelf ben de Weg, de Waarheid en het Leven! En u, die IK MIJ als Mijn discipelen van de eindtijd heb uitgekozen en opgeleid, u kent de waarheid. Van MIJZelf hebt u ze vernomen en u weet ook wat voor een gevaar dwaling en leugen zijn - en in welke geestelijke nood de mensen zich bevinden die niet in de waarheid onderricht worden. Daarom zijn dwaling en leugen een sterke vijand van MIJ en ook van u die in de waarheid vaststaat. En tegen deze vijand moet u te velde trekken. Deze opdracht geef IK u altijd weer, dat u voor MIJ en Mijn rijk moet strijden, dat u strijden moet met het zwaard van uw mond.

U zult weliswaar vele vijanden vinden die zich overtuigd inzetten voor hun valse leren, maar u kunt tegenover hun dwaalleren de zuivere waarheid stellen en u zult ze steeds kunnen verslaan, zodra zij geen openlijke aanhangers van de vorst van de duisternis zijn, in zover dat zij absoluut niet het licht en de waarheid willen, dat ze niet voor het door hen ingeziene recht strijden maar voor zichzelf en hun macht.

Uw zwaard zal waarlijk scherp geslepen zijn, want u zult al het valse kunnen weerleggen. De woorden zullen u in de mond gelegd worden, Mijn GEEST zal u leiden. IKZelf sta als Legeraanvoerder u ter zijde en de waarheid zal ook zegevieren, kan echter ook vele offers kosten aan de kant van de vijanden, die liever te gronde gaan dan de dwaling op te geven, om hun macht niet te verliezen. Dezen is het ook niet om de zuivere waarheid te doen, veeleer trachten ze als vertegenwoordigers van Mijn tegenstander het licht eerder te verduisteren dat hun wordt voorgehouden.

Daarom zullen zij de slachtoffers zijn van de strijd die echter uitgevochten moet worden aan het einde van deze tijd. Want de vorst van de duisternis zal MIJ nog tenslotte de strijd aanzeggen. Hij zal proberen MIJ te onttronen met leugens en laster, en dan moet u tegen hem optreden. IK wil spreken door u tot hen die door Mijn tegenstander beheerst worden en IK wil ook hun nog de weg tonen die naar het doel voert, naar het eeuwige leven - die echter alleen d.m.v. de waarheid betreden kan worden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Je terugtrekken in de stilte - Tijd van nood

B.D. 5629 from 18. maart 1953, taken from Book No. 62

Blijf herhaaldelijk stilstaan bij geestelijke gedachten. Trek u terug in de stilte. Houd tweespraak met uw Vader van eeuwigheid en breng zo de verbinding tot stand met de geestelijke wereld, zodat haar stralingen u kunnen raken, zodat u dus een geopend hart hebt, dat er in u geen weerstand is tegen de stroom van genade van boven. De Kracht van Gods Liefde kan bij u niet werkzaam worden, zolang u zich afsluit. Dus moet uw wil bereid zijn Kracht uit God in ontvangst te nemen. Dit bewuste zich openen zult u zeer vaak moeten oefenen. En u zult met diepe vreugde een geestelijke versterking bemerken.

U zult niet meer het gevoel hebben alleen te zijn. U brengt dan een relatie met de geestelijke wereld tot stand, die u een stellige zekerheid geeft tegenover de aardse wereld. Laat niet deze de heerschappij over u verkrijgen, maar stel steeds de geestelijke wereld voorop. Dat wil zeggen laat God Zelf steeds bij u aanwezig zijn door een bewust verlangen naar Hem. Slechts zo zal uw ziel rijp kunnen worden, want dan doet u alles bewust. U tracht in alles volgens de goddelijke Wil te leven. U hebt al uw zinnen op het geestelijke gericht.

In de komende tijd zult u deze instelling hard nodig hebben, want de wereld zal het u erg lastig maken. U zult veel kracht nodig hebben en u zult deze steeds alleen maar kunnen ontvangen door levend contact met God, met de wereld die u ondersteunt in het streven opwaarts te gaan. En het zal steeds moeilijker worden om uw zinnen alleen op het geestelijke te richten. Oefen daarom tevoren ijverig. Leef geen dag zuiver werelds. Trek u steeds weer terug in de stilte. Gebruik elke gelegenheid om uw gedachten omhoog te zenden.

En al laat u ook alleen maar een korte roep uit uw hart opstijgen, hij zal gehoor vinden en de wezens van het licht zullen u niet alleen laten als u om ondersteuning vraagt. Worstel daarom om u te verzekeren van Gods aanwezigheid. Blijf in de liefde en vertrouw op Hem, dat Hij recht maakt wat krom is, dat Hij geneest die ziek zijn. En geloof dat Hij sterker is dan alles wat u vreest, wat u bedreigt. Vertrouw op Hem en geef u aan Hem als Zijn eigendom. En Hij zal u waarlijk niet verlaten. Begin en eindig elke dag met Hem en Hij zal uw voortdurende Begeleider zijn. Hij zal u leiden uit alle nood.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Geestelijke omkeer - Verandering van de aarde

B.D. 5630 from 19. maart 1953, taken from Book No. 62

U moet geen valse hoop koesteren en een omkeer ten goede op deze aarde verwachten, die daarin bestaat dat de geestelijke gesteldheid van de mensen zou kunnen verbeteren, en er weer een leven in geloof en liefde op aarde te zien zou zijn.

Deze aarde zal zo'n geestelijke verandering der mensen niet meer beleven, maar een geestelijke omwenteling is ophanden. Zodoende zal de aarde dus veranderd worden. Zij zal eerst een omvorming ondergaan, en het mensengeslacht dat deze nieuwe aarde dan bewonen zal, staat op een hoog geestelijk niveau.

Wie echter gelooft en hoopt dat de mensen zichzelf op aarde nog veranderen zodat een andere tijd zal aanbreken, die vergist zich geweldig. En hem is ook nog weinig bekend van het heilsplan van GOD, DIE met een verandering van de oude aarde nog een ander doel voor ogen heeft, dan alleen een geestelijk zuiver en hoogstaand mensengeslacht. Want ook de opwaartse ontwikkeling van de nog in de vorm gekluisterde geestelijke substanties moet bevorderd worden. En zodoende moet een nieuwe verlossings- of ontwikkelingsperiode beginnen, die eerst een verandering van de uiterlijke vorm der aarde nodig maakt.

Wel zou een vergeestelijking der mensen op aarde ook beantwoorden aan dit goddelijke heilsplan en nuttig zijn, ook voor de nog in de scheppingswerken gekluisterde geestelijke substanties. Maar bij het lage geestelijke peil der mensen in deze tegenwoordige tijd is een verandering niet meer te verwachten. Zij worden beheerst door de wereld, en aan hun geestelijke ontwikkeling denken zij niet meer. Hun streven is daarom steeds meer op de diepte gericht en zij veroorzaken zo zelf het einde, nml.het oplossen van de scheppingen, het vrijworden van al het in de scheppingen gekluisterde, en hun eigen hernieuwde kluistering in de materie van de scheppingen der nieuwe aarde.

Dus is een leer die een geestelijke verandering ten goede op deze aarde vertegenwoordigt verkeerd, hoewel een geestelijke ommekeer op handen is. De mensen willen echter niet geloven in een vergaan of in een einde van deze aarde. Die gedachte is voor hen totaal onbegrijpelijk, en daarom veronderstellen zij dat zij nog een verandering ten goede kunnen verwachten, terwijl zij anderzijds van een komende omwenteling overtuigd zijn.

Dat echter de mensen het geloof ontbreekt aan een dichtbij staand einde van deze aarde heeft een nadelige invloed, want met zo'n geloof zouden zij de tijd beter benutten. Zij zouden bewust leven, d.w.z, de goddelijke Wil trachten te vervullen in de erkenning, dat alleen als zij zichzelf veranderen, zij zich vrijwaren voor het lot van de hernieuwde kluistering in de nieuwe scheppingen. Die kennis en dat geloof ontbreekt de mensen (door eigen wil= opm.v.d. uitg.) en kan hun maar zelden met overtuiging overgebracht worden. Aanwijzingen worden hun genoeg gegeven, maar het is aan hun vrije wil overgelaten of zij zich daardoor laten beïnvloeden.

Zij vermoeden en voelen wel dat zij voor grote gebeurtenissen staan, maar zij willen niet geloven dat die zo ingrijpend zijn dat een aardse periode ten einde loopt, en een nieuwe begint. Wat zij echter wel geloven konden, als de mensen de liefde zouden beoefenen. Als zij hun noodlijdende medemensen liefde zouden schenken, waardoor zij zelf het licht zouden ontvangen. Dan zouden zij ook beseffen in welk uur zij leven, en niets zou voor hen meer twijfelachtig zijn wat hun over het einde verkondigd wordt.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Brug naar het geestelijke rijk - Jezus

B.D. 5640 from 30. maart 1953, taken from Book No. 62

De brug naar het geestelijke rijk is door Mij zelf gebouwd toen Ik afdaalde naar de aarde om de mensen te verlossen. En deze brug zult u allen mogen betreden als u Mij zult willen navolgen. Dus begrijp het goed: wie Mij navolgt, wie Mij tot zijn Leider heeft uitgekozen, kan en moet dezelfde weg gaan die Ik zelf ben gegaan en hij zal niet bevreesd hoeven te zijn verkeerd te gaan. En Ik zelf hield ook als mens de verbinding in stand met het rijk waar Ik vandaan was gekomen. In het begin was weliswaar ook Mij als mens Jezus mijn herkomst verborgen, Ik leefde op aarde en wist niet meer dan andere mensen, maar mijn ziel zocht onophoudelijk naar God, mijn ziel keerde steeds weer terug naar waar mijn ware vaderland was, in het rijk van de meest gelukzalige geesten.

En mijn vurig liefdesverlangen naar God was zo groot dat Hij bij Mij kwam en Mij ook spoedig uitsluitsel gaf over mijn missie op aarde. En zo zag Ik ook al in mijn vroegste jeugd dat Ik - en ook alle mensen - alleen maar gasten waren op deze aarde, maar dat in het uur van de dood voor ieder het geestelijke rijk weer ontsloten werd, dat alleen in zijn sferen heel verschillend was. Als mens op aarde was Ik daarvan op de hoogte en kon Ik vaak een blik werpen in deze sferen. Ik zag de grote gelukzaligheid, evenals ook de uitermate grote pijn van de geestelijke wezens en mijn ziel verlangde vurig, maar ze was ook hevig ontsteld. Dit schouwen van Mij in de geestelijke wereld was een graad van rijpheid die mijn ziel al op aarde had verworven en daarom bestond er ook geen gevaar meer voor mijn ziel, de verschillende sferen in het geestelijke rijk binnen te gaan. Ik zelf had de brug al geslagen door mijn wezen om te vormen tot liefde en Ik kon daarom zonder gevaar over de brug naar de overkant in het geestelijke rijk gaan.

En zo wil Ik u de opheldering geven dat de liefde in u mensen steeds een brug kan en zal slaan in het geestelijke rijk, dat u het dan niet meer zelf bent, maar dat de door de liefde ontwaakte goddelijke geest u eroverheen leidt, omdat hij u wil binnenleiden in het rijk dat uw ware vaderland is en dat dit u onvergelijkbare schatten biedt, die u in ontvangst zult mogen nemen in dat rijk. Dan zult u ook onbezorgd en zonder gevaar een blik kunnen werpen in het rijk der duisternis, want dan zal de liefde in u allen willen helpen die hulp nodig hebben. De brug van de aarde naar het geestelijke rijk is zowel letterlijk op te vatten als ook figuurlijk. Ik heb de weg voor u bereid die naar God leidt en die u ook zult moeten gaan in navolging van Jezus.

Maar Ik heb u ook door mijn verrijzenis op de derde dag bewezen dat Ik de dood heb overwonnen, dat er voor het levende in u, voor het onvergankelijke, geen grenzen bestaan, dat uw ziel te allen tijde vertoeven mag en zal in het geestelijke rijk en dat mijn geest, als u hem hebt gewekt, u leidt in gebieden die anders voor u onnaspeurbaar zijn. Doch anders is het wanneer zulke verbindingen met het geestelijke rijk tot stand worden gebracht zonder geloof in Mij, zonder geestelijk streven en zonder liefde. Dan betreden de mensen onrechtmatig een brug die ze dus wederrechtelijk in bezit nemen om een blik te kunnen werpen in het rijk dat voor hen is verborgen. Deze mensen erkennen Mij dus niet en kunnen zich dus nooit op de brug bevinden die Ik heb geslagen door mijn kruisdood. Maar ze zien ook een brug naar de overkant in het geestelijke rijk, een drogbeeld dat mijn tegenstander hen voorspiegelt omdat hij ze naar zich toe wil lokken, wat hem ook gemakkelijk lukt, dat hij u in steeds diepere duisternis omlaag laat storten omdat er in de duisternis geen licht te behalen valt.

Maar wie licht begeert, hem komen ook de lichtwezens tegemoet en ze voorzien hem rijkelijk van licht, van de zuivere waarheid die steeds alleen uit het rijk Gods, uit het rijk van de eeuwige waarheid kan komen. Uit het rijk der duisternis komt slechts duisternis, komt alleen maar onheil, uit het rijk van het licht alleen zegen. U zult u moeten afsluiten voor het rijk der duisternis, maar u zult u voor het rijk van het licht moeten openen, want vanuit dit rijk roep Ik zelf tot u: "Kom naar Mij, die vermoeid bent en onder lasten gebukt gaat, Ik zal u verkwikken". En wanneer Ik u roep, dat u zult moeten komen, dan zult u dus ook de brug moeten betreden die Ik zelf vanaf de aarde in het geestelijke rijk heb geslagen om voor u de weg te effenen die u omhoog voert naar Mij, die echter steeds alleen door de liefde kan worden gevonden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Goede Vrijdag - Weg naar Golgotha

B.D. 5643 from 3. april 1953, taken from Book No. 62

De weg naar Golgotha was de beëindiging van mijn leven op aarde, hij was de overwinning en de vervulling. Hij was de zwaarste en bitterste offergang, want hij stond Mij duidelijk in elk detail voor ogen, tot aan het uur van de dood. Ik was van alle lijden en kwellingen op de hoogte en ging toch bewust deze weg. Maar Mij stond eveneens de onnoemelijke nood van de zondige mensheid voor ogen. De onmetelijke zondenschuld en haar uitwerking lag als een samengebalde last op mijn schouders, en Ik wist dat, wanneer Ik deze last zou afschudden - wat Ik wel kon vanuit mijn macht en kracht - de mensheid daaronder moest bezwijken en de last nooit alleen zou kunnen dragen.

Ik wist dat deze zondenlast de mensheid eeuwigheden zou kwellen en haar nooit de vrijheid en zaligheid zou laten bereiken.

Ik zag deze kwellingen van de gehele mensheid voor mijn geestelijk oog en Ik had medelijden met het ongelukkige geestelijke. Daarom nam Ik de zondenlast van de mensheid af en ging de weg naar Golgotha. Ik nam het onnoemelijke leed op Mij om de schuld af te lossen, die zo groot was dat alleen bovenmenselijk lijden als zoenoffer zou volstaan. Daarom wilde Ik lijden en sterven voor de mensen en op geen enkele wijze mijn lijden verzachten.

Jullie mensen zullen nooit de omvang van het werk van mijn barmhartigheid kunnen beoordelen, want ook jullie die in Mij geloven, zijn op de hoogte van mijn goddelijkheid die ook het grootste leed zou kunnen verminderen.

Ik echter leed en stierf als mens.

Alle kwellingen die een mens maar verdragen kan, werden op Mij toegepast. Geestelijk en lichamelijk werd Ik op de meest erbarmelijke manier mishandeld. Mijn folteraars kwelden niet alleen het lichaam, maar ze stootten zulke verschrikkelijke en van haat vervulde woorden uit, dat mijn ziel ze als uitingen van de hel herkende en ondraaglijk gemarteld werd.

Alles wat men zich maar bij lijden kan voorstellen, heb Ik verdragen, en wel uit liefde voor de mensen, die hun enorme zondenschuld zelf hadden moeten aflossen en daarvoor eeuwigheden nodig gehad zouden hebben.

Het leed van deze mensen kon Ik als de mens Jezus overzien, en dit onmetelijke lijden wilde Ik afwenden, door zelf te verdragen wat Ik maar verdragen kon.

Mijn liefde kon niet aan de grote nood der mensheid voorbij gaan. Zij wilde helpen, zij wilde verlossing brengen aan alle geketenden. Zij wilde vergeving afsmeken voor alle zondaren, zij wilde verzoening tot stand brengen en daarom zichzelf als offer aan de hemelse Vader aanbieden.

Maar de mensen moeten het gebrachte offer aanvaarden en zich door Mij laten verlossen. Daarom roep Ik jullie in vurigste liefde toe: laat Mij niet tevergeefs het offer voor jullie hebben gebracht.

Besef, dat jullie gebukt gaan onder een grote zondenschuld, en wil, dat jullie daarvan verlost worden. Neem mijn kruisoffer aan, als voor jullie gebracht, gaan ook jullie onder het kruis van Golgotha staan, laat mijn lijden en mijn dood aan het kruis niet zonder uitwerking voor jullie blijven.

Breng Mij al jullie zonden, opdat Ik jullie bevrijden kan, opdat jullie vergeving verkrijgen, opdat de Vader jullie aanneemt omwille van de liefde van Zijn Zoon. Laat jullie allen verlossen door mijn bloed, dat Ik voor jullie mensen aan het kruis heb vergoten.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Hoe lang kon Lucifer scheppen?

B.D. 5645 from 6. april 1953, taken from Book No. 62

Mijn kracht was zo lang werkzaam in het eerst geschapen wezen, tot de wilsbeslissing volkomen was afgedankt, oftewel: Lucifer of ook "Lichtdrager" kon nog zo lang wezens laten ontstaan, als hij door de kracht van mijn liefde nog vervuld was, die echter met zijn gestage val in de diepte, met zijn verwijdering van Mij, steeds zwakker en uiteindelijk helemaal onwerkzaam werd. Dus niet Ik onttrok aan dit eerst geschapen wezen de kracht, maar hij zelf maakte ze onwerkzaam zodra hij zich eindeloos ver van Mij verwijderde. Maar de daad van het wilsbesluit was geen zaak van een ogenblik, ook dit besluit was een proces dat zich over eindeloze tijden uitstrekte, want ook de tegen Mij gerichte wil in Lucifer, ontwikkelde zich langzaam en daaraan beantwoordend waren ook de uit hem voortgekomen wezens geaard, meer of minder de van Mij afgewende wil in zich dragend.

Zolang dus het eerst geschapen wezen de volledige breuk met Mij nog niet had voltrokken, was het ook nog scheppend en vormend bezig. Maar steeds meer nam het vermogen om te scheppen af, echter niet beperkt van Mij uit, maar volgens de oerwet verloor mijn kracht aan werking zodra ze op tegenstand stuitte. Dus zolang het eerst geschapen wezen zich ophield binnen het bereik van de kracht van mijn liefde, kon het ook scheppen, maar steeds in overeenstemming met zijn wil om mijn kracht aan te nemen in het besef dat hij ze van Mij als de Oerbron van kracht betrok. Deze tijd dat de wil nog besluiteloos was, was volop voldoende om ontelbare wezens met een eveneens besluiteloze wil te scheppen, welke zich dan steeds meer van Mij afwendde en ook het eerst geschapen wezen onkundig liet worden, verder wezens in het leven te roepen.

De innige band met Mij liet het wezen dat mijn liefde eens had geschapen, zonder belemmering kracht toestromen. De uiteindelijke scheiding van Mij moest onvermijdelijk ook een totale krachteloosheid tot gevolg hebben. De werking van kracht nam in dezelfde mate af als de wil zich van Mij afkeerde. Maar zolang het mijn kracht gebruikte om te scheppen, erkende het ook Mij als Bron van kracht, maar droeg dit inzicht niet over op dat wat door hem in het leven was geroepen. En toen het willens en wetens geen kracht van Mij meer wilde betrekken, in de mening deze zelf te bezitten, was zijn wilsbeslissing gevallen. Het wees de kracht af en dat betekende eindeloze verwijdering van Mij en dus krachteloosheid, zodat na zijn val in de diepte ook zijn macht was gebroken om door zijn wil nog verder wezens te laten ontstaan.

Begrijp het goed: Er lag een onmetelijk lange tijd tussen het eerste moment van in opstand komen en het zich volledig van Mij afkeren, en de in deze tijd geschapen wezens waren ook daaraan beantwoordend gevormd, om welke reden het dus noodzakelijk was dat Ik alle wezens van wie Ik de beslissing van hun wil vroeg, ook met mijn licht van het inzicht moest doorstralen, maar dat ze zich evenzo verschillend ten nutte maakten, zoals ze zelf verschillend geaard waren. Maar ze konden een juiste beslissing nemen, de aard van hun schepping was niet bepalend want de wil van ieder wezen was vrij.

Van een val in de diepte kon al gesproken worden op het moment van het eerste zich opzettelijk afkeren van Mij, maar dat zolang nog niet volkomen voltrokken was als Ik zelf nog werd gezien als Bron van kracht. En zo lang kon ook het eerst geschapen wezen de kracht die het van Mij uit onbeperkt werd toegestuurd, gebruiken naar zijn wil. Want het bleef in de stroomkring van mijn liefde zolang het Mij zelf erkende. Maar het stapte uit deze stroomkring toen het Mij bewust weerstand bood, toen het zelf de kracht afwees, om Mij niet te hoeven erkennen, omdat het zichzelf sterk en krachtig genoeg waande om eigenmachtig te kunnen scheppen en vormen.

Nu bleef mijn kracht werkeloos volgens de oerwet van eeuwigheid. En nu was ook het scheppen van wezens niet mogelijk, want nu paste Ik heel mijn liefdeskracht toe om het gevallen geestelijke terug te voeren. Het geestelijke scheppingswerk was voltooid, nu begon het vergoddelijken van het geschapene, het opleiden van de schepselen tot mijn kinderen vanuit een vrije wil, een werk waar mijn totale liefdeskracht naar uitgaat en dat ook mijn tegenstander niet zal kunnen verhinderen, waaraan tenslotte ook deze tegenstander zich vrijwillig zal overgeven om weer in de staat van onbegrensde kracht te komen en deze nu te gebruiken volgens mijn wil.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het diepste weten werd Jezus onthuld - Navolging van Jezus

B.D. 5646 from 8. april 1953, taken from Book No. 62

De scheppingsdaad evenals de zondeval, het zich afkeren van het geestelijke van Mij, kan u mensen steeds alleen figuurlijk worden weergegeven, dat wil zeggen zo, dat het voor u begrijpelijk wordt wat de mensenzoon Jezus bewoog zich aan het kruis te laten slaan en waarom Hij moet worden erkend als Gods Zoon en Verlosser van de wereld. De graad van rijpheid van de mens bepaalt ook zijn vermogen om in te zien. Slechts zelden kan een mens in de diepste wijsheid doordringen en dus mijn heersen en werkzaam zijn begrijpen zoals de mens Jezus, want Deze was in staat alles te doorzien en zo ook mijn eeuwig heilsplan, het plan van het vergoddelijken van het eens geschapene. Dit diepste inzicht als mens was ook eerst het gevolg van Zijn leven in liefde, dat dus het vergoddelijken van zijn innerlijk tot stand had gebracht. De mens Jezus bereikte dus als het ware op aarde dit doel, dat Ik al het geestelijke, het door Mij geschapen wezenlijke, gesteld heb.

Het bereiken van dit doel, de vergoddelijking van Zijn wezen, moest onvermijdelijk een zo heldere geestelijke toestand met zich meebrengen dat Jezus alles kon inzien, overzien en doorzien, maar tegelijkertijd ook de eindeloos verre afstand van de mensen van Mij, die nooit tot dit doel kon leiden. Juist het hiervan op de hoogte zijn bewoog Hem ertoe iets te doen om Mij - Die Hij boven alles liefhad - mijn schepselen terug te brengen als wezens die zich door de liefde aan mijn oer-wezen hadden aangepast. De liefde voor Mij en voor Zijn medemensen was het goddelijke in Hem dat Hem nu ook van alles in kennis stelde en zo ook van de enige weg die voor het van Mij afgevallene behulpzaam was.

De mens Jezus kon echter nooit de kennis aan Zijn medemensen overbrengen. Hij kon hun wel de weg tonen om tot inzicht te komen, maar nooit Zijn eigen weten op Zijn medemensen overdragen. En daarom is de kennis van de schepping en van de afval van het geestelijke ook niet middels scholing te verkrijgen. Het kan ook niet door Mij zelf zo worden voorgesteld dat de mens het volledig kan begrijpen. Het is het diepste weten dat alleen maar door de liefde eigendom wordt van diegene die het wil bezitten. Toch wordt het denken van u mensen door mijn geest in goede banen geleid zodra u daartoe in staat bent, om niet ten offer te vallen aan de dwaalleren die uw beeld van Mij kunnen versluieren of ook misvormen, wat nooit de liefde voor Mij zou doen toenemen.

De ware liefde kan echter uw geest in een ogenblik verlichten en alles wat u tevoren nog onduidelijk was komt u geestelijk zo duidelijk voor ogen te staan dat geen werelds weten in staat is uw geestelijk weten te verdringen. Dan is het u onmogelijk nog een verkeerde gedachte te hebben. U ziet als dwaling in wat dwaling is, maar u weet ook dat u in de waarheid staat, in het juiste inzicht. Want dit is het licht dat in u binnenstroomt vanuit het Oer-licht, dat van buiten af niet aan het verstand kan worden overgebracht, maar dat ieder in zich heeft vanaf het allereerste begin.

Op aarde bereikt een mens zelden de graad van rijpheid die hem alles onthult wat de mens Jezus werd onthuld. Toch is de juiste navolging van Jezus de enige weg die hem de geheimen onthult. En voor degene die deze weg gaat zal ook het scheppingswerk, de zondeval en het verlossingswerk van Jezus Christus begrijpelijk worden. En hem zal het inzicht, de kennis van mijn regeren en werkzaam zijn, van mijn heilsplan van eeuwigheid gelukkig maken. En het zal zijn liefde voor Mij verdiepen - Die mijn overgrote liefde alleen werkzaam liet zijn om weer liefde te geven en liefde te ontvangen en Die het daarom ook nooit moe wordt de liefde van mijn schepselen te verwerven, tot ze Mij deze uit zichzelf schenken als mijn kinderen, tot ze zichzelf vergoddelijkt hebben door de liefde.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Wie door GOD wordt bemind...

B.D. 5647 from 9. april 1953, taken from Book No. 62

Wie door GOD wordt bemind, laat HIJ heel vaak moeizame wegen bewandelen en lasten dragen die hem bijna terneer drukken, maar altijd alleen voor zijn bestwil, want zo'n last die als een kruis is, kan hem tot zegen strekken bij de goede instelling tot HEM DIE zijn lot stuurt. Wie door GOD wordt bemind... Zijn Liefde gaat wel uit naar al Zijn schepselen, doch in het bijzonder naar diegenen die er niet ver meer af zijn om het laatste doel te bereiken. HIJ kent de gezindheid van ieder mens en zo weet HIJ ook hoe ieder mens afzonderlijk tegenover zijn GOD en VADER van eeuwigheid staat en daaraan beantwoordend pakt HIJ hem vaak aan om hem te helpen zijn doel te bereiken.

En alleen zo zult u voor uzelf mogen verklaren dat GOD getrouwe mensen die HEM duidelijk terwille zijn, vaak moeten lijden en vaak een zware levensstrijd moeten voeren, die zo nu en dan aan de Goedheid en Liefde van GOD zal laten twijfelen. GOD weet precies waar alles goed voor is en als de mensen nu maar overtuigd zouden zijn van Zijn Liefde en Goedheid, zouden ze ook al het moeilijke inzien als beschikking van GOD en niet in opstand komen, ze zouden zich door GOD's Liefde weten vastgepakt en geduldig wachten tot het lot weer een andere wending neemt.

Er is waarlijk veel leed op de aarde, de mensheid smacht onder de druk ervan, maar ze ziet niet in dat het nodig is dat ze wordt opgevoed en verzet zich daarom innerlijk, terwijl ze zich alleen maar berustend zou moeten schikken, opdat al het moeilijke weer van haar zou worden afgenomen en de hulp van GOD duidelijk tevoorschijn komt, dat GOD als liefdevolle VADER te herkennen zou zijn door ieder die HEM herkennen wil.

Die door GOD wordt bemind, laat HIJ lijden. Wel worden deze woorden bijna niet gelovig uitgesproken, want geen mens denkt eraan dat leed een waarachtig werkzaam opvoedingsmiddel is in een wereld waarin alleen steeds dat wordt nagestreefd, wat goed is voor het lichaam, waarin de Liefde GOD's niet wordt gezien in toestanden van nood en kommer. En toch is het Zijn Liefde Die Zich zo uit zoals het dienstig is voor de ziel. Want GOD is op de hoogte van de zegen van het leed en HIJ wendt daarom vaak zulke middelen aan, om de mensen van de aardse wereld af te houden, HIJ wil hen liever zien lijden dan ondergaan in het moeras van de wereld en haar zonde.

HIJ weet dat ziekte en pijnen een verandering teweeg kunnen brengen, maar dat de wereld nooit een geestelijk resultaat kan bieden voor de ziel, dat daarom de wereld eerst achteruit moet worden gesteld, waarvoor GOD Zijn indirecte hulp geeft doordat HIJ de mensen afhoudt van de wereld en de gevaren ervan, door middelen die wel schijnbaar de Liefde van GOD laten ontberen, maar voor de ziel nooit verderfelijk zijn, tenzij de mens in opstand komt tegen het lot en hij om Zijn tegenstander roept. Dan zal hij wel worden geholpen, maar anders dan de mens het zich voorstelt, hij helpt wel maar nooit zonder tegenprestatie. En deze tegenprestatie.bestaat uit het afstaan aan hem van de ziel.

Geef u daarom over aan de Wil van GOD als u getroffen wordt door nood en leed, mor en klaag niet, buig uw hoofd onder Zijn ordening en richt uw ogen alleen maar omhoog naar HEM. En HIJ zal het kruis van u afnemen, HIJ zal het u licht maken, zodra u zich, zonder iets te willen, overlaat aan HEM en zijn genadevolle leiding. Want u zult u steeds bemind kunnen weten door HEM DIE alleen door leed en nood u zelf voor Zich wil winnen, DIE uw ziel wil louteren en haar steeds weer de gelegenheid biedt zich te beproeven in geduld en zachtmoedigheid, opdat dan de hulp GOD's duidelijk komt, opdat Zijn Liefde zichtbaar ingrijpt en HIJ ook alle wonden heelt op de juiste tijd.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het aardse levenslot stemt overeen met de wil

B.D. 5648 from 11. april 1953, taken from Book No. 62

IK ben uw aller VADER - en zo zal het u ook begrijpelijk zijn dat IK ieder van Mijn kinderen Mijn VADERLiefde ten deel laat vallen en dat MIJ ieders lot na aan het hart ligt, dat IK Zelf ieder kind bij de hand neem tot het zelf kan gaan, tot het is volgroeid tot een MIJ gelijkend wezen - tot het ten nauwste met MIJ verbonden is en dan dus denkt en handelt volgens Mijn Wil.

Van eeuwigheid af is de ontwikkelingsgang van ieder wezen uitgestippeld - wat echter niet betekent dat het willoos deze weg moet volgen, veeleer zag Mijn Wijsheid in, welke weg beantwoordt aan de wil van het wezen en nochtans de grootste mogelijkheden biedt het naar MIJ te voeren. Want IK zag zowel de weerstand alsook het afnemen van de weerstand in een wezen en Mijn heilsplan paste zich aan die wil aan. Ieder wezen mist de herinnering aan de vroegere staat van zaligheid in het allereerste begin, maar ook aan zijn val in de diepte. Bijgevolg kan zijn wil zich volledig vrij uitspreken voor elke richting - en hij wordt door MIJ op geen enkele manier beïnvloed. Maar Mijn Liefde en Wijsheid plaatst het wezen steeds in de, voor de verandering van zijn wil, gunstige omstandigheden. Het kan heel gemakkelijk een goede beslissing nemen, maar het is er niet toe gedwongen.

Nooit zal IK Zelf zijn ontwikkelingsgang voor hem verzwaren, omdat IK een oneindige Liefde voel voor datgene wat uit MIJ is voortgekomen - en omdat deze Liefde steeds alleen vurig verlangt naar de terugkeer van het wezen, naar MIJ, zal IK het dus het wezen steeds makkelijk maken de juiste weg naar MIJ te vinden. IK zag ook van eeuwigheid af de mislukkingen. IK zag de hernieuwde afval van Mijn schepselen van MIJ, welke steeds een nieuwe gelegenheid vereist, Mijn doel eens te bereiken. Maar ook deze mislukkingen zijn meegerekend en remmen MIJ niet in het genezingsproces door MIJ - ze verlengen dit alleen en vragen om meer doeltreffende middelen - en eens leiden die ook naar het doel.

Hoe dus het lot van de mens op aarde is, stemt steeds overeen met Mijn heilsplan van eeuwigheid, daar IK ook van eeuwigheid af op de hoogte ben van diens wil en steeds beantwoordend aan deze wil hierop inwerk - het aardse leven dus zo op de mens afkomt zoals het gunstig is voor de verandering van zijn wil. Als VADER van Mijn kinderen ken IK waarlijk ook elk karakter en moet IK derhalve ook ieder van Mijn kinderen anders aanpakken om het voor MIJ te winnen - om zijn liefde voor MIJ te verwerven, want dat is Mijn doel dat ze MIJ hun liefde schenken. En daarom dwing IK hen niet, maar laat ze hun vrijheid, want dwang kan slechts tot gehoorzaamheid uit vrees leiden, nooit echter tot gehoorzaamheid uit liefde.

IK echter verlang vurig naar de liefde van Mijn kinderen en daarom verlies IK nooit Mijn geduld, zelfs wanneer Mijn plan om ze terug te voeren lange tijd vergt. IK zal steeds rekening houden met de wil van ieder van Mijn schepselen, maar eens zal het vrij voor MIJ kiezen, eens zal de liefde tot MIJ doorbreken, het zal zijn wil aan MIJ onderwerpen, het zal naar Mijn Liefde verlangen - en Mijn VADERLiefde zal het kind tot Zich trekken en het nu eeuwig niet meer laten gaan.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Geestelijke wedergeboorte

B.D. 5650 from 12. april 1953, taken from Book No. 62

De geestelijke wedergeboorte zult u mensen moeten nastreven, want pas als u bent wedergeboren is u het eeuwige leven zeker. Uw natuurlijke geboorte is alleen de noodzakelijke gebeurtenis om de ziel in u de weg naar de wedergeboorte mogelijk te maken. Uw ziel moet wedergeboren worden, ze moet uit de toestand van levenloosheid in de toestand van het leven treden, ze moet uit haar omhulling naar buiten treden, ze moet opnieuw geboren worden, dus een gebied binnengaan dat haar tot nu toe vreemd was. Ze moet haar oude omhulling ontvluchten om zich nu te kunnen ontwikkelen in vrijheid en licht. Uw natuurlijke geboorte is een geschenk van God die de ziel de mogelijkheid geeft zich een nieuw leven te verschaffen. De wedergeboorte echter moet zij zelf nastreven. Zij moet bewust een nieuw leven binnengaan. Ze moet bewust op God aansturen en aan zichzelf werken om vrij te worden uit haar omhulling, die voor de ziel in zekere zin het graf was waaruit ze moest opstijgen om de toestand van de dood te verruilen voor die van het leven.

Deze wedergeboorte is geen geschenk van God maar moet door de ziel zelf worden nagestreefd, doch ze is het doel van de mens op aarde, dat hij bereiken moet, wil hij gelukzalig worden. En hij bereikt het wanneer hij door een leven in liefde de ketenen openbreekt die zijn ziel nog gebonden houden, wanneer hij door de liefde de goddelijke levensvonk in zich tot ontwaken brengt, wanneer de tevoren dode ziel die krachteloos en onwetend is, door deze levensvonk in zich wordt aangespoord tot God welgevallige werkzaamheid, wanneer ze zich als het ware innerlijk laat aanzetten tot het werkzaam zijn in liefde en daardoor kracht ontvangt om de ketenen open te breken en opwaarts te zweven in een rijk waar ze zich op haar gemak voelt, waar ze oorspronkelijk thuishoort.

Dan is ze opnieuw geboren. Dan leeft ze nog wel op aarde, maar ze leidt naast het aardse leven een geestelijk leven. Haar denken en streven is geestelijk gericht, ze heeft haar levenstaak ingezien en probeert die te vervullen. Ze leeft bewust in en met God.

Ze heeft echter deze geestelijke opwekking uit eigen wil volbracht, wel door de genade Gods ondersteund, die toch ieder mens ter beschikking staat, maar niet door ieder mens benut wordt omdat daartoe de wil ontbreekt. U mensen zult u de geestelijke wedergeboorte als doel van uw leven op aarde moeten stellen, want u zult pas leven als u wedergeboren bent, als uw ziel uit het graf van de dood is opgestaan, als ze de geestelijke duisternis ontvlucht is en het licht van de dag binnengetreden is. En elke gedachte die u bewust naar boven zult richten, elke daad die u volbrengt in liefde, verzekert u deze geestelijke wedergeboorte. Alleen moet het uw streven zijn, de ziel een volledig leven te geven, haar niet gevangen te houden wanneer ze de omhulling van het graf wil ontvluchten. U zult geheel bewust moeten streven naar de geestelijke wedergeboorte, doordat u zult overwinnen wat als keten nog uw ziel belast. U zult haar de volledige vrijheid moeten geven. De ziel moet een nieuw leven krijgen, vol van licht en kracht moet ze dit nieuwe leven binnengaan, een eindeloos lange toestand van gebondenheid moet worden losgelaten, ze moet wedergeboren worden in de geest en in de waarheid om nu dit leven eeuwig niet meer te verliezen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gebed in geest en in waarheid

B.D. 5653 from 16. april 1953, taken from Book No. 62

Niemand die in geest en in waarheid zijn smeekbede naar Mij zendt, zal Mij tevergeefs aanroepen om hulp. Maar hoe moet u bidden, zodat uw roep Mij bereikt? U zult geen lippengebed moeten uitspreken, want dit hoor en verhoor Ik niet omdat uw hart daar niet bij betrokken is. Omdat u de verbinding met Mij niet tot stand brengt maar steeds op de aarde blijft, omdat u alleen een formaliteit verricht die geen leven bezit. Maar ook een verstandelijk gebed dringt niet door tot mijn oor, ofschoon de mens Mij verstandelijk erkent als God en Schepper van eeuwigheid en nu in dit geloof in Mij woorden uitspreekt waardoor hij meent de verbinding met Mij tot stand te hebben gebracht.

Ik verlang een ander gebed. Ik verlang het volle vertrouwen in Mij. Ik verlang de smeekbede van een kind dat in Mij de Vader ziet en tot Hem komt in het volle vertrouwen dat Hij hem zal helpen. In het vertrouwen van een kind ligt de geloofskracht. En een gebed dat zo naar Mij wordt gezonden, komt uit het hart en treft mijn oor. Dan spreekt niet de mens met God, maar het kind met de Vader. Pas wanneer een mens in de stilte van zijn hart Mij in gedachten zoekt, wanneer hij samenspraak met Mij houdt, wanneer hij zonder aanstellerij en onverholen alles voor Mij uiteenzet wat hem belast, wanneer hij in deemoed zich aan Mij en mijn zorg aanbeveelt, wanneer hij alle barrières tussen hem en Mij uit de weg heeft geruimd, wanneer hij Mij door innig aanroepen aanwezig laat zijn, bidt hij in geest en in waarheid. Dan verheft zijn geest zich naar Mij, oftewel Ik buig Me over naar mijn kind en diens smeekbede zal niet ongehoord wegsterven. Een kind dat zo gelovig en vol vertrouwen met al zijn verlangens tot Mij komt, zal Ik niet teleurstellen. Aan hem zal Ik Me ook als zorgzame Vader openbaren. Ik zal het niet in nood laten. Ik zal zijn geloof niet beschamen, want het zoekt Mij niet in de verte. Het durft bij Mij te komen en blijft toch vol deemoed, daar hij anders niet zou bidden, maar eisen. Een verstandelijk gebed echter is een eis die de mens aan Mij stelt omdat hij meent daartoe gerechtigd te zijn door zijn erkennen van Mij zelf. Zo’n verstandelijk gebed ontbeert de diepe deemoed, want waar de deemoed is, daar zwijgt het verstand, maar het hart spreekt des te luider.

In geest en in waarheid moet u bidden. En u zult dat alleen kunnen als u de kinderlijke verhouding tot Mij tot stand brengt. Dan is de weg van u naar Mij niet ver. Dan zult u te allen tijde in gedachten bij Mij kunnen zijn. Dan trekt u Mij ook steeds naar u toe, want dan zal uw denken steeds in liefde op Mij gericht zijn en Ik zie en voel uw liefde en kan dus al door mijn geest op u inwerken. En dan zult u nooit een vergeefs verzoek doen, want de Vader luistert steeds wanneer Zijn kind Hem roept.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Moeilijke dagen - Antikrist - Einde

B.D. 5654 from 18. april 1953, taken from Book No. 62

De dag van verlossing is niet ver meer af, maar zal hij voor alle mensen ook verlossing betekenen? Zal hij niet eerder voor velen een dag van oordeel zijn waarin zij, in plaats van verlost, hernieuwd gekluisterd worden in de vaste vorm? En zo kan er naar deze dag verlangd maar er evenzo voor gevreesd worden. En die deze dag zouden moeten vrezen geloven er niet aan en zijn daarom reddeloos verloren, omdat zij niets doen om deze hernieuwde kluistering van zich af te wenden. Voor slechts weinig mensen zal die dag een werkelijke verlossing zijn, maar dezen hebben tevoren al geleden terwijl die anderen niet weten hoe ellendig ze er aan toe zijn en daarom ook geen verlangen hebben naar een Verlosser. En toch zal DIE komen om te verlossen die in HEM geloven.

Komt er voor alle gelovigen een zeer moeilijke tijd, dan mogen zij de belofte niet vergeten dat IK zal komen om te oordelen de levenden en de doden. En die tijd van nood moet voor hen evenzeer een bewijs zijn van de waarheid van Mijn Woorden, en deste vaster zullen zij geloven in Mijn komst op de laatste dag en aan de redding uit de grootste nood. Het zal werkelijk een dag van verlossing zijn voor de mijnen, die bij de aanblik van het goede leven der ongelovigen geneigd zijn te twijfelen aan de waarheid van Mijn woord.

En terwille van de uitverkorenen zullen de dagen verkort worden. IK zal de mijnen sterken tot die dag gekomen is en hij zal er sneller zijn dan hij verwacht wordt. De wereldsituatie zal dan weer zo rustig schijnen dat niemand aan een einde gelooft, want onder de heerschappij van de antikrist bedaren schijnbaar de golven van onrust, en aards is een opleving te zien die de mensen steeds goddelozer en liefdelozer laat worden. En alleen de mijnen herkennen daaraan het uur op de wereldklok, want alleen zij hebben gebrek en moeten lijden terwijl de overige mensheid zwelgt en in een roes van wereldse vreugden zich probeert te verzadigen. En niemand zal vermoeden hoe dichtbij het einde is wanneer de antikrist zijn wereldheerschappij begint.

Hij luidt het einde in, hij brengt de chaos tot stand en laat de geloofsstrijd ontbranden. Hij veroorzaakt als het ware de scheiding van de geesten, want onder zijn heerschappij wordt het belijden van MIJ en Mijn Naam geëist, en bijgevolg is de definitieve beslissing gevallen die nog vóór het einde moet plaatsvinden. Maar zodra deze geloofsbeslissing geëist wordt, kunt u Mijn gelovigen, uzelf voorbereiden op Mijn komst. Want met de toenemende nood beleeft u ook de vervulling van Mijn voorspellingen over het einde.

U kunt dan elke dag op het einde rekenen en toch komt deze dag plotseling en onverwachts. Dan echter zullen zalig zijn voor wie deze dag de verlossing brengt, maar huilen en tandenknarsen zullen zij die door de aarde verslonden en weer gebonden worden in de vaste materie. Maar u, die in MIJ gelooft, vertrouw op Mijn Woorden dat u verlost zult worden uit tijden van hoogste nood. Dat IK kom en u op zal halen en dat u daarom geen macht der aarde behoeft te vrezen. Want van MIJ is de Macht, de Kracht en de Heerlijkheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Totale ontbinding van de aarde Vergeestelijking

B.D. 5655 from 19. april 1953, taken from Book No. 62

Een volkomen ontbinding van de aarde is nu nog niet voorzien, maar wel de totale omvorming van het aardoppervlak, die praktisch gelijkstaat met een volledige vernietiging omdat niets wezenlijks ontzien wordt, maar elke vorm opgelost wordt om het geestelijke daarin vrij te geven met het doel dit een nieuwe vorm te geven.

De volledige ontbinding van de aarde komt overeen met de vergeestelijking (er van) en dit tijdstip is nog niet gekomen, omdat de aarde nog moet dienen als verblijfplaats voor het nog onvolmaakte geestelijke om rijp te worden. Zolang dus het geestelijke dat tot rijpheid moet komen de aardse scheppingen nodig heeft, zolang zal ook de aarde als stoffelijke wereld blijven bestaan. Maar steeds wederkerende veranderingen zullen niet uitblijven en dit naar gelang de graad van rijpheid en de wil van het geestelijke dat op de aarde de volmaaktheid moet bereiken.

Voor de aarde is echter a.h.w. steeds dan het tijdstip van het einde gekomen, wanneer zo'n hervorming plaatsvindt, omdat dan voor al het geestelijke, hetzij belichaamd in de mens of nog gebonden in de vaste vorm, een nieuw tijdperk begint. En omdat de verschillende ontwikkelingsfasen ook verschillende mogelijkheden nodig hebben en deze door GOD's Liefde en Wijsheid altijd zo geschapen worden, zoals ze het meeste succes beloven. De mensen ontbreekt echter de kennis van de afzonderlijke ontwikkelingsperioden en dat bijzonder in de laatste tijd vóór het einde van elk tijdperk, omdat het lage geestelijke peil van de mensen - veroorzaakt door hun liefdeloosheid – ook onwetendheid betekent, met als gevolg ook een totaal onbegrip voor zo'n aangeboden weten.

De mensen stellen zich onder het einde van de aarde een geheel vergaan van de aardse materiële wereld voor. Maar dit tijdstip is in eeuwigheden nog niet in zicht. Elke ontwikkelingsfase omvat echter een bepaalde tijd, die begint met het ontstaan van veelsoortige scheppingswerken en ophoudt met de vernietiging ervan. Die met geestelijk hoogstaande mensen begint maar met waarlijk duivelse weer ten einde loopt.

Een zo'n ontwikkelingsfase alleen zou nooit het vergeestelijken van al het wezenlijke teweegbrengen. Zolang er dus aards-materiële scheppingen zijn, zolang de aarde naast de mens nog scheppingen draagt die lager staan dan hijzelf, zoals dieren, planten en het nog in harde vorm gekluisterde geestelijke, zolang kan ze niet helemaal worden ontbonden. Want dit geestelijke moet steeds weer de mogelijkheid gegeven worden rijp te worden en daar heeft het steeds nieuwe vormen voor nodig, wat echter ook steeds nieuwe fasen vereist, zodra de positieve ontwikkeling op een dood punt is aangekomen.

En aan het einde van elke verlossingsperiode is van een vergeestelijken, van een positieve ontwikkeling van de mens, niets meer te merken en zulk falen, ofwel het veronachtzamen van het eigenlijke doel van het bestaan op aarde, moet worden goedgemaakt. Het geestelijke dat zijn proef op aarde niet doorstaan heeft, moet dan ook een nieuwe weg worden toegewezen, omdat er bij GOD geen opgeven bestaat van datgene wat van HEM was en blijven zal - wat echter ook zo moet worden zoals het eens van GOD is uitgegaan. Want zelfs dat wat onhoudbaar op de diepte aanstuurt, laat HIJ niet in deze diepte, veeleer vindt HIJ steeds weer middelen en wegen om het omhoog naar het licht te leiden.

Deze positieve ontwikkeling zal dus niet eerder eindigen tot ook het laatste geestelijke dat is afgevallen de weg naar de VADER weer heeft teruggevonden. Steeds zal er echter weer een einde zijn - een einde van elke afzonderlijke fase, die met een door GOD bepaalde tijdsduur aan het geestelijke werd toegekend, maar die ook steeds ten einde loopt. En daarom moet u niet van een einde van de wereld spreken waaronder een geheel vergaan van GOD's schepping te verstaan is, integendeel moet u zich een verandering voorstellen, die toch zo omvangrijk is en op alles betrekking heeft, zoals u het u niet kunt voorstellen. En deze verandering zal alleen maar door diegenen kunnen worden meegemaakt en nagegaan die tot de weinige GOD getrouwen behoren, die van Zijn Macht en Heerlijkheid op de nieuwe aarde getuigenis moeten afleggen.

U, mensen staat voor zo'n einde - ook als het u twijfelachtig voorkomt en uw verstand zich daartegen wil verzetten. Denk echter aan het nog gekluisterde (geestelijke), denk aan alle scheppingen die lager staan dan u en vraag dan, hoe dit geestelijke verlos-sing ten deel moet vallen, wanneer er niet steeds weer nieuwe mogelijkheden voor zouden worden geschapen? En denk nog meer aan die mensen die zich geestelijk helemaal van GOD verwijderd hebben, die echter niet eeuwig op de aarde kunnen leven.

Wanneer u dit serieus bedenkt, dan zult u begrijpen dat GOD's Liefde Zich vol erbarmen bekommert om al het nog niet verloste - zodat dan een schijnbaar werk van vernietiging een daad van de grootste erbarming is, omdat de daarop volgende nieuwe scheppingen weer aan hen die het diepst gevallen zijn, de gang van de positieve ontwikkeling bieden, die toch eens naar GOD terug zal leiden, al duurt dit ook nog eindeloos lange tijden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Waarom het evangelie alleen liefde leert - Dieper weten

B.D. 5657 from 21. april 1953, taken from Book No. 62

(Het vuur van de liefde straalt licht van de wijsheid uit.) Mijn wil is het vervullen van de geboden van de liefde, omdat alleen dit u kan geven wat u ontbreekt. Geheel onwetend bent u uw leven op aarde begonnen en u zult dit net zo onwetend verlaten als u geen acht slaat op mijn geboden van de liefde. Want wat u zich aan verstandelijk weten eigen maakt, is niet als weten te bestempelen zodra u het rijk hierna binnengaat, waar alleen maar de liefde van waarde is en bijgevolg ook alleen maar het weten dat een leven in liefde u heeft opgeleverd. Want u zult erop bedacht moeten zijn dat wetend zijn betekent: het volledige inzicht te hebben aangaande uw herkomst en uw bestemming. Dit weten is niet op een verstandelijke wijze te verkrijgen, maar wel door een leven in onbaatzuchtige naastenliefde, omdat de liefde het vuur is dat licht uitstraalt, dus het helderste doorzien van alle zaken, zowel van de geestelijke als ook van de aardse wereld en hun samenhang met de Schepper van de oneindigheid.

Zonder liefde kan u geen licht worden gegeven, omdat er van het vuur van de liefde pas licht uitgaat. Maar u zult pas zalig zijn als u in het licht staat, als u van alles op de hoogte bent. Want dit inzicht is een teken van de aaneensluiting met Mij - Die u deze hemelse vreugden wil bereiden. Maar de liefde verzekert u de aaneensluiting met Mij, want de Liefde ben Ik zelf van eeuwigheid. Ik wil u naar Mij toe trekken. Ik wil u voor eeuwig gelukzalig maken. Ik wil u licht geven, dus kan Ik u maar één ding aanraden: in liefde te leven. En daarom gaf Ik u de geboden van de liefde tot Mij en tot de naaste, omdat, als u deze zult vervullen, u zelf uw gelukzaligheid bereidt. Omdat u dan de stroomkring van liefde binnengaat die u licht geeft, inzicht, een rijk weten dat toeneemt, hoe dieper de liefde in u wordt, en daarom ook uw gelukzaligheid voortdurend vergroot.

Hoe deze vergrote gelukzaligheid zich in het geestelijke rijk uit, is voor u die nog op aarde wandelt niet begrijpelijk te maken. Maar op aarde zult u al in het meest stralende licht kunnen staan, dus in een inzicht dat u ver boven uw medemensen kan uittillen, maar dat u niet zult kunnen overbrengen aan diegenen die niet net als u op aarde leven, dat wil zeggen voortdurend werkzaam in liefde. Want het inzicht is niet door te geven, het moet zelf worden verkregen door de liefde. Verstandelijk weten kan wel worden doorgegeven, het kan worden aangenomen en verder uitgebreid, maar verstandelijk weten heeft geen waarde voor de eeuwigheid.

Maar inzicht is geestelijk weten, duidelijkheid over zaken en allerlei verbanden die aards niet onderzocht en bewezen kunnen worden, die echter pas het ware leven uitmaken, die onvergankelijk zijn en hun waarde voor eeuwig behouden. Geestelijk weten wordt nooit aangenomen door een verstandsmens die niet in de liefde leeft. Want het ontbreekt hem aan licht en hij doorziet niets, omdat hij in het donker voortgaat. Daarentegen is de geest verlicht van een mens die in liefde werkzaam is, ook al is zijn verstand niet scherp en geniet hij daarom weinig aanzien bij zijn medemensen. En dit licht zal nooit meer uitdoven en het zal ook in het geestelijke rijk zijn stralen uitzenden. Hij zal steeds kunnen geven omdat hij bezit.

En daarom leert het evangelie alleen liefde. Ik zelf wees de mensen de weg die naar Mij voert, naar het eeuwige Licht. Een verkondigen van diepere waarheden zou geheel nutteloos zijn geweest, omdat juist alleen de liefdevolle mensen deze begrepen zouden hebben, terwijl ze de anderen alleen maar verward en onvrij zouden hebben gemaakt en toch nooit instemming zouden hebben gevonden. Dus het zou geheel zinloos zijn geweest een dergelijk weten bij de mensen brengen - wat ze echter zelf te allen tijde konden verkrijgen, wanneer ze maar mijn geboden van de liefde naleefden. Geen mens wordt een weten onthouden dat hij begeert. Mensen die zonder liefde voortleven, begeren echter nooit het juiste weten. Ze vrezen de waarheid en willen haar niet horen. Daarom kunnen ze deze ook nooit ontvangen, tot ze zich veranderen tot liefde, wat ook een verandering van hun weten tot gevolg heeft. Maar zonder liefde is er geen helderheid van geest. Zonder liefde is er geen weten dat overeenstemt met de waarheid. En zonder liefde wordt nooit de zuivere waarheid ingezien en ze wordt daarom steeds afgewezen, wat geestelijke duisternis betekent.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Geestelijke storingen - Verzoekingen - Geduld

B.D. 5663 from 30. april 1953, taken from Book No. 62

Een geestelijke uitwisseling verzekert u van geestelijke bescherming, wanneer u de waarheid maar begeert. Toch zult u kunnen worden gestoord op een dergelijke manier, dat u wordt gehinderd u innerlijk te concentreren, omdat de krachten van de duisternis elke gelegenheid te baat nemen de toevoer van de waarheid tegen te gaan. Als ze nu niet vanuit het geestelijke rijk op u in kunnen werken door u dwaling te doen toekomen, dan bedienen ze zich van de mensen op aarde om u te hinderen, wat echter alleen dan schadelijk voor u is, wanneer u zich door zulke storingen laat opwinden. Dan kunnen ze wel een succes behalen, maar nooit de geestelijke uitwisseling op zich in gevaar brengen.

U zult alles als toelating van God moeten beschouwen en weten dat ook u beproefd zult moeten worden, dat u zich zult moeten oefenen in geduld en zachtmoedigheid en dat u steeds een zege hebt bevochten, wanneer u altijd alles wat u overkomt in rust en gelijkmoedigheid het hoofd biedt. Want u wordt alleen dan rijper, wanneer u de vijand van de zielen niet meer de gelegenheid geeft u aan te vallen. Hij verheugt zich over al uw nederlagen, zoals innerlijke opwinding of ongeduld al kunnen worden beschouwd. En hij zal zijn pogingen opgeven, wanneer alles op u afketst, wanneer u zich in volledige harmonie van de ziel bevindt en alles aanvaardt als Gods wil of Zijn toelating.

De geestelijke uitwisseling loopt geen gevaar doordat u zo nu en dan gehinderd wordt. Uw verlangen ernaar zal echter toenemen en uw geestelijke arbeid zal met steeds meer ijver worden uitgevoerd, indien het verlangen naar God en de waarheid de mens vervult. Want geen duistere macht kan dit verlangen minder doen worden of zelfs smoren, omdat de wezens van het licht steeds zodanig op de mens inwerken, dat deze niet na zal laten God en de waarheid te zoeken en omdat de invloed van de lichtwezens steeds sterker zal zijn dan de macht van de duisternis.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De wil op God gericht - Kracht in de laatste strijd - Kracht van God

B.D. 5665 from 2. mei 1953, taken from Book No. 62

U zult het einde niet hoeven te vrezen als u maar de wil hebt Mij trouw te blijven, als uw denken en streven het bereiken van een geestelijke rijpheid geldt, als u Mij dus maar ter wille zult willen zijn. Dan komt alles zo op u af dat u steeds zult denken, spreken en handelen zoals het juist is. Dan zal ook geen vrees uw hart bevangen, maar er zal een wilskracht in u zijn zodat u met opgeheven hoofd alles tegemoet treedt wat op uw weg komt. Ik ken de wil van ieder afzonderlijk en Ik bedenk hem met kracht en genade in overeenstemming met deze wil. Zodra u op Mij en mijn rijk aanstuurt hoeft u de wereld niet te vrezen en ook niet de machthebbers ervan die ook onder mijn wil staan.

De komende tijd zal weliswaar eisen aan u stellen, maar u zelf zult met deze eisen meegroeien. U zult zaken de baas worden die u tevoren onoverwinnelijk toeschenen. En alles zal vanzelf geregeld worden zodra uw gedachten maar op Mij gericht blijven, zodra ze zich niet gevangen laten nemen door de wereld die ook met zijn verzoekingen op u af zal komen, hoe dichter het naar het einde gaat. Maar het grootste gevaar voor u is dat u uw ogen en gedachten op de wereld richt.

Wie echter de wereld heeft overwonnen, die zal de komende tijd, de geloofsstrijd en het einde niet hoeven te vrezen. Want hij heeft Mij en mijn rijk al gewonnen en hij kan niets meer verliezen. Wie Mij serieus zoekt, die zal Mij ook vinden. Wie Mij gevonden heeft, zal Mij niet meer willen opgeven. En hem houd Ik ook vast en Ik sterk hem tegen alle verzoekingen die op ieder mens afkomen zolang hij nog op aarde vertoeft. En opdat u niet zult verslappen in het verlangen naar Mij, opdat u niet zwak zult worden in de benarde toestanden door aardse macht, zal Ik steeds meer uw gedachten binnendringen en waarlijk meer macht over u hebben dan mijn tegenstander. Want zolang uw wil Mij geldt, heeft hij geen macht over u.

Heb daarom geen vrees, wat er ook gebeuren mag. Ik ben van alles op de hoogte en leid u zo dat u zich steeds inniger met Mij verbindt, dat u uw gelukzaligheid vindt in de uren van stille samenspraak met Mij, dat u elke gelegenheid benut om in mijn armen een goed heenkomen te zoeken, dat u steeds troost en kracht zult putten als u Mij tot u zult laten spreken.

Ik kom in het woord steeds weer tot u en breng u dus rechtstreeks kracht over die u sterk zal maken en in staat zal stellen weerstand te bieden zodat u de komende tijd niet zult hoeven te vrezen. Want de mijnen bezitten mijn liefde en zijn nimmer door Mij verlaten. En tot de mijnen behoren allen die Mij liefhebben en mijn geboden onderhouden, die arbeiden voor Mij en mijn rijk, wier wil Mij is toegedaan en die Mij trouw willen blijven tot aan het einde.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De gelukzaligheid van het lichtrijk - Genot en verrukking

B.D. 5666 from 3. mei 1953, taken from Book No. 62

Een gelukzalig leven wacht de mijnen in het geestelijke rijk als ze van deze aarde scheiden, als ze hun levensloop hebben beëindigd en de aardse gestalte nu voor altijd kunnen verlaten. Alles wat hen belastte valt van ze af. Vrij en licht voelen ze zich en het lichtrijk ontvangt hen, waarvan de bewoners hen tegemoet treden om ze nu binnen te leiden in hun eigen gebied. U mensen is er geen beschrijving van te geven, welke verrukkingen ze ondervinden en hoe het rijk eruit ziet dat ze nu bewonen. Het zijn bovennatuurlijke vormen en begrippen, het is een heel andere sfeer, waarvoor vergelijkenderwijs niets op aarde zou kunnen worden aangehaald en toch vinden de zielen meteen de weg. Ze weten dat het hun ware vaderland is, want de ziel heeft het eertijdse bewustzijn ontvangen en is overgelukkig omdat ze de oneindige liefde en genade herkent waarmee Ik ze heb geleid vanaf het begin tot aan het doel.

De mens kan op aarde deze gelukzaligheden niet ervaren die hem daar wachten, want als gebonden aan de aarde is zijn ervaren slechts beperkt en hij zou sterven wanneer zijn ziel al op aarde deze heerlijkheden zou kunnen waarnemen, die ze nu echter onafgebroken kan genieten zonder te vergaan. Maar door de liefde voor Mij en voor de naaste ontwikkelt de mens zich op aarde en maakt zich als het ware bekwaam lichtstralingen op te nemen waarin hij zich nu in het geestelijke rijk voortdurend kan ophouden en onmetelijk geluk meemaakt. Het is het geluk van beantwoorde liefde, die echter ook steeds tot werkzaam zijn in liefde aanspoort omdat de ziel nu geven wil zoals zij ontvangt, omdat ze niet anders kan dan weer geluk bereiden bij diegenen die nog ongelukkig zijn.

De wil van de mens garandeert op aarde de vooruitgang van de ziel, maar hij moet serieus zijn. Hij moet diep in het hart zich op Mij richten, hij mag niet alleen door lege woorden te kennen worden gegeven, die Ik altijd als leeg doorzie, die niet in geest en in waarheid uitgesproken worden en die ook niet gevoeld worden zonder dat de mond ze uitspreekt. Wie echter ernstig wil, bereikt zijn doel. En de beloofde gelukzaligheden die hem wachten moeten hem ook gelaten het leed laten dragen, want dit vergroot alleen de graad van gelukzaligheid in het geestelijke rijk, terwijl anders de ziel in het hiernamaals nog door donkere sferen moet gaan en lange tijd nodig heeft tot ze in het lichtrijk binnen kan gaan. En Mij zal waarlijk geen wezen hoeven te ontberen dat naar Mij verlangt en naar mijn liefde. Ik zal het doorstralen en in een staat van hoogste gelukzaligheid plaatsen. Ik zal alle leed en ellende veranderen in genot en verrukking. Ik zal duizendvoudig vergelden wat een mens op zich neemt uit liefde voor Mij en Ik zal koninklijk belonen die voor Mij en mijn rijk strijden op deze aarde. Ik bereid hun een lot in het huis van de Vader, dat hen eeuwig gelukkig zal maken.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De juiste weg met Jezus als Leidsman

B.D. 5667 from 4. mei 1953, taken from Book No. 62

De wegen naar Mij hoeven niet altijd dezelfde te zijn, maar Ik moet van de mensen steeds het doel zijn dat ze willen bereiken en alle wegen moeten naar boven leiden. Wie over een vlakke weg gaat kan het doel niet bereiken en de wegen omlaag leiden onvermijdelijk naar het verderf. Maar wie er naar streeft opwaarts te gaan, wie Mij wil vinden, die trek Ik zelf omhoog. Maar wanneer is de richting van uw weg omhoog? Wanneer u Jezus Christus als Leidsman kiest, Die zelf de Weg is. Ieder mens dus die Jezus Christus erkent, die in Hem gelooft als de Zoon van God en Verlosser van de wereld, heeft de juiste weg betreden. Hij wordt nu verder geleid door Degene die heeft gezegd: Ik ben de Weg, de Waarheid en het Leven. En onder de leiding van Jezus Christus te staan, betekent dus ook met de waarheid vertrouwd te worden gemaakt en door de waarheid het leven te bereiken dat eeuwig duurt. De waarheid is het licht dat de weg helder verlicht, zodat een afdwalen van deze weg onmogelijk is, terwijl duisternis van geest, dus dwaling en leugen, de juiste weg verduisteren en het gevaar groot is, op een andere weg te geraken die op een dwaalspoor leidt.

Daar Jezus Christus zelf de Waarheid is, moet wie met Jezus de weg wil gaan ook de waarheid aannemen. Hij moet het woord van God dat Jezus op aarde heeft gepredikt in alle zuiverheid in ontvangst nemen. Hij moet het op zich in laten werken en dus nu ook de wil van God doen. Want dat is de juiste weg, dat de mens Zijn geboden zal nakomen om het eeuwige leven binnen te kunnen gaan. Wanneer Jezus zelf op aarde zegt: Ik ben de Waarheid, dan is onvoorwaardelijk ook alles als waarheid aan te nemen wat Hij heeft gesproken en onderricht. En elk afwijken van deze grondleer is dwaling, is onwaarheid en is dus niet Gods woord. Bijgevolg kan het ook niet de weg zijn die naar Mij leidt, omdat deze weg alleen kan worden begaan door middel van de waarheid.

Begrijp dat Ik het doel ben. De weg naar Mij is Jezus Christus. De mens Jezus was de Vertegenwoordiger van de waarheid op aarde. In Hem was Ik zelf en Ik kan bijgevolg niets anders dan de waarheid laten gelden. En Ik zal deze waarheid steeds weer aan diegenen doen toekomen die in dwaling voortgaan. Ik zal deze waarheid steeds verkondigen door Jezus Christus, doordat steeds weer Zijn op aarde gesproken woord, het evangelie, aan de mensen wordt gebracht die daar dan het juiste begrip voor hebben, zodra ze zich uitspreken voor Jezus Christus, in het hart en voor de wereld. Zodra ze Hem dus erkennen als mijn Afgezant, als Middelaar die hen naar Mij zelf wil voeren. En Zijn woord is leven, want Zijn woord onderricht de liefde die pas het ware leven is, die de geest opwekt en de mensen in alle waarheid leidt.

In Jezus Christus geloven betekent Zijn geboden nakomen. En dan gaat de mens de juiste weg die naar het eeuwige leven leidt. Want hij gaat dan over de weg van de liefde die gegaan moet worden om tot het licht en tot de waarheid te komen. En zo hebt u het kenmerk van de juiste weg: een leven van onbaatzuchtig in liefde werkzaam zijn.

Elke weg die de liefde zal laten zien, voert dus naar het doel. En elke weg die zonder liefde wordt gegaan is vlak of leidt omlaag. Want de liefde is de wegwijzer. De liefde is de schenker van kracht om moeilijk begaanbare wegen die opwaarts leiden aan te kunnen. De liefde is het teken van verbondenheid met Jezus Wiens leven op aarde alleen een werkzaam zijn in liefde was en bijgevolg ook het teken van de aaneensluiting met Mij - Die in Jezus Christus voor de mensen zichtbaar ben geworden, Die u dus zelf leidt als u Jezus Christus tot Leidsman kiest. De Liefde zelf treedt u tegemoet en wil u de weg tonen die naar de aaneensluiting met Mij leidt.

De eeuwige Liefde zelf leert u de liefde, omdat u de zuivere waarheid pas zult kunnen aannemen en inzien wanneer door de liefde de geest in u gewekt is, omdat Ik dan pas levend in u zal worden, omdat Ik dan pas in u aanwezig kan zijn wanneer de Liefde u tot opnamevat van mijn geest heeft gevormd, die u bekend maakt met de waarheid. En mijn geest onderricht u waarlijk juist. En wie deze weg van de liefde gaat, zal leven in eeuwigheid. Want zijn levenswandel is de navolging van Jezus.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het werkzaam zijn van de geest in alle geestelijke richtingen - Ware vertegenwoordigers

B.D. 5669 from 6. mei 1953, taken from Book No. 62

Allen die vanuit mijn geest getuigen, zijn mijn vertegenwoordigers op aarde. Allen die Mij levendig in het hart dragen, zijn van mijn geest vervuld als ze van Mij getuigenis afleggen. Want Ik kan Me aan hen openbaren door de geest en ze spreken dan de zuivere waarheid, daar Ik zelf hun de woorden in de mond leg, omdat Ik het zelf ben die door hen spreekt.

Daarom kunnen er in alle geestelijke richtingen ware vertegenwoordigers zijn, zodra de verkondigers van mijn leer zo innig met Mij zijn verbonden dat mijn tegenwoordigheid verzekerd is en dan ook de zuivere waarheid gegarandeerd is. Want dan kunnen ze alleen maar kunnen spreken in mijn geest. Ze zullen zwijgen over dat wat als dwaling is binnengeslopen. Ze zullen dan steeds dat tot inhoud van hun spreken maken wat geheel overeenstemt met de waarheid, omdat het mijn geest is die hen leidt. Daarom zijn er in alle geestelijke stromingen, in alle geloofsgemeenschappen, geweldige sprekers, die het hart van de mensen aanspreken, die succes hebben bij degenen die van goede wil zijn. Ze verkondigen met ijver het woord van God. Ze zijn overtuigde discipelen, die mijn evangelie uitdragen in de hele wereld.

Maar ze leven ook in de liefde, daar mijn geest anders onmogelijk in hen werkzaam kan zijn.

Dit is het teken dat een mens een ware verkondiger van mijn leer is: dat hij zelf de liefde beoefent, dat hij van de liefde voor Mij en voor de naaste zo doorstraald is, dat Ik zelf in hem aanwezig kan zijn en hij daarom een bruikbaar werktuig is voor Mij. Laat u daar onderrichten, waar liefde is te herkennen. Neem daar mijn woord in ontvangst, want daar wordt u waarheidsgetrouw onderricht. Daar zal u uitsluitsel gegeven kunnen worden, omdat Ik zelf daar ben waar de liefde is.

Want mijn woord kan ook worden gepredikt zonder leven. Het kan letterlijk worden overgebracht en het zal zonder kracht zijn en op de toehoorders weinig indruk maken, tenzij dezen vol verlangen zijn naar mijn woord.

Dan verlicht mijn geest hun denken en kunnen ze het dode woord ook zelf tot leven wekken. Het zal voor hen zo begrijpelijk zijn als zou een van liefde vervulde, geestelijk verlichte verkondiger het hun hebben aangeboden.

Mijn woord heeft kracht in zich, die door de liefde in de mens tot uitdrukking komt.

De van liefde vervulde verkondiger kan deze kracht uitstralen op de toehoorders, maar ook de luisteraar moet van liefde vervuld ernaar verlangen om door Mij te worden aangesproken, opdat het hem tot zegen zal strekken. Daarom zult u mensen zonder bezwaar iedere verkondiger van Gods woord gehoor kunnen schenken. Zodra u zelf het diepe verlangen hebt Mij te horen, zult u Mij ook horen. Maar zonder geest aangeboden en zonder geest ontvangen, blijft het een dood woord zonder zegen en kracht.

Ik behoed waarlijk allen die van goede wil zijn voor onjuiste opvattingen, zodra ze ernstig naar de waarheid streven, zodra ze zich tot Mij zelf wenden, opdat Ik hun geest zal verlichten. Maar wie lui en onverschillig is, wie luistert naar wat hem wordt verkondigd, zonder innerlijke drang de waarheid te weten te komen, diens gedachten zullen verward en verduisterd zijn. Want hij zelf doet er niets voor om zich licht te verschaffen. Hij laat zich door de stroom meevoeren zonder na te denken waarheen hij wordt gevoerd. En deze is waarlijk alleen het lot beschoren waaraan hij zelf schuldig is.

Onwetendheid of onjuist weten dat hem nooit de rijpheid van ziel zal opleveren. En hij zal nooit ter verontschuldiging kunnen aanvoeren, verkeerd onderricht te zijn, want alleen zijn wil was het, die zijn onwetende toestand heeft veroorzaakt. Maar wie wil dat hij in de waarheid wandelt, zal ook onderricht worden in de waarheid, indien hij zich tot Mij zelf wendt, de waarheid van eeuwigheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De wilsproef op aarde - Het navolgen van Jezus - Verbinding

B.D. 5672 from 10. mei 1953, taken from Book No. 62

Alleen in de verbinding met Mij vindt u uw gelukzaligheid. U hebt u eens vrijwillig van Mij gescheiden en werd daardoor ongelukkig. U zult vrijwillig naar Mij moeten terugkeren om ook in de toestand van gelukzaligheid geplaatst te zijn, die dus alleen te vinden is in de verbinding met Mij. Niets kan voor u de plaats innemen van wat u in Mij en met Mij ondervindt. En daarom is ook elk streven in een andere richting een nutteloze bezigheid voor uw ziel, die alleen maar wordt tegengehouden op de weg naar de voltooiing, die haar terugkeer naar Mij slechts langer maakt, zodra ze een ander doel nastreeft dan de vereniging met Mij. Ik alleen wil uw doel zijn, omdat Ik alleen u de gelukzaligheid kan geven die u verloren hebt door eigen schuld. Daarom zal al mijn zorg er naar uit gaan, uw wil op Mij te richten. Ik zal u steeds zo sturen of uw lot zo beschikken dat u wordt aangespoord uw toevlucht tot Mij te nemen, doch steeds met respect voor uw vrije wil.

Omdat uw wil zelf doorslaggevend is, bestaat echter ook het gevaar dat u deze verkeerd zult richten, dat u iets anders nastreeft en zo de terugkeer naar Mij vertraagt. Want mijn tegenstander tracht eveneens uw wil te bepalen, hoewel hij niet met dwang op u in kan werken. Hij houdt u steeds andere doelen voor ogen die u zult moeten najagen, om u van de enige juiste weg af te brengen. Maar langs omwegen zult u bezwaarlijk het doel bereiken. Uw tijd op aarde als mens gaat snel voorbij. Er is u maar een korte termijn toegestaan waarin u de uiteindelijke vereniging met Mij zult kunnen bereiken en wanneer u deze korte tijd niet wijselijk benut is hij voor u verloren.

Er is u mensen door Jezus Christus heel duidelijk de weg gewezen waarop u tot de algehele vereniging met Mij zult kunnen komen. U zult alleen de weg van de navolging van Jezus hoeven te gaan om met zekerheid bij Mij te komen. Maar u zult deze weg bewust moeten afleggen. U zult uw handen naar Mij moeten uitstrekken opdat Ik u kan vastpakken. U zult dus in gedachten door innig gebed met Mij in verbinding moeten treden en door een leven in liefde de kracht uit Mij in ontvangst moeten nemen, die nu al de met Mij aangegane verbinding bewijst. Alleen zo zult u op aarde het doel kunnen bereiken. Alleen zo vervult u uw taak op aarde. Alleen zo richt u uw wil bewust op Mij en zult u door Mij worden aangenomen.

Uw leven op aarde heeft alleen als doel uw wil te beproeven, die zich eens van Mij af en naar mijn tegenstander toe keerde en die zich nu van hem moet losmaken en Mij weer helemaal toegewijd moet zijn. U zult in rechtstreekse verbinding met Mij moeten treden. Begrijpt u wat Ik van u verlang? Dat Ik alleen uw hart wil vervullen, dat u het alleen voor Mij zult moeten toebereiden, dat Ik uw Heer en Koning wil zijn, dat Ik geen vreemde goden naast Mij kan dulden tot wie u uw gedachten richt, omdat deze dan steeds een algehele vereniging met Mij in de weg staan, want Ik wil uw onverdeelde liefde, heel uw hart en uw wil bezitten. Eens moest u beslissen tussen Mij en mijn tegenstander. U volgde hem echter in blinde liefde en verliet Mij. Dus zult u nu op aarde alles moeten verlaten en alleen Mij volgen. Dan doorstaat u de beproeving van uw aardse leven. U richt uw wil juist en u verwerft weer het recht op de gelukzaligheid die eeuwig duurt.

En omdat uw vroegere afval van Mij als reden had dat u niet in staat was Mij te aanschouwen, omdat Ik voor u de weg van de terugkeer naar Mij gemakkelijk wilde maken, ben Ik zelf voor u zichtbaar geworden in Jezus Christus, opdat u Hem nu zult liefhebben en op Hem zult aansturen en u zich daardoor voor Mij uitspreekt, voor Degene Die zich zelf in Jezus Christus heeft belichaamd om voor u mensen een zichtbare God te zijn die u nu al uw liefde zult kunnen schenken en Wiens liefde u kunt verwerven. Die u wil opnemen in Zijn rijk om u voor eeuwig gelukzaligheden te bereiden, die u alleen in de algehele verbinding met Mij zult kunnen genieten.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het aanroepen van lichtwezens Stel u vooraf in verbinding met de VADER

B.D. 5675 from 13. mei 1953, taken from Book No. 62

Stel u met alle goede krachten van het geestelijke rijk in verbinding, doordat u hun om hun bescherming vraagt, om hun zorg en hulp zowel in geestelijke als aardse nood. Zij zijn u in liefde toegedaan en willen u altijd helpen, maar ze zijn ook aan de wetten van de eeuwige ordening gebonden, zodat ze u niet eerder mogen helpen tot u hen zelf aanroept, omdat uw wil zelf de inwerking van goede of slechte krachten bepaalt. Dus moogt u zich onbezorgd tot de geestelijke lichtwereld wenden, maar een ding mag u daarbij niet vergeten:

MIJ Zelf

IK wil in uw hart de Koning zijn, IK wil dat u met MIJ Zelf de verbinding tot stand brengt, dat u MIJ Zelf vraagt dat IK u Mijn helpers stuur, dat IK Mijn zegen geef, dat er niets gebeurt buiten Mijn Wil.

De verbinding met MIJ is het doel van uw leven op aarde en als u MIJ dus uitschakelt, doordat u zich uitsluitend aan de wezens van het Licht overgeeft, zult u nauwelijks uw doel bereiken, want dan ontbreekt er een ding: het kinderlijk vertrouwen tot de VADER dat u ook de weg naar de VADER direct laat vinden. IK ding om uw liefde, om de liefde van het kind voor de VADER. En deze liefde ontbreekt u als u MIJ niet aanroept in elke lichamelijke en geestelijke nood, want als u MIJ lief hebt, drijft uw hart u tot MIJ. Daarom is de rechtstreekse weg naar MIJ ook het bewijs van uw liefde en uw geloof en al Mijn engelen, Mijn lichtboden en helpers verheugen zich over u als u MIJ deze liefde betoont, en dan werken ze in Mijn opdracht voor en in u. En als u zich ook in gedachten aan hun zorg overgeeft, zal het toestromen van kracht nooit zonder uitwerking blijven dat nu voortdurend op u overvloeit. U zult u getroost aan hen kunnen toevertrouwen, maar de band met MIJ moet steeds vooropstaan, want IK wil uw roep vernemen, voordat IK Mijn engelen aanwijs u hulp te bieden. Allen voeren alleen de Wil van hun HEER uit, die ook hun eigen wil is en opdat de HEER hun de opdracht geeft, dienend bezig te zijn, wil HIJ ook worden aangeroepen door hen die hulp nodig hebben.

Indien echter de liefde van een kind naar de VADER roept, zal de VADER alle krachten van de hemel in beweging zetten om Zijn kind te geven wat het verlangt. Want de liefde bereikt alles en deze liefde wil IK van Mijn kind ontvangen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Vangnetten van satan

B.D. 5677 from 16. mei 1953, taken from Book No. 62

U mag zich niet in de vangnetten van satan begeven, die u voor zich winnen wil door te trachten uw gedachten te verwarren - doordat hij schijnbaar in Mijn Naam spreekt - en toch zelf ver bezijden de waarheid u alleen leugens opdist. Er zullen veel valse christussen en valse profeten optreden, denk steeds aan Mijn Woorden en geloof niet iedere geest die Mijn Woord gebruikt. Want ook een valse geest bedient zich van Mijn Woorden als hij u daardoor tot zijn volgeling kan maken.

In de eindtijd zal menig mens zich in de war laten brengen, echter alleen daarom, omdat hij zelf nog lauw is en niet tot MIJ zijn toevlucht neemt om tot de waarheid te komen. En Mijn tegenstander weet hoe hij de mensen het beste kan winnen die zich nog niet geheel aan MIJ hebben toevertrouwd. Hij schrikt er niet voor terug onder een masker van vroomheid deze mensen te beïnvloeden. Zijn doel is Mijn beeld te misvormen, de mensen van MIJ te vervreemden en het inzien van MIJZelf te bemoeilijken. Daarom bedient hij zich van woorden die velerlei interpretaties toelaten en legt ze dan zo uit, dat zij worden misverstaan en van het ware geloof in MIJ en de liefde tot MIJ wegvoeren, omdat er volgens zijn uitleg geen juist besef van MIJ kan bestaan.

Mijn tegenstander beinvloedt dus zwakke, nog niet rotsvast met MIJ verbonden mensen, door op deze wijze Mijn Woord uit te leggen, dus schijnbaar voor MIJ te spreken maar in werkelijkheid toch tegen MIJ, want het is niet de waarheid die hij erdoor verspreidt. Maar de vaste wil voor MIJ en Mijn rijk te arbeiden zal dat gevaar uitsluiten. Hoevelen echter wandelen nog niet in een levend geloof in MIJ en in diepe liefde tot MIJ en de naaste, zodat zij ook noq niet door Mijn GEEST verlicht zijn. Maar vele van hen staan in het leven op een plaats waar Mijn Woord verkondigd moet worden. Dezen doen moeite de mensen verstandelijk Mijn Woord uit te leggen, maar het verstand alleen staat onder de invloed van Mijn tegenstander die hen in de war wil brengen om tegen MIJ te werken. En weer leg IK er de nadruk op dat de wil van de mens om de waarheid te weten te komen of de waarheid uit te delen, alleen beslissend is of hij de waarheid ontvangt of onderwijst.

Het verlangen naar de zuivere waarheid moet de mens vervullen, dan kan hij er ook van overtuigd zijn dat hem de waarheid toegezonden wordt. Maar Mijn tegenstander is ijverig bezig de waarheid te ondermijnen, en hij heeft daar succes waar de wil de waarheid te kennen niet erg groot is en IK MIJZelf daarom ook niet als Gever van de waarheid, beschermend voor deze mensen kan plaatsen, omdat alleen de wil van de mens beslissend is voor het geestelijke goed dat hij ontvangt. Laat u dus niet door vrome woorden misleiden, want die kan Mijn tegenstander ook daar gebruiken waar hij er 'n goede bodem voor vindt.

Niet het Woord zelf is van MIJ maar de Geest die IK in Mijn Woord heb gelegd. Het woord zelf kan zonder Mijn Geest wel veranderd worden - en zo kan het ook door Mijn tegenstander gebruikt worden om zijn doel te bereiken, om u van de waarheid te scheiden. De Geest is echter een Deel van MIJ. Dus als u de Geest in het Woord zoekt zal Mijn GEEST u ook opheldering geven, die echter afwijkt van de uitleg van hem die zich van Mijn woord bedient maar niet met Mijn GEEST is vervuld.

Nu is het de tijd van het einde waarin Mijn tegenstander grote verwarring onder de mensen aanricht. Daarom, blijf oplettend en beproef alles - en als u dit doet met de bede om Mijn ondersteuning, zult u de waarheid inzien en het goede behouden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Vervulling van de voorspellingen - Catastrofe vooraf (1)

B.D. 5678a from 18. mei 1953, taken from Book No. 62

De tijd is vervuld, alles wijst op het einde. Maar alleen de mensen die op Mij aansturen zien de tekenen, want hun blik is op de hemel gericht. En dus komt voor hen ook van boven de verlichting en ze twijfelen niet dat nu in vervulling gaat wat zieners en profeten in mijn opdracht hebben voorspeld. Wat hun als vanzelfsprekend voorkomt is helemaal ongeloofwaardig in de ogen van de wereldse mensen, dezen kijken met andere ogen dan de eerstgenoemden. Ze zien alleen maar de wereld en leven daarom ook voor de wereld en haar vreugden, en hun geest zal steeds meer verduisterd raken, hoe dichter het naar het einde gaat.

En voor al deze mensen komt eerst nog een gebeuren dat hun gedachten wel zou kunnen veranderen. Dat hun achterdocht zou kunnen opwekken, als ze maar een beetje van goede wil zouden zijn. Aan hen wil Ik Me tevoren nog openbaren, hoewel ze Mij ook dan nog niet hoeven te onderkennen. Ze moeten nog eenmaal datgene verliezen wat ze begerig nastreven. Het aardse bezit moet worden verwoest en hun weer worden afgenomen, maar door een Macht die ze niet verantwoordelijk kunnen stellen.

Door de elementen van de natuur wil Ik Me uiten om hen te redden. Waar nog een vonkje geloof in de mens is, daar is ook een mogelijkheid om te redden. Want deze kan nog op het laatste ogenblik de gedachten op Mij richten en een roep om hulp omhoog zenden. En al verliest hij ook zijn aardse leven, deze roep wordt gehoord en zijn geloof zal worden beloond in het rijk hierna waar hij hulp zal vinden. Ik wil alleen een gedachte zien waarin u Mij erkent en mijn hand wordt naar ieder uitgestoken om Mij nu ook te bewijzen. Ik maak het u waarlijk gemakkelijk in Mij te geloven, wanneer u maar zou willen proberen Mij in geest en in waarheid aan te roepen. En daarom doe Ik nog een laatste poging om u te redden, om diegenen te redden die nog niet geheel een prooi van mijn tegenstander zijn geworden.

Ik laat de aarde beven en alle hoop op aardse redding vervliegen. En waar geen zicht meer is op hulp, kan alleen Ik nog redding brengen. Want bij Mij is niets onmogelijk. En wie zich in de grootste nood zijn kinderlijke geloof herinnert, wie deze laatste poging onderneemt Mij aan te roepen, die zal er waarlijk geen spijt van krijgen. Hij is gered voor tijd en eeuwigheid, want het aardse leven te verliezen is dan alleen nog een genade wanneer de ziel nog in het geestelijke rijk hogerop klimt.

De krachten van de natuur worden weliswaar niet steeds als uiting van mijn macht en kracht gezien, maar de doodsangst brengt zo nu en dan andere gedachten voort dan de mens vroeger had en hij kan in een seconde Mij onderkennen en daarom ook aanroepen om hulp. Maar nooit geldt het woord dat alleen de mond uitspreekt als het hart er niet bij betrokken is.

De tijd is vervuld, maar eerst komt wat Ik u aankondigde en steeds weer aankondig: een ongewoon natuurgebeuren dat u moet doen denken aan het einde dat niet lang daarna zal volgen. Ik vermaan en waarschuw u voortdurend om acht te slaan op mijn woorden en Ik maak u opmerkzaam op de tekenen van de tijd, maar Ik kan u niet dwingen mijn woorden als waarheid aan te nemen. Maar prent ze in uw geheugen, opdat ze u laten denken aan Diegene Die tot u spreekt en Die waarlijk alleen het beste voor u wil. Die u wil redden van de afgrond waar u die geheel zonder geloof bent op aanstuurt.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Vervulling van de voorspellingen - Catastrofe vooraf (2)

B.D. 5678b from 18. mei 1953, taken from Book No. 62

Aan het laatste gericht gaat dus nog een ernstige aanmaning vooraf. Een wijzen op het dichtbij zijnde einde en daar als het ware een bewijs van, omdat mijn aankondiging wordt vervuld en u mensen vast en zeker het einde zult kunnen verwachten dat niet lang daarna voor deze aarde en haar bewoners is voorbestemd. Het lot van de mensen is onherroepelijk een diepe afgrond, of ze nu korte of nog lange tijd hun leven behouden. Want ze bevinden zich in volledig verduisterde geestelijke toestand en ze doen niets uit zichzelf om deze op te heffen. Daarom moet Ik ze wakker schudden uit hun rust. Er moet iets gebeuren wat voor hen zo onbegrijpelijk is, wat hen ontstelt en hun het einde van hun lichamelijk leven duidelijk zal laten worden.

Alleen de dood maakt de ongelovige mensen bang en dus houd Ik hun de dood voor ogen, maar alleen met de bedoeling hen ertoe te brengen dat ze in de grootste angst naar Mij roepen Die alleen hun het leven kan laten behouden wanneer er aards geen redding meer mogelijk lijkt. Zo’n roep kan de mens nog redding brengen. Zo’n roep kan hem weer dichter bij Mij brengen wanneer hij uit het hart opstijgt en dan ook zeker door Mij gehoord wordt. De mensen kunnen zich geen voorstelling maken van het gebeuren waardoor Ik wil bereiken dat ze weer aan Mij denken.

Alle elementen zullen woest tegen elkaar te keer gaan. Het zal zijn alsof de hel is losgelaten tegen de mensen en hieraan is geen ontsnappen mogelijk, tot Ik zelf de elementen gebied en de uren van afgrijzen en verschrikking beëindig. Mij is niets onmogelijk en dit geloof in mijn almacht, liefde en wijsheid zal in deze bange uren werkelijk en wonderbaarlijke uitwerking hebben.

Want de mijnen komen ongedeerd uit dit gebeuren tevoorschijn, luid mijn genade, mijn kracht en mijn liefde prijzend. En ook zij die Mij hebben gevonden in hun nood, sluiten zich bij hun lofprijzingen aan en staan hun medemensen hulpvaardig en troostend ter zijde in het besef van de kracht van het geloof dat ze nu ook willen overbrengen op die anderen. Ik heb dit gebeuren aangekondigd en wijs u mensen daar steeds weer op.

Leer te geloven en roep Mij als Ik voor u dus duidelijk herkenbaar ben. En geloof dan ook dat mijn laatste aankondiging in vervulling zal gaan, dat het einde komt en hiermee het laatste gericht. En benut dit laatste uitstel, haal in wat u verzuimde. Laat de laatste dag niet dichterbij komen en u onvoorbereid aantreffen, want dan is er geen redding meer voor diegenen die de weg naar Mij nog niet hebben gevonden. Dan bevinden de mensen zich in de zonde en ze zullen vernietigd worden omdat ze op mijn aanmaningen en waarschuwingen geen acht sloegen en dus ook geen erbarmen meer kunnen ondervinden zodra het einde is gekomen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Terugtrekken in de stilte – de komende onrust

B.D. 5680 from 21. mei 1953, taken from Book No. 62

Nog is het een tijd van vrede, waarin de mens in rust en ingetogenheid zich met geestelijke vragen bezig kan houden, wanneer hij het wil. En hij heeft dus alleen de strijd te voeren met zichzelf, door alle aardse gedachten uit te schakelen en zich alleen met datgene bezig te houden, wat voor zijn ziel dienstig is; door na te denken over zijn opdracht op aarde, over zijn begin en over zijn doel.

Alleen in momenten of langere tijd van het zich afwenden van de aardse wereld kan hij zulke gedachten nagaan. En dit zich afwenden moet hij vaak opzoeken, de uren van stilte waarin hij zich kan bezinnen en aan zichzelf kan werken.

Niet lang meer, dan zal hij door het wereldgebeuren verontrust worden, zodat hem de tijd voor bezinning steeds zeldzamer wordt. En de wereld zal zich op de voorgrond plaatsen en zijn gedachten helemaal in beslag nemen, omdat de gebeurtenissen elkaar razend snel opvolgen. Omdat de aandacht van ieder mens wordt gericht op datgene, wat zich in de wereld afspeelt. En dan zal het moeilijk zijn zich aan geestelijke gedachten te kunnen wijden en het zal al zeer gewaardeerd worden, wanneer de mens vaak slechts kortstondige gedachten omhoog zendt naar Hem, Die het lot van alle mensen stuurt, Die ook weet dat het wereldgebeuren zich zo ontwikkelt als het te zien is.

Want de verbinding tot stand te brengen met Hem zal uitermate zegenrijk zijn. Want dan stroomt de mens ook kracht toe voor de zware strijd van het aardse bestaan. En dan zal hij zich steeds daarheen wenden, waar de Grondlegger van de kracht is, Die hem ook voortdurend ervan zal voorzien. Want de krachteloosheid kan steeds alleen maar worden opgeheven, wanneer de verbinding met de Bron van de kracht tot stand wordt gebracht. En krachteloos zal zich ieder voelen bij het zien van gebeurtenissen, die dreigend en verontrustend dichterbij komen en de verbinding met de Schepper en Vader van eeuwigheid uitermate nodig maken.

Zodra het de mens lukt zich in de stilte terug te trekken en een tweegesprek te houden met zijn God en Schepper, zodra het hem lukt als kind de Vader te roepen en Hem te vragen om kracht en raad, zullen de aardse gebeurtenissen op de achtergrond raken en aan verschrikking verliezen. Want de mens wordt dan merkbaar de krachttoevoer gewaar en rust en vrede nemen hun intrek in zijn hart, in het besef dat er niets gebeurt zonder Gods Wil of Zijn toelating en dat alles wat geschiedt daarom Gods Wil of toelating is en dus ook zegen kan opleveren voor de ziel.

Daarom kan de mens alleen maar de ernstige raad worden gegeven, herhaaldelijk verbinding te zoeken met God, de ogenblikken van inkeer steeds vaker in acht te nemen en tussen zichzelf en God een verhouding tot stand te brengen, die het de mens steeds mogelijk maakt zich tot de Vader te wenden wanneer hij in nood is. Wie deze band van het kind met de Vader is aangegaan, zal ook steeds weer een stil uurtje vinden, omdat God dan de mens al nader staat dan de wereld en deze alleen in zoverre aandacht wordt geschonken als het nodig is om het leven van het lichaam in stand te houden. Niemand moet de wereld de overhand laten krijgen. Steeds moet haar de strijd gelden en des te minder zal ook het wereldgebeuren indruk maken op een mens, zelfs wanneer het voor de omgeving vreselijk is en de grootste onrust teweeg kan brengen.

De mens die zich met God verbindt, die zijn gedachten vaak omhoog zendt naar Hem, zal zich ook door aardse gebeurtenissen niet laten tegenhouden steeds weer bij Hem troost, kracht en raad te halen. En alleen deze zal de wereld overwinnen, maar deze hoeft de komende gebeurtenissen niet te vrezen, want kracht zal hem worden toegestuurd, onmetelijk, omdat hij voortdurend met de Bron van de Kracht in verbinding blijft.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De liefde is het hoogste

B.D. 5681 from 22. mei 1953, taken from Book No. 62

De liefde is het hoogste. Wat bent u zonder liefde? Krachteloze, verharde schepselen die Mij niet herkennen. Voor hen besta Ik niet omdat ze de kracht van mijn liefde niet voelen die hen alleen kan treffen wanneer ze zelf liefde zijn geworden. De liefde is de sleutel tot de gelukzaligheid, want gelukzaligheid is vrijheid, licht en kracht. Gelukzaligheid is aaneensluiting met Mij die alleen door de liefde kan plaatsvinden. Dus kan geen wezen zalig worden wanneer het niet de liefde in zich tot ontplooiing brengt. En ieder wezen dat liefde is geworden moet zalig zijn. Daarom is al het andere waardeloos, wat u ook meent te bezitten, al zijn het ook buitengewone talenten waarvan u op aarde als mens gewag zult kunnen maken, of het zijn aardse schatten. Alles is waardeloos als u de liefde niet hebt. Want dat alles vergaat, maar de liefde blijft als het eigenlijke van uw ziel bestaan en volgt u na in de eeuwigheid.

Hoe arm kunnen daarom de mensen op aarde worden genoemd, ofschoon ze aards in aanzien staan en vele goederen bezitten. Hoe arm zijn ze wanneer ze zonder liefde zijn. Het ontbreekt hun aan inzicht in hun eigen bestaan en hun taak, zoals ook aan kennis van Mij zelf. Ze staan ver van Mij af en ook van de waarheid. Hun leven is slechts een drogbeeld van hun verstand dat ophoudt te bestaan op het moment van de dood.

De liefde is het hoogste. En als u de liefde niet hebt, bent u dode gedaanten zonder geest en zonder leven. Want de liefde is het goddelijke dat u tot goden zal vormen. De liefde is mijn aandeel dat u met Mij één zal laten worden. De liefde is het eigenlijke leven, een staat van licht en kracht en vrijheid die u dus uzelf verschaft als u onzelfzuchtig in liefde werkzaam bent. Dan zult u wetend zijn. U zult het juiste inzicht hebben. Alles zult u kunnen doorgronden, niets zal voor u verborgen blijven. U staat in het licht als u in de liefde leeft.

Maar u zult ook vervuld zijn van kracht, want de liefde is kracht. Ze is de oer-substantie van Mij zelf - van de Krachtbron van eeuwigheid. U zult dus tot alles in staat zijn als u door werken van liefde, doorstroomd door mijn kracht, nu ook met mijn kracht zult kunnen scheppen en werken. Deze kracht stroomt u onbeperkt toe en daarom zult u ook alles kunnen verwezenlijken naar uw wil. U zult vol van kracht zijn. U zult ongehinderd actief kunnen zijn, want de kracht van de liefde kent geen beperking omdat de goddelijke Krachtbron nooit opdroogt en de mens die in de liefde leeft altijd ter beschikking staat. En u zult alles kunnen realiseren in volledige vrijheid, omdat de liefde elke keten losmaakt.

Zodra u in liefde werkzaam bent, heeft u zich bevrijd uit de keten van uw tegenstander. En de aaneensluiting met Mij beperkt niet uw vrijheid of uw wil. U past alleen vanzelf uw wil aan die van Mij aan. U gaat op in mijn wil en werkt dus in vrijheid van wil en toch in volledige overeenstemming met mijn wil wat u bovenmate gelukkig maakt en steeds meer met liefde vervult. De liefde is het hoogste en wie zich heeft gevormd tot liefde, heeft waarlijk de hoogste gelukzaligheid gevonden en mijn liefde verworven die hij nooit meer zal verliezen. Want wie zich eenmaal door de liefde met Mij heeft aaneengesloten, die laat Ik eeuwig niet meer los. Hij is van Mij geworden en zal dat blijven tot in alle eeuwigheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het ware gebed is de brug naar God - Jezus Christus

B.D. 5686 from 27. mei 1953, taken from Book No. 62

De brug naar Mij is het gebed. Er bestaat geen onoverwinnelijke kloof tussen ons, want het gebed zal hem altijd overbruggen, zodra het een gebed is in geest en in waarheid. En de innigheid van het gebed bepaalt de lengte van de weg naar Mij. U zult rechtstreeks met Mij in verbinding kunnen treden als u tot Mij spreekt zoals een kind tot de Vader spreekt. Want dan ben Ik bij u. Dan is elke afstand overwonnen. Dan bent u over de kloof tussen ons heen gevlogen en bent u dichter bij Mij gekomen, want Ik geef gehoor aan uw roepen en kom u tegemoet zodra Ik de stem van uw hart verneem.

Weet u nu welk kostelijk middel u hebt om naar Mij te komen, weet u wat voor een doeltreffend genadegeschenk het gebed voor u is? U bent door uw onvolmaaktheid nog op grote afstand van Mij als uw God en Schepper van eeuwigheid, maar Ik verbied u niet samenspraak met Mij te houden en buig Me als Vader naar u over, die ook Zijn nog gebrekkige kinderen met liefde omvat en rekening houdt met hun fouten en zwakheden. Ik hoor u zodra u tot Mij spreekt in kinderlijk, gelovig gebed. Maar wederom zult u alleen maar oprecht tot Mij kunnen bidden wanneer u in Mij gelooft. Elk gebed in geest en in waarheid stelt dus uw geloof in Mij, in mijn liefde, wijsheid en macht voorop. Maar als u in Mij gelooft, zal ook elk woord uit uw hart komen. Dan is er geen vormgebed meer. Dan spreekt alleen het kind met de Vader en dan bereikt het ook alles wat maar voor zijn bestwil is. Maar opdat u nu echt levend met Mij zult kunnen omgaan, zult u zich ook een voorstelling moeten kunnen maken van Mij - die u als Heiland Jezus Christus de mogelijkheid daarvoor bied.

Stelt u zich uw Heiland voor in Zijn overgrote liefde die u mensen allen omvat en denk aan Zijn lijden en Zijn sterven aan het kruis voor u, zondige mensen. Dan zal het u ook mogelijk zijn Hem eveneens lief te hebben, u aan Hem toe te vertrouwen en Hem alles te zeggen wat u belast. U zult - omdat Hij zelf mens was evenals u - volledig begrip van Hem kunnen verwachten voor al uw lijden en noden en u zult u tot Hem wenden, die uw Vriend en Broeder is, die vanuit Zijn liefde u allen helpen wil, die u tot zich wil trekken in het hemelse rijk om u voor eeuwig gelukzalig te maken. Ik zelf ben voor u een zichtbare God geworden in de Heiland Jezus Christus. En als u Hem uw liefde betoont, schenkt u dus uw liefde aan Mij, uw God en Vader van eeuwigheid. Want Hij en Ik zijn één en wie Hem ziet, die ziet Mij - die als mens Jezus op aarde wandelde om uw aller liefde te winnen, om Mij te offeren uit liefde voor u die in de zonde ongelukkig was en op eindeloze afstand van Mij zou hebben moeten wegkwijnen wanneer Ik niet een brug zou hebben geslagen om voor u de weg naar Mij begaanbaar te maken. U allen zult die brug kunnen betreden als u zich in innig gebed tot Jezus, uw Heiland en Verlosser wendt, als u Hem liefhebt en daarom ook Zijn eenvoudige geboden nakomt. Dan zult u ook Zijn liefde mogen ervaren. Hij zal u bedenken, geestelijk en lichamelijk. Hij zal u leiden en alle wegen effenen die omhoog voeren naar Hem, in Zijn rijk, naar het eeuwige leven.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Teken van het einde: bekoelde liefde

B.D. 5687 from 29. mei 1953, taken from Book No. 62

Dit moet u het nabij zijnde einde aankondigen: dat de liefde onder de mensen bekoeld is, dat er een volledig goddeloze toestand heerst. Want God kan niet daar zijn waar geen liefde is, ook al wordt het woord "God" in de mond genomen. Maar zonder liefde is de wereld het rijk van de satan die bezit heeft genomen van al deze mensen die zonder enige liefde zijn, zoals hijzelf is. En dezen zullen ook spreken en handelen zoals hij het wil, want ze staan onder zijn invloed en worden op aarde ook door hem bedacht. Ze hebben dan hun beloning. Er wacht hun echter een verschrikkelijk lot als ze deze aarde verlaten.

Maar ook bij de liefdeloze mensen moet nog alles worden geprobeerd om een verandering van hun wezen te bewerkstelligen. Ook aan hen moet de liefde worden gepredikt - is het niet met woorden, dan door het voorbeeld. Ze moeten inzien dat de liefde een kracht is die overwint wat onoverwinnelijk schijnt. Want het einde is nabij en zoals enerzijds het geestelijke verval duidelijk te onderkennen is die de liefdeloosheid als oorzaak heeft, zo zal anderzijds ook duidelijk merkbaar zijn hoe de geest van de liefde alles overwint, hoe zichtbaar God diegenen bijstaat die door een leven in liefde zijn verbonden met Hem, Die waarlijk sterker is dan Zijn tegenstander en ook Zijn macht en kracht bewijst.

De liefde onder de mensen is bekoeld en zo zijn ook de mensen van God losgeraakt. Ze staan zo ver van Hem af en zijn zonder kracht, maar heffen hun geestelijke krachteloosheid op met behulp van diegene die van beneden is, die hen goed voorziet van kracht omdat ze hem ter wille zijn, dus terugkeren naar hem van wie ze zich definitief zouden moeten losmaken in het leven op aarde, om door God te worden opgenomen in Zijn rijk. Wie zonder liefde leeft, verspilt zijn leven. Want hij gaat dood van geest het rijk hierna binnen. Het is verdienstelijk aan deze zielen te werken, want de arbeid kan succesvol zijn wanneer deze samengaat met een goed voorbeeld, wanneer de medemensen de vrede en de kracht kunnen zien die in het levende geloof ligt besloten en het gevolg is van een leven in onbaatzuchtige naastenliefde. Het einde is nabij en daarom moet er nog om iedere ziel worden geworsteld. Iedere ziel moet het evangelie worden verkondigd. Maar niet allen willen het aannemen wanneer het hun in woorden wordt gepredikt. Doch aan een goed voorbeeld wordt aandacht geschonken en dat kan eveneens succes opleveren. Want God zal zichtbaar diegenen bijstaan die Hem trouw zijn en door een leven in liefde ook Hem hun liefde bewijzen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

God wil door de schepping herkend worden als Liefde

B.D. 5689 from 31. mei 1953, taken from Book No. 62

De bestuurder van het heelal kent geen hindernissen. Aan Hem is alles onderdanig. Naar Zijn wil moet al het geschapene zich voegen, elk geschapen wezen, zij het van geestelijke aard of gekluisterd in de vorm. Alleen Zijn wil regeert, ofschoon Hij de mens vrijheid van wil verleent, die echter Zijn macht en Zijn wil nooit in twijfel trekt, want Hij alleen is de Heer over hemel en aarde, over de gelukzalige wereld der geesten en ook over het rijk der duisternis. Deze Heer nu te onderkennen zou voor de mensen niet moeilijk mogen zijn, want alles wat de mens omringt, is een bewijs van Hem en Zijn wil. Want al is de mens ook de wilsvrijheid gegeven, toch is hij niet in staat tegen de wil van God in te gaan. Hij is ook niet in staat Gods wil naar zijn hand te zetten. Maar hij is ook niet in staat uit zichzelf dat te laten ontstaan wat zijn oog ziet en zijn geestelijke vermogens gewaar worden. Hij kan God erkennen en als hij Hem dus niet erkent, liegt hij tegen zichzelf en door deze leugen gaat hij in tegen de Geest Die hem geschapen heeft. En hij spreekt als het ware over zichzelf het oordeel uit van verbanning uit de nabijheid van God, wanneer deze God niet ook de Liefde zou zijn van eeuwigheid.

Gods kracht en macht kunnen niet worden geloochend. En dat ze zich openbaren door de schepping is een bewijs van Zijn liefde voor Zijn schepselen. Want Hij wil dat ze Hem kunnen onderkennen. Hij wil dat ze in Hem geloven en geeft zich zelf aan hen te onderkennen doordat Hij blijk geeft van Zijn macht en kracht. Want Hij verlangt naar de liefde van Zijn schepselen die Hij alleen kan winnen wanneer Hij zich ook als de God van de liefde openbaart. En Zijn scheppingen zijn daarom duidelijk herkenbaar als ontstaan voor Zijn schepselen. De kracht die Hem werkzaam zal laten worden voor het ontstaan van nieuwe scheppingen, is Liefde. Dus moeten ook de scheppingen beantwoorden aan een doel dat liefde zal laten herkennen. Zijn scheppingen moeten ertoe dienen geluk en zaligheid teweeg te brengen of te bezorgen.

Wie van de liefde deze wil om vorm te geven zien wil en kan, zal zelf ontbranden in liefde voor zijn Schepper van eeuwigheid. Want waar een bewijs van liefde wordt gegeven, daar wordt ook liefde gewekt. Zijn macht en kracht te bewijzen is niet alleen het doel van Zijn schepping, maar daarin moet duidelijk Zijn liefde zichtbaar worden, die Hem aanleiding gaf tot elke schepping. Maar voordat de liefde van een Wezen kan worden ingezien, moet eerst het Wezen zelf worden onderkend. Er moet kunnen worden geloofd dat dit Wezen een niet te overtreffen Macht is, dat het hoogst volmaakt is. En dit kan worden geloofd omdat deze Macht zichzelf bewijst door elke schepping. Maar alleen het geloof aan Zijn macht en kracht is voor God niet voldoende. Hij wil als Liefde worden herkend, om welke reden al Zijn scheppingen ook een uitstraling van Gods liefde bewijzen, doordat ze een nuttige en heilzame bestemming hebben, dat ze dienen om hen die van God verwijderd zijn, terug te voeren.

Dit laatste doel is echter alleen voor diegenen duidelijk, die God al als hoogst volmaakt Wezen, als Liefde hebben onderkend. Maar ieder denkend mens moet de hem omgevende scheppingen bekijken met vragende gedachten, opdat hem antwoord kan worden gegeven: dat God zelf zich openbaart door de schepping, dat Zijn wil overal naar voren treedt, dat geen wezen deze wil kan bepalen, dus de macht en kracht alleen bij Hem liggen, maar dat Zijn macht en kracht alleen vorm krijgen door Zijn liefde die over alles heen straalt, die zich bekend maakt omdat ze wederliefde wil vinden, omdat ze voor eeuwig alleen maar gelukkig wil maken. De liefde van God kan eeuwig niet ontkend worden, net als de almachtige wil van de Bestuurder van alle werelden, aan welke niets weerstand kan bieden, Die onderkend moet worden en kan worden, waar de wil daartoe aanwezig is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Rijp worden alleen door liefde

B.D. 5690 from 1. juni 1953, taken from Book No. 62

Verricht steeds werken van liefde, dan is uw geestelijke vooruitgang gegarandeerd. U zult niet anders rijp kunnen worden dan door de liefde. Ik kan u wel bijstaan met mijn genadegaven, maar steeds moeten deze u alleen aansporen om werkzaam te zijn in liefde omdat uit de liefde al het andere voortkomt: een sterk geloof, een omvangrijk weten en de alles overwinnende kracht die in Mij haar oorsprong heeft. Of Ik u nu mijn woord doe toekomen, of Ik u door het lot de voet dwars zet om op u in te werken zodat u zich tot Mij zult wenden in gebed, steeds is het de liefde die uw hart moet vervullen. Die zowel mijn woord leert als ook Mij ertoe aanzet uw gebed te verhoren omdat de liefde u pas het geloof oplevert dat u ook het juiste gebed zal laten spreken.

U zult alleen door de liefde rijp kunnen worden. En uw geestelijke vooruitgang hangt alleen af van uw bereidheid om lief te hebben. Om deze reden zouden al uw inspanningen om Mij u toegenegen te maken nutteloos zijn, als u niet uw best doet om in liefde te leven. En u hebt daar elke dag en elk uur de gelegenheid voor. Uw medemensen zult u met vriendelijkheid moeten benaderen. U zult u moeten bekommeren om hun nood. U zult met hen mee moeten voelen, ze helpen, troosten en steun bieden. U zult niet onverschillig aan de nood van de medemensen voorbij mogen gaan, u zult geestelijk en aards voor hen moeten zorgen waar het u mogelijk is.

Een vriendelijk woord, een lieve blik, een beetje hulp leveren u al liefde van de medemens op. Ze verhinderen dat de liefde helemaal bekoelt. Want de liefde moet verzorgd worden als een plantje opdat het niet zal wegkwijnen. De liefde is alles en als de liefde onder de mensen wegvalt, is er voor hen ook geen redding meer.

Probeer daarom overal een vonkje liefde te ontsteken. Geef veel liefde opdat u wederliefde ondervindt. Want alleen dan kan mijn rijk komen, ook in deze wereld. Want mijn rijk is waar de liefde is, omdat Ik daar zelf kan vertoeven. Omdat Ik zelf dan in mijn rijk ben als Ik mijn intocht kan houden in uw harten die zich tot liefde hebben gevormd. De liefde is het goddelijke in de mens dat u echter ook de volmaaktheid garandeert. Want wie de liefde in zich heeft, heeft ook de waarheid, het volledige inzicht. Hij staat in het licht.

Er is geen andere weg naar de volmaaktheid dan de weg van de liefde. Want alleen door de liefde vindt u de aaneensluiting met Mij en dus ook de eeuwige gelukzaligheid. Als u in de liefde leeft, zal ook uw leven op aarde gemakkelijk zijn. Want dan betrekt u kracht van Mij en u zult alles aankunnen. U hebt een onwankelbaar geloof in Mij en u zult door dit geloof elke nood kunnen afwenden. Als u in de liefde leeft bent u voortdurend met Mij verbonden en alles wat u maar wilt, zult u met Mij en vanuit mijn kracht volbrengen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Oerwet: liefde

B.D. 5693 from 5. juni 1953, taken from Book No. 62

De oerwet is de liefde. De oerkracht is liefde en al het stoffelijke is in zijn oersubstantie liefde. Dus moet ook het hoogste Wezen, de eeuwige Godheid, Liefde zijn, evenals al het wezenlijke dat uit haar is voortgekomen. De liefde is een kracht en dus steeds effectief zolang ze met de Oerbron van alle kracht in verbinding blijft. Want God, als de Oerbron van kracht, straalt deze uit volgens Zijn eeuwige ordening, om werkzaam te zijn in liefde volgens Zijn wet. Daarom zal al het door Hem in het leven geroepen wezenlijke onbeperkt de liefdeskracht kunnen benutten, omdat deze in hem rust als teken van goddelijke oorsprong, echter alleen zo lang als het wezen zich binnen de wet van de eeuwige ordening beweegt, zolang het de liefdeskracht wil gebruiken volgens de goddelijke wil. Want de wil van God is in Zijn liefde gegrondvest. De wil van God is steeds in overeenstemming met de eeuwige ordening en is eveneens oerwet.

Treedt het wezen uit de goddelijke ordening, dan treedt het ook buiten de liefdesstroom van God. Het verspeelt dus zijn kracht omdat deze buiten de wet niet werkzaam is, omdat de liefde niet uit de ordening kan treden daar ze de oerkracht is van God. Daarom zal het ook begrijpelijk zijn dat alleen dan van de kracht Gods kan worden gesproken wanneer een werkzaam zijn in liefde herkenbaar is en dat niets on-goddelijks zich van de kracht uit God kan bedienen, omdat Gods kracht liefde is, maar de liefde niet buiten God kan zijn. Hieruit volgt dus dat de eeuwige ordening onvoorwaardelijk in acht moet worden genomen, waar de liefdeskracht zich wil uiten. Dat dus het wezen pas weer als goddelijk wezen kan worden bestempeld wanneer het in Gods eeuwige ordening leeft, omdat het dan weer door de goddelijke liefdeskracht wordt doorstraald en dus ook zelf vol kracht en licht is, omdat ook de liefdeskracht weer haar volle uitwerking heeft. Dan zal het wezen in de gelijke wil met God kunnen scheppen en vormen omdat de liefdeskracht voortdurend tot werkzaamheid aandringt, omdat de goddelijke kracht nooit rust maar voortdurend tot leven wekt. De toestand buiten de goddelijke ordening is een toestand van de dood, van krachteloosheid, van verstarring. Maar leven is alleen in goddelijke ordening denkbaar, en goddelijke ordening is liefde.

Het wezenlijke dat zich buiten de goddelijke ordening ophoudt, zou volledig moeten vergaan wanneer het geen van God uitgegane kracht zou zijn die in haar oersubstantie liefde is. En deze kracht is onvergankelijk, ofwel: wat van God uitgaat, kan nooit vergaan. Maar het kan al het positieve in zich in het negatieve veranderen en dit wil dus zeggen: een aan het goddelijke licht- en krachtvolle tegengestelde toestand. Duisternis en machteloosheid dus, een niet goddelijk en daarom ongelukkig lot. Maar God, als eeuwige Liefde, keert zich niet af van deze van God losgeraakte wezens. Hij tracht hen terug te leiden naar Zijn wettelijke ordening. Hij straalt het bekoelde en verharde wezenlijke aan met Zijn liefdeskracht en als het zich openstelt, dus zonder weerstand zich aan de inwerking van de liefdesstraling overgeeft, keert het langzaam terug naar de goddelijke ordening. Het brengt de liefde in zichzelf weer tot ontplooiing en benut de hem nu weer toestromende liefdeskracht om in liefde werkzaam te zijn. Het wordt zelf vol van kracht en licht en keert terug naar de oerbron van de Liefde. Het sluit zich weer aaneen met God, van wie het eens is weggegaan.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

U hebt toch een VADER ...

B.D. 5699 from 16. juni 1953, taken from Book No. 62

Er is niets wat voor u onmogelijk zou zijn, wanneer u zich met MIJ verbindt, wanneer u MIJ vraagt om kracht, wanneer u dus MIJ Zelf door u werkzaam laat zijn. U hebt nu nog niet het juiste geloof, en zolang u twijfelt, verhindert u zelf MIJ, dat Ik volgens uw wil in actie kom. Maar u zult moeten proberen dit geloof te verkrijgen. Verplaats u in de staat dat u vertrouwend als een kind met MIJ praat, dat u zich werkelijk zal voelen als kinderen die naar de VADER komen in elke benarde toestand, het zij van geestelijke - of aardse aard. Zou u deze verhouding met MIJ tot stand kunnen brengen, dan zal er in u ook geen twijfel meer zijn dat IK u verhoor. Want als u MIJ als VADER aanspreekt, bent u ook overtuigd van Mijn Liefde Die Zich naar Mijn kinderen keert en hun hulp verleent in elke nood. U hebt toch een VADER, u bent niet tot wezen geworden, u hebt Iemand Die van uw nood en zorgen op de hoogte is, Die alleen maar wil worden aangeroepen, omdat HIJ naar de liefde van het kind verlangt en die wil beantwoorden.

Hoe rijk bent u toch te noemen. U hebt een VADER in de hemel DIE sterker is dan alle machten van de wereld, DIE dus ook alles van u kan afweren wat van de kant van de wereld op u afkomt. En omdat u zo'n VADER vol Macht en Liefde hebt, zal u zelf ook niets onmogelijk zijn, omdat IK u steeds met Mijn Kracht terzijde sta, omdat u alleen maar vast hoeft te geloven om MIJ ertoe te brengen een blijk van Mijn Macht te uiten. Zolang u verre bent van MIJ, bent u ook onmachtig, maar zodra u een innige band met MIJ tot stand zult hebben gebracht, moet ook de Kracht van MIJ op u overgaan en dan brengt u alles tot stand en kunt u alles aan en bestaan er voor u geen beperkingen, want alle grenzen vallen weg waar Mijn Kracht wordt gebruikt. Vertrouw slechts in vol geloof op de Liefde van uw hemelse VADER en alle zorgen zullen van u afvallen, ze zullen steeds op het juiste moment zijn opgeheven, omdat u zelf de tijd bepaalt door de kracht van uw geloof.

IK wil uw arbeid zegenen en uw gedachten sturen en geven dat u handelt naar Mijn Wil. Laat daarom de arbeid voor MIJ en Mijn rijk voorgaan op uw aardse bezigheid, die IK dan eveneens wil zegenen en u geestelijke ondersteuning zend waar aardse kracht niet toereikend schijnt. En als IK u zegen, zal alles lukken, als IK u zegen zult u niet kunnen worden aangevallen door kwade krachten, want Mijn Zegen richt een beschermende wand op, waarachter u zich geborgen zal kunnen voelen, een beschermende wand waartegen al het vijandige te pletter loopt, omdat Mijn zegende Hand over u is uitgespreid, zolang u werkt voor MIJ en Mijn rijk. IK wil voor u allen een goede Huisvader zijn, zodra u als Mijn knechten werkt in Mijn wijngaard, zodra u MIJ dient en tracht Mijn rijk op aarde uit te breiden. En het zal u aan niets ontbreken, met kracht wil IK u uitrusten en in Mijn Wil zult u dan uw verlossingsarbeid uitvoeren, waarvoor IK u in dienst heb genomen in de laatste tijd vóór het einde.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Wat is waarheid? - Waar is ze te vinden?

B.D. 5700 from 17. juni 1953, taken from Book No. 62

U mensen zult in de waarheid onderricht moeten zijn om het doel van uw leven op aarde te kunnen vervullen. Maar wat is waarheid? En hoe zult u tot de waarheid kunnen komen?

God zelf is de eeuwige Waarheid en daarom moet wie de waarheid begeert zich tot God zelf wenden en Hem om de waarheid vragen. Er is geen andere weg dan deze rechtstreekse, want zelfs aan wie ze op een andere manier wordt aangeboden, die zal ze pas als waarheid kunnen inzien als hij God om verlichting van zijn geest, om het juiste denken vraagt. De mens moet dus in de eerste plaats God erkennen, hij moet in Hem geloven. En dit geloof zal pas levend in hem zijn, het zal tot innerlijke overtuiging zijn geworden, wanneer hij in de liefde leeft, want door de liefde wordt het geloof pas levend. De liefde is de sleutel tot de wijsheid. De liefde garandeert een juist denken in overeenstemming met de waarheid, want de Liefde, de Waarheid en God zijn Een.

U mensen zult u eerst deze fundamentele waarheid eigen moeten maken, dat de liefde eerste voorwaarde is om juist te denken, dat u pas van een verlichte geest zult kunnen spreken wanneer u uw best doet een leven in liefde te leiden, waaronder onbaatzuchtige naastenliefde is te verstaan en waardoor u ook de liefde voor God tot uitdrukking brengt. U mensen zult moeten weten dat, waar de liefde is, ook God zelf is, en waar God is, is ook de waarheid. U zult moeten weten dat het Gods wil is, u naar de zuivere waarheid te leiden, dat Hij u niets wil onthouden, dat u de toestand van onwetendheid in de toestand van inzicht zult moeten veranderen en dat Hij te allen tijde bereid is u vertrouwd te maken met de waarheid, maar dat u eerst aan de voorwaarden zult moeten voldoen als u zich in de waarheid wilt ophouden. U zult u niet voor bekwaam mogen houden, alleen met uw verstand de waarheid te kunnen doorgronden, want uw verstandelijk denken zal in de verkeerde richting gaan zolang God wordt uitgeschakeld, zoals ook het willen van de waarheid, het ernstig verlangen ernaar, aanwezig moet zijn, dat door God als verlangen naar Hemzelf wordt beschouwd, omdat Hij zelf de Waarheid is van eeuwigheid. En het ernstige verlangen heeft als voorwaarde, dat de mens bereid is het huidige weten op te geven, om dit in te ruilen voor de zuivere waarheid, dat hij zich openstelt voor het weten dat hij nu mag ontvangen, nadat hij het geloof in God heeft bewezen door een oprecht verzoek om verlichting van de geest en toevoer van de zuivere waarheid. God geeft ieder de waarheid die ze serieus begeert en Hij geeft hem tegelijkertijd ook de kracht van het inzicht.

Maar wat is onder waarheid te verstaan, waarvan hier wordt gesproken? Het is de waarheid uit God die aards niet bewezen kan worden. Het zijn de problemen die ieder denkend mens bezighouden, die hij zou willen oplossen en die zuiver verstandelijk niet zijn op te lossen. Het is het weten over het allereerste begin en einddoel van al datgene wat is, het op de hoogte zijn van de zin en het doel van de schepping, van de zin en het doel van het aardse leven. Het is het weten over alle samenhang van de Schepper en Zijn schepselen en scheppingen. Het is de beantwoording van alle vragen die u mensen verstandelijk niet zult kunnen oplossen, veeleer waar u geen bewijs voor de juistheid van uw antwoord zult kunnen leveren. U zult steeds alleen maar kunnen aannemen en juist of verkeerd denken. Maar God geeft u de waarheid als u zich voegt naar Zijn voorwaarden. En deze zuivere waarheid moet allen worden voorgehouden. Maar het blijft aan u mensen overgelaten of u ze zult willen aannemen, of uzelf zich zo instelt dat u ze als waarheid inziet, want uw wil is vrij. En zelfs het kostbaarste geestelijke goed zal niet tot aanname dwingen, het wordt u mensen zo aangeboden dat u het zult kunnen aannemen of ook afwijzen, al naar gelang uw instelling tegenover Hem, tegenover het geloof en tegenover de liefde.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Onderzoek de geesten - Valse christussen en profeten

B.D. 5701 from 19. juni 1953, taken from Book No. 62

Onderzoek de geesten, of ze van God zijn. Als u geestelijk goed in ontvangst neemt, is het noodzakelijk zeer kritisch te zijn, waar deze geestelijke leringen van afkomstig zijn. U moet dit onderzoeken, want uzelf draagt de verantwoording voor uw ziel, voor welke alleen de waarheid van nut is, maar die door onjuiste opvattingen gevaar loopt in haar positieve ontwikkeling. Wordt u nu een geestelijke lering aangeboden, dus een weten dat aards niet is te bewijzen, dan zult u deze aan een ernstig onderzoek moeten onderwerpen. U zult moeten weten dat licht en duisternis tegen elkaar strijden, dat de vorst der duisternis tegen de zuivere waarheid strijdt, dat hij alles probeert om de mensen onjuist te laten denken en er ook niet voor terugschrikt zich in het gewaad van een engel te hullen om de mensen te misleiden.

Maar uzelf zult hem kunnen ontmaskeren. U zult kunnen onderzoeken welke geest u die opvattingen doet toekomen. En dit zijn voor u de kenmerken waarop u bij serieus onderzoek zult moeten letten: dat door de u toegezonden opvattingen van Jezus Christus als Gods Zoon en Verlosser van de wereld blijk wordt gegeven, dat ze Zijn leer en liefde bevatten en dat u wordt aangespoord Jezus na te volgen. Dan zult u ze absoluut mogen aannemen en God Zelf als bron van het u toegezonden weten bestempelen. U zult het dan als goddelijke waarheid mogen uitdragen en verdedigen. U zult niet bang hoeven te zijn om door de geest der duisternis in een onjuist denken te worden gedrongen, want deze erkent nooit Jezus Christus, die de wereld heeft verlost van de zonde.

Er zullen valse christussen en valse profeten opstaan en in het bijzonder in de laatste tijd voor het einde. Ze zullen de naam van Jezus Christus in de mond nemen en toch geen ware verkondigers van Zijn goddelijke leer van de liefde zijn. Want ze zullen zelf niet opvolgen wat ze onderrichten, of hun leerstellingen werelds richten. Ze zullen niet als ware christenen te herkennen zijn.

En dit belijden met de mond is vaak een dekmantel, waaronder de vijand van de waarheid zich verbergt. Ze zullen zelf niet echt geloven in de woorden van Jezus, die Hij op aarde gesproken heeft, in Zijn beloften, want het ontbreekt hun aan liefde, het kenmerk van een ware navolger van Jezus.

En daarom zullen hun woorden geen Geest in zich hebben. Ze zullen zonder kracht zijn. Ze zullen niet als zuivere goddelijke waarheid kunnen worden betiteld en ze zullen eveneens een serieus onderzoek vereisen. Maar u zult dit onderzoek altijd kunnen uitvoeren, als u - in het diepe verlangen naar de waarheid - God Zelf om Zijn hulp vraagt, dat Hij uw geest moge verlichten, uw denken juist leidt en te allen tijde waarheid van dwaling leert te onderscheiden. En ieder die de Geest uit God begeert zal Hem ontvangen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Doel van de Schepping - Ontwikkelingsgang

B.D. 5703 from 21. juni 1953, taken from Book No. 62

De wereld met alle voor jullie zichtbare scheppingen dient slechts dit ene doel, het terug voeren van het eertijds van God afgevallen geestelijke, dat in ontelbare afzonderlijke substanties of geestvonken in deze scheppingen verbannen is, om zich in voortdurende wisseling van zijn verblijf, in steeds veranderend uiterlijk omhulsel weer langzaam positief te ontwikkelen, tot een zekere graad van rijpheid, die dan de belichaming van dit geestelijke als ziel in de mens mogelijk maakt, in welke nu de laatste terugkeer tot God uit vrije wil moet plaatsvinden.

Het is waarlijk een eindeloos lange weg, die het geestelijke gegaan is vóór de belichaming als mens, het is een weg, die in grenzenloze kwelling van kluistering begon en kluistering bleef voor eindeloos lange tijd, tot dan de boeien versoepelden en steeds losser werden, doch steeds voor het geestelijke een toestand van gebondenheid bleef, waaruit de mens zich echter verlossen kan, wanneer hij dat wil.

Jullie mensen zijn dus met jullie ziel door al deze voor jullie zichtbare scheppingen heen gegaan, en jullie zijn nu in het laatste stadium van jullie ontwikkeling op aarde aanbeland. Jullie hebben hier alleen nog jullie laatste opdracht te vervullen, om dan, van alle aardse boeien ontdaan, weer het rijk te bewonen dat jullie eens uit vrije wil verlaten hebben door jullie verzet tegen God. En deze laatste opgave voor jullie op aarde is, in vrije wil jullie volledig schikken naar de eeuwige Godheid, omdat jullie eertijds tegen God in opstand kwamen in liefde te dienen, omdat jullie destijds in liefdeloosheid wilden heersen weer volkomen te worden door de liefde, omdat jullie je zelf van alle goddelijke eigenschappen hebben beroofd door jullie zonde tegen God Jullie moeten weer vol licht en kracht worden, zoals jullie dat waren vanaf het eerste begin.

Want jullie zijn in alle volkomenheid uit God voortgekomen wezens, die echter gespeend zijn van elk inzicht in hun zijn, omdat ze verstoken zijn van alle liefde, omdat ze zich verwijderden van God en zodoende niet meer met Zijn liefde doorstraald konden worden, omdat elke weerstand tegen God ook de straling van Zijn liefde onwerkzaam laat worden, ofschoon God’s liefde voor zijn schepselen eeuwig niet ophoudt. Het ontwikkelingsproces uit de diepte naar omhoog vindt plaats in alles en door alles, wat jullie zien.

En zodoende is jullie in het kort de zin en het doel van de schepping verklaard en ook de zin en het doel van jullie leven op aarde. Jullie mogen en moeten dit weten, om bewust het laatste doel op aarde na te streven, zoals jullie echter ook op de hoogte moeten zijn van Degene, Die jullie aller God en Schepper is, maar Die door jullie als Vader gezien en geliefd wil worden, om jullie nu de kracht van Zijn liefde te kunnen laten toestromen in die mate, dat jullie je oorspronkelijke toestand weer bereiken, dat jullie als Zijn kinderen het leven op aarde beëindigen en tot Hem terugkeren in jullie Vaderhuis, om met Hem en vanuit Zijn wil nu te kunnen scheppen en werken, zoals het jullie bestemming is in eeuwigheid.

Om jullie mensen nu naar dit weten, dit inzicht te voeren, spreekt Hij Zelf jullie aan, Hij laat jullie Zijn Woord vernemen, en Hij onderricht jullie door Zijn Woord, Hij geeft jullie Zijn wil in overweging, waarvan de vervulling jullie onvermijdelijk weer de graad van rijpheid binnen oplevert die jullie vrijwillig opgegeven hebben. Hij verlangt slechts de omvorming van jullie wezen naar liefde Als jullie deze wil van Hem vervullen, dan is ook jullie positieve ontwikkeling gewaarborgd, dan vervullen jullie je aardse opdracht, dan is de weg uit de diepste diepte naar boven met succes afgelegd, zodat jullie weer verenigd zijn met God, van Wie jullie je destijds afgescheiden hebben, en dat jullie nu verenigd blijven met Hem tot in alle eeuwigheid.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Materiële instelling

B.D. 5705 from 22. juni 1953, taken from Book No. 62

U, mensen hebt uw blik naar de wereld gewend en u streeft alleen naar aardse schatten. U zoekt alleen het lichamelijk begeren te bevredigen en u beweegt zich alleen maar op een gebied waarin het materiële overheersend is, maar al het geestelijke zwijgt u dood. Uw lichaam is echter alleen maar het omhulsel van dat wat bestaan blijft na de lichamelijke dood, uw lichaam is maar voor een korte tijd woning voor uw ziel. Het is de ziel die door het aardse leven tot rijpheid moet komen, die u echter, door uw verlangen naar het materiële, gebrek laat lijden en die daarom in kommerlijke toestand het geestelijke rijk binnen gaat.

De materiële wereld is het rijk van het gekluisterde geestelijke, waar u als mens wel in woont maar wat uw laatste verblijfplaats is voor het binnengaan in het geestelijke rijk. Zolang de wereldse geest in u nog zo sterk is dat u steeds naar aardse goederen verlangt en alleen ijvert en werkt voor de wereld, zolang bent u een slaaf van de materie. Terwijl u die als "heer van de materie" toch overwinnen moet. U gebruikt al uw levenskracht alleen maar om het rijk van GOD's tegenstander te versterken, wanneer u de wereld en haar goederen nastreeft.

U moet echter uw levenskracht benutten om voor u geestelijke goederen te verzamelen, schatten te verwerven voor de eeuwigheid. U moet vrijwillig afstand doen van goederen die vergankelijk zijn, die eenmaal van u weggenomen worden en die u niet mee kunt nemen in de eeuwigheid. U moet dus uw levenskracht gebruiken om u onvergankelijke goederen te verwerven waarmee u werken kunt in het geestelijke rijk, die voor u een rijkdom betekenen die u waarlijk zalig zal maken.

U staat hoger dan alle materiële scheppingen, want die zijn alleen geschapen opdat ze u ten dienste staan tot uw voleinding. U, mensen echter ontkent de waarde en streeft de wereld na, inplaats van in te zien dat ze hinderlijk is voor uw geestelijke ontwikkeling. U dient de materie in plaats van dat de materie u dient, u laat u door haar beheersen en wordt tot slaaf van de materie.

En dat betekent dat u uw ziel bereidt voor de dood, dat zij door een sterk omhulsel omgeven is wanneer zij in het rijk hierna ingaat. Dat geen lichtstraal dit omhulsel doorbreken kan en de ziel ontzaglijk lijden moet tot dat omhulsel opgelost is. En dat kan eeuwigheden duren wanneer tenminste dat omhulsel niet meer en meer verhardt, en er voor de ziel geen uitzicht meer bestaat van dit omhulsel bevrijd te worden.

U, mensen weet niet wat u uw ziel aandoet als u zo materialistisch ingesteld bent dat u alleen maar wereldse goederen tracht te verkrijgen. Zie toch de vergankelijkheid van deze goederen in die u omgeven en denk aan wat onvergankelijk is. Leef uw aardse leven niet tevergeefs, want het is u alleen gegeven voor het rijp worden van uw ziel. Zij is het geestelijke in u dat alleen "geestelijk voedsel" gebruiken kan om zich te ontwikkelen, om zonder omhulsel het lichaam te kunnen verlaten wanneer uw uur gekomen is. Denk aan uw ziel en richt uw begeren naar het geestelijke, want de ziel blijft bestaan terwijl al het aardse vergaat.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het geloof in God - Openbaring - Waarheid

B.D. 5706 from 24. juni 1953, taken from Book No. 62

Ik wil als God en Schepper, als uw Vader van eeuwigheid worden erkend. Op de eerste plaats moet Ik van u mensen het geloof in Mij eisen. U zult de innerlijke overtuiging moeten hebben verkregen, dat u uit de kracht en macht van een Wezen bent voortgekomen, dat in alle volmaaktheid werkt en regeert, onder wiens wil u staat, maar dat in nooit eindigende liefde Zich over u buigt, omdat u uit Zijn liefde bent voortgekomen.

Dit geloof moet Ik van u eisen, want dit plaatst u pas in de ware verhouding tot Mij. Vooreerst in de verhouding van het schepsel tot de Schepper, aan wie u zich onderwerpt, en dan in de verhouding van het kind tot de Vader, die u liefheeft en op wie u aanstuurt. Ik wil u niet eeuwig als een van Mij geïsoleerd staand wezen kennen. Ik wil nauw met u verbonden zijn. Ik wil het doel bereiken dat Ik Me heb gesteld toen Ik u in het leven riep: met volmaakte goddelijke wezens te werken en te scheppen, die Ik als Mijn kinderen oneindig gelukkig kan maken, die Ik liefheb en wier liefde Ik in haar totaliteit bezitten wil.

Het geloof in Mij, die u niet zult kunnen zien en toch onderkennen, is de eerste vereiste, de eerste stap op de weg een waar kind van uw Vader te worden. Want om naar Mij toe te snellen moet Ik tevoren worden herkend. Ik moet Mijn schepselen zo voor te stellen zijn, dat ze Mij kunnen liefhebben. Maar Ik kan Me pas aan hen openbaren als hoogst volmaakt wezen, wanneer ze in Mij geloven, dat Ik werkelijk en waarachtig besta. En ze kunnen dit geloof verkrijgen, want ze hoeven alleen maar te verlangen de waarheid te vernemen over hun oorsprong, over hun bestaan en over hun bestemming.

Waar Ik dit verlangen in een mens zie, daar is ook een goede bodem voor een sterk overtuigd geloof in Mij. En daar openbaar Ik Me op velerlei wijze: door de schepping, door alles wat de mens rondom zich ziet. Ik openbaar Me aan hem door middel van gedachten, Ik leer hem de waarheid kennen in elke vorm. Ik leid hem op de juiste weg, waar hij zeker zal vinden wat hij begeert: opheldering over Mij als God en Schepper, als Vader van eeuwigheid.

Ieder mens kan geloven wanneer hij het wil. Maar pas als hij in Mij gelooft, kan Ik op hem inwerken, omdat u als mens, in het stadium van de vrije wil, elke gedwongen geestelijke beïnvloeding bespaard zal moeten blijven, opdat uw ontwikkeling niet in gevaar zal komen. Is echter de mens uit vrije wil tot geloof gekomen, dan zal hij ook de kracht en macht en liefde ondervinden van degene in wie hij gelooft. Want zodra hij Mij erkent heeft hij de weg omhoog betreden, waar hem nu voortdurend hulp van boven tegemoet komt, opdat hij zijn bestemming zal bereiken.

In Mij, dat wil zeggen: in Mijn bestaan te geloven, kan ook door levendige werkzaamheid van het verstand tot stand worden gebracht. Want daar heb Ik de mens het verstand voor gegeven, dat hij gevolgtrekkingen maakt uit het bestaan van datgene wat hem als schepping duidelijk zichtbaar is. Hij kan krachtens zijn verstand al een macht boven zich onderkennen, aan welke hij is overgeleverd, die de menselijke wil buiten beschouwing laat, die sterker is dan de mens zelf.

Maar of hij deze macht kan liefhebben, of hij op hem wil aansturen, dat is aan zijn vrije wil overgelaten. En al naar gelang deze wil maakt ook deze macht zich aan de mens bekend. Want Ik wil dat Mijn schepselen zalig worden, dat ze de verbinding met Mij tot stand brengen om Mij nu aan hen te openbaren als een God van liefde, wijsheid en macht; als Vader, die naar Zijn kinderen verlangt.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Boek der boeken - Gods woord

B.D. 5710 from 28. juni 1953, taken from Book No. 62

De schrift die van Mij getuigt zou meer dan voldoende zijn om de mensen mijn wil te verkondigen, hij zou ze ook naar het licht leiden, naar het inzicht wanneer mijn wil werd nageleefd, en ze zouden gelukzalig worden. Maar dit schrift, het boek der Vaderen, heeft voor veel mensen zijn waarde verloren. Het is voor hen niet meer het boek dat hun mijn woord overbrengt, omdat het ongeloof ook de oorsprong van de schrift betreft, omdat ze niet geloven kunnen dat mijn geest werkzaam was in mijn discipelen en deze geest hen ertoe bracht op te schrijven wat Ik zelf heb gedaan en onderricht toen Ik op aarde was. En daarom beoordelen ze dit woord van Mij niet zoals ze het zouden moeten beoordelen - als boodschap van mijn wil, die van de mensen het vervullen van de geboden verlangt: de liefde tot God en tot de naaste.

Zouden ze maar deze twee geboden erkennen als door Mij aan de mensen gegeven en alleen moeite doen volgens deze twee geboden op aarde te leven, dan zouden ze ook zeker spoedig de juistheid en waarheid van alle andere leerstellingen begrijpen die mijn discipelen in mijn opdracht hebben opgeschreven voor alle mensen. Maar ze leven niet in de liefde en daarom ontbreekt hun het kunnen begrijpen van alles wat de schrift bevat. En daarom twijfelen ze ook aan de herkomst, ze herkennen Mij niet als diegene van wie het woord dat van Mij getuigt, is uitgegaan. Maar ze moeten toch door mijn woord worden onderricht, ze moeten toch op de hoogte zijn van mijn wil en dus rechtstreeks worden gewezen op Diegene die zich op velerlei manieren uit.

Ze moeten weten dat het Mij mogelijk is altijd mijn woord naar de aarde te sturen, dat Ik te allen tijde mensen onderricht door de geest, zoals Ik ook mijn discipelen heb onderricht toen Ik niet meer bij hen was in het vlees. Ze moeten weten dat het gebeuren van het uitgieten van mijn geest niet iets eenmaligs was dat zich alleen aan mijn discipelen voltrok, maar dat Ik steeds weer mijn geest uitgiet in een geopend vat, dat Ik op dezelfde manier, zoals vroeger mijn discipelen, altijd mensen onderricht en hun dus mijn woord doe toekomen, dat weer alleen mijn wil te kennen geeft in de liefde te leven om dan als gevolg van het vervullen van mijn wil de mens in alle waarheid te leiden, hem de samenhang van het geschapene met zijn Schepper, de bestemming en het doel van dit alles te verklaren wat voor de mens duidelijk is, hem dus een omvangrijk weten te geven dat voor de ziel het helderste licht betekent en de weg naar het eeuwige leven zal laten vinden.

Met het toezenden van mijn woord beoog Ik alleen maar dat de mens zich vormt tot liefde. Ook de schrift onderwijst steeds maar de liefde, dus moet die ook van Mij zelf zijn uitgegaan, die de eeuwige Liefde ben. Maar omdat de liefde bekoeld is onder de mensen, zijn dezen ook niet meer in staat de diepere waarde in te zien van datgene wat geschreven staat, ze zijn blind van geest en kunnen totaal niet oordelen. Daarom moeten hun nu weer krachtige verkondigers van mijn woord tegemoet treden die hun weliswaar niets nieuws brengen maar het oude met overtuigingskracht verdedigen en opnieuw kunnen bewijzen, namelijk dat de liefde het eerste gebod is waarvan Ik vraag het te vervullen en dat al het verdere weten, het hogere inzichtelijke weten van de waarheid pas uit de liefde voortvloeit. Het woord van Mij moet weer intensief worden verbreid, want weer zeg Ik tot mijn discipelen die Ik Mij zelf heb uitgekozen: Ga de wereld in en onderricht alle volkeren. Want de mensen moeten mijn evangelie horen, ze moeten weten dat de schrift niet mag worden verworpen, dat hij de waarheid bevat die Ik zelf mijn discipelen door de geest heb verkondigd. Ze moeten weten dat Ik altijd en eeuwig hetzelfde woord naar de aarde stuur en dat mijn woord blijft bestaan, ook al vergaan hemel en aarde.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Verrassend einde, ook voor de gelovigen

B.D. 5712 from 30. juni 1953, taken from Book No. 62

Voor velen die op de hoogte zijn, zal het uur van het einde als bij verrassing komen. Want ook zij achten het nog ver weg, omdat het aards gewoel nog geen achteruitgang laat zien, omdat de tekenen van het einde hun niet duidelijk genoeg zijn, hoewel ze het wel voor mogelijk houden dat ze in de eindtijd leven. En ook Mijn gelovigen kunnen zich nog niet serieus schikken in de gedachte dat ze het einde beleven zullen. Want ook zij staan nog op de grond van de reële werkelijkheid, ook zij zien de medemensen steeds in bedrijvige drukte en het geestelijke weten komt hun bijna onwerkelijk voor bij het zien van het streven van de wereldse mensen, bij het zien van de aardse vooruitgang en de hoop en verwachtingen van de mensen over de komende tijd. Ook zij zullen dus verrast zijn en beseffen dat het onwerkelijk schijnende werkelijkheid wordt en alle verwachtingen van de mensen verloren gaan.

Het einde zal komen als een dief in de nacht, maar het kondigt zich tevoren aan. Het werpt zijn schaduw vooruit, het zal in het klein al tevoren plaatsvinden. Het zal zich door een natuurcatastrofe van zeer grote omvang aankondigen en deze zal de laatste aanmaning zijn, de laatste verwijzing naar het einde. En al twijfelt u mensen of u wilt het niet toegeven - Mijn plan van eeuwigheid staat vast en volgens dit plan wordt alles afgewikkeld in het universum. Het einde zal er plotseling zijn, omdat er geen acht wordt geslagen op Mijn aanmaningen en waarschuwingen die waarlijk voortdurend de mensen toekomen om hen niet onvoorbereid het einde te laten meemaken. En dat is toch het doel van Mijn aankondigingen, dat de mensen er zich op instellen, dat ze over het einde nadenken en een begin maken met de arbeid aan de ziel, dat ze leven in overeenstemming met de korte duur van het leven van hun lichaam, dat desondanks de ziel de rijpheid kan opleveren.

Ik wil dat al Mijn aanmaningen en waarschuwingen verbreid worden. Ik wil dat de mensen daar kennis over toekomt, zoals Ik ook wil dat hun onverbloemd de dag van het gericht en het lot van de van Mij afvalligen wordt voorgesteld. Want de mensen kunnen zelf hun redding bewerkstellingen, het einde hoeft voor hen geen uur van verschrikking te betekenen. Ze kunnen het einde ook rustig tegemoet zien, wanneer ze opvolgen wat hun op het hart wordt gedrukt, wanneer ze zich erop voorbereiden, dat wil zeggen volgens Mijn wil nog op aarde leven tot het laatste uur geslagen heeft. Weliswaar kunnen ze dit uur niet meer voor zich uit schuiven, maar ze kunnen het bewust tegemoet zien, omdat dit het einde van de kwellingen betekent voor diegenen die Mij hebben gevonden en alleen de mensen hard zal treffen die met Mij gebroken hebben en daarom ook geen recht meer hebben de aarde te bewonen, die alleen voor het rijp worden van de ziel moet dienen.

Het einde komt net zo zeker als dat de nacht volgt op de dag. De dag is vastgesteld sinds eeuwigheid, maar u weet hem niet. Maar u zult moeten geloven dat vervuld wordt wat ik aankondigde en steeds nog aankondig door zieners en profeten, dat deze dag nabij is, dat hij u allen zal verrassen en dat u daarom al elke dag als de laatste zult moeten beschouwen om nu bewust te leven en aan uzelf te werken. Dan hoeft u het einde nooit meer te vrezen. Integendeel, u zult vol vertrouwen Mijn komen tegemoet kunnen zien, dat u die gelooft, zal verlossen uit grote nood.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Hulp voor zwakke zielen in het hiernamaals

B.D. 5714 from 2. juli 1953, taken from Book No. 62

U zult geen uur passief mogen zijn dat u voor de verlossing van het geestelijke zult kunnen gebruiken. Het is werk dat de hoogste graad van naastenliefde betekent, wanneer u de zielen helpt zich uit hun keten te bevrijden. De zielen die zelf te zwak zijn en op uw hulp zijn aangewezen, ongeacht of ze zich nog op aarde bevinden of al in het hiernamaals zijn. U die wetend bent, u zult kunnen helpen. U zult hun datgene kunnen brengen wat hun zelf ontbreekt. U zult hun kracht kunnen bezorgen wanneer u zich liefdevol om hen bekommert, zoals u hen echter ook zult kunnen onderrichten, dat ze de hun overgebrachte kracht steeds alleen maar moeten benutten voor werken van liefde en dat ze daardoor steeds meer kracht kunnen verwerven. Op aarde moeten de mensen eveneens worden aangespoord om werkzaam te zijn in liefde, willen hun zielen zich verlossen uit hun boeien.

Wat u daarom zult kunnen doen om de medemensen of de zielen in het hiernamaals vooralsnog het weten over te dragen, dat en hoe een verlossing mogelijk is, dat zult u niet moeten nalaten, zelfs wanneer u nog niet de uitwerking zult kunnen zien die uw werkzaam zijn tot gevolg heeft. U zult er steeds aan moeten denken dat talloze zielen in zeer grote nood verkeren. En ontbreekt het u op aarde aan gelegenheid uw medemensen te onderrichten, hun van uw rijke weten door te geven of ze aan te manen werkzaam te zijn in liefde, bekommer u dan om de zielen in het rijk hierna die u buitengewoon dankbaar zijn voor uw hulpvaardigheid. Die ook uw onderrichtingen aannemen, die u omringen, omdat ze in uw nabijheid een zekere versterking voelen en die u voortdurend vragen om toevoer van deze kracht. Onderricht ze in gedachten of zet hun het woord Gods uiteen. En u zult dankbare toehoorders vinden en uw arbeid voor God en Zijn rijk zal waarlijk gezegend zijn.

Laat geen uur onbenut voorbijgaan dat u verlossingswerk zult kunnen verrichten. Want de aardse werkzaamheid heeft alleen aardse gevolgen, maar geestelijke werkzaamheid overtreft elk aards resultaat, omdat ze onvergankelijke goederen tot gevolg heeft. Goederen voor welke de zielen u innig dankbaar zijn, zodra ze hebben beseft in welke nood ze zijn of waren. Probeer ook uw medemensen het geestelijke rijk te ontsluiten. Tracht het denken in hen te veranderen. Tracht voor hen gebieden te openen die hun vreemd zijn en help ook hen op de weg die naar het geestelijke rijk leidt. Probeer hun het inzicht over te brengen dat niet het aardse bestaan, maar het leven in het geestelijke rijk na hun dood het eigenlijke leven is waar ze naar moeten streven gedurende het leven op aarde. Gebruik elk uur waarin u zult kunnen werken voor God en Zijn rijk. Want de tijd die u nog overblijft om voor Hem werkzaam te zijn is slechts kort en de geestelijke nood is reusachtig groot. Maar u zult ze kunnen terugdringen als u maar de wil hebt u verlossend bezig te houden, als u zult willen helpen waar hulp nodig is.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Gedachtengolven zijn in overeenstemming met de wil

B.D. 5717 from 6. juli 1953, taken from Book No. 62

Er dringen zich zo nu en dan gedachten op die hun oorsprong hebben in het rijk van geesten die zonder licht zijn, die dus omdat zij nog aards gezind zijn, zich ook in de nabijheid van de mensen ophouden, aan wie zij nu hun denken, gericht op materie, trachten over te brengen.

De mens is voortdurend omspoeld door gedachtengolven, maar hij neemt altijd alleen dat gedachtengoed in zich op dat overeenkomt met zijn wil. En omdat de mens, zolang hij op aarde vertoeft, zich ook niet geheel van het aardse los kan maken, is het dus begrijpelijk dat ook die wezens die nog aards gezind zijn, toegang hebben tot zijn gedachtenwereld.

Ze dringen echter bij geestelijk strevende mensen niet vaak door - de gedachten beroeren hen wel maar blijven niet lang vast zitten, want zij maken geen indruk op deze mensen. Er is dus bij mensen die het geestelijke nastreven geen gevaar als zich zo nu en dan zulke wezens op de voorgrond dringen om gehoor te krijgen, omdat de geestelijke wereld - de wezens van het lichtrijk - reeds een veel grotere invloed heeft en gewillig aangehoord wordt, die ook steeds weer aardse gedachten verjaagt om zichzelf te openbaren.

Alleen een ding mag de mens niet verzuimen: zichzelf te observeren en zo goed als mogelijk aardse gedachten te weren, als hij een geestelijke verbinding tot stand wil brengen. En hij moet geestelijke gedachten niet met aardse vermengen. Hij zelf geeft daar aanleiding toe als zekere wezens tussenbeide komen, zodra hij zich niet losmaakt van de wereld, zodra hij zich niet in de stilte terugtrekt en zich in zijn gedachten los maakt van alles wat hem omgeeft. Daar kan de mens de gedachten weren die hem niet zinnen. Hij behoeft daartoe maar een korte bede tot GOD op te zenden om bescherming en hulp - en elk naderbij komen van deze aards gezinde wezens wordt afgeweerd door lichtwezens, die dan daar het recht toe hebben een muur te vormen om die mens die zich met hen verbinden wil. Dan is elke verkeerde of aardse beïnvloeding onmogelijk en is het hart geopend voor het geestelijk goed dat binnenstroomt en dat altijd volgens de waarheid is.

Zodra de mens de samenhang kent - de aanstraling d.m.v.gedachten van wezens uit beide rijken, zal hij zichzelf als hij het ernstig meent, gadeslaan en beschermen voor gedachtengolven die niet goed voor hem zijn. Want de wil van de mens is doorslaggevend welke wezens bij hem binnenkomen. De wil verzekert hem echter ook de waarheid, zodra zijn wil zich naar die wezens toekeert die in het licht staan en nu het recht hebben en de opdracht van GOD, hem licht te verschaffen.

Geestelijk goed nu zo te ontvangen om het aan de medemensen door te geven is een ambt met grote verantwoordelijkheid, dat ook alleen die mensen mogen uitoefenen die van ernstige wil zijn om alleen de zuivere waarheid te ontvangen en te willen verspreiden.

Aan deze wil wordt altijd voldaan en daarom steeds de onwetende krachten de toegang belet, als de mens zich voor het in ontvangst nemen van de waarheid aan de geestelijke krachten overgeeft. Dan zal hij beschermd zijn tegen elke dwaling daar GOD Zelf allen zegent die naar de waarheid verlangen en deze verbreiden willen, en omdat Zijn Zegen ook de zuivere waarheid garandeert, dus beschutting is tegen misleiding - beschutting tegen de krachten van de duisternis.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Geloofsstrijd - Antikrist - Tegengestelde arbeid

B.D. 5719 from 9. juli 1953, taken from Book No. 62

Er moet krachtig tegen in gegaan worden wanneer de antikrist zijn laatste werk begint, nml. aan elk geestelijk streven een einde te maken. Als hij openlijk tegen GOD in gaat, als hij elk geloof tracht uit te roeien en zodoende zijn gezindheid duidelijk, als tegen CHRISTUS gericht,herkenbaar is. Dan moeten alle krachten in de Hemel en op aarde actief worden, want dan begint de zwaarste strijd die de volgelingen van JEZUS ooit beleefd hebben.

Dan begint de laatste geloofsstrijd die het einde inluidt en met de grootste hardheid en meedogenloosheid gevoerd wordt, omdat satan zelf tegen GOD opstaat om HEM ten val te brengen en zichzelf op Zijn troon te verheffen. Maar dan zullen ook alle dienaren van GOD op aarde grote ondersteuning ondervinden van de kant der Lichtwereld, want dan moet ijverig gearbeid worden om alle aanvallen van de vijand te weerleggen, om JEZUS CHRISTUS openlijk te verkondigen en HEM voor de wereld te belijden.

Dan wordt er geen verborgen spel meer gespeeld, dan zal het duidelijk worden wie in GOD gelooft en HEM liefheeft. Wie zo sterk is dat hij JEZUS CHRISTUS als zijn enige Heer erkent en de bevelen van de tegenpartij niet vreest. En dan zal iedere verkondiger van de goddelijke liefdesleer het woord van GOD - dubbel gezegend zijn, want dan verricht hij ook een zeer noodzakelijke arbeid. Hij verkondigt GOD, Die men verloochenen wil, met overtuiging. Hij strijdt voor HEM en vreest hen niet die hem daarvoor zelfs met de dood bedreigen.

Maar zulk een arbeid kan alleen gedaan worden door hem die het ware inzicht heeft, die overal van af weet, ook van de tekenen van het einde. Die daarom niet anders kan, dan voor JEZUS CHRISTUS en Zijn Verlossingswerk op te komen, omdat hij door Zijn Liefde en genade gegrepen is en Zijn werken gewaar wordt. Dat geeft de kracht die hem tot alles in staat stelt zelfs tot een openlijk belijden van zijn geloof, dat voor hem echter het bitterste lot op aarde betekent.

Maar hij vreest dit zware lot niet omdat hij tot inzicht is gekomen en voor niets meer bang is op deze wereld. Hij heeft de juiste Heer herkend en geeft voor HEM als het nodig is met vreugde zijn aardse leven. De tegengestelde arbeid, die van GOD's strijders verlangd wordt is: ophelderend te werken waar twijfels bestaan, zielen trachten te winnen zodat die zich aan JEZUS CHRISTUS willen toevertrouwen. Aan Hem, Die hun aller Redder en Heiland is en Die hen ook uit aardse nood en verdrukking zal bevrijden, als het einde gekomen is.

En hun arbeid bestaat daarin: de ingeziene waarheid te verspreiden en moedig op te treden tegen kwaadsprekers en lasteraars, tegen aanhangers van dwaalleren en tegen allen die de liefdeleer van CHRISTUS vijandig gezind zijn. Hun opdracht is "Licht" te verspreiden omdat de donkere nacht van de geest de mensen omringt. Er zullen dan ook nog mensen zijn die besluiteloos zijn waar zich naar toe te wenden; en hun GOD zo voor te stellen zoals HIJ in waarheid is, behoort ook tot de arbeid voor het rijk van GOD. De zuivere waarheid kan en zal haar uitwerking niet missen op een hart dat naar de waarheid verlangt, want het gaat om die weinige weifelaars die bijzonder liefdevol behandeld moeten worden - opdat zij zich bij uw kamp aansluiten en vrienden van u worden inplaats van vijanden.

De antikrist zal in de laatste geloofsstrijd wapens gebruiken die elke liefde missen, u echter moet met ijver vechten met de wapenen van de liefde. U moet proberen hun te geven wat u reeds bezit, wat u van GOD ontvangen hebt, nml. Zijn Woord, dat op een ieder zal inwerken naar zijn wil.

Wie ernstig naar Licht verlangt zal het ook verkrijgen, en wie Licht bezit weet ook hoe zijn houding moet zijn in de dagen dat GOD's tegenstander woedt en alle zielen voor zich tracht te winnen. Deze strijd zal weliswaar ongelijk zijn want u bent maar een kleine groep, uw tegenstanders echter zijn talloos. Maar u bezit meer kracht, want u ontvangt ze direct van GOD en ze kan de sterkste vijanden overwinnen,en u kunt door een sterk geloof tegenover uw tegenstanders getuigen over HEM en Zijn Macht.

En u kunt daardoor ook de weldoordachte plannen van GOD's tegenstanders verijdelen, want de kracht van het geloof legt duidelijk getuigenis af van GOD. De kracht van het geloof kan ook nog vóór het einde uw vijanden overwinnen en zij kunnen zich ook vrijwillig aan u overgeven, zij kunnen naar uw kant overlopen en zijn dan gered voor eeuwig.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het juiste gebed - Kinderrelatie

B.D. 5720 from 10. juli 1953, taken from Book No. 62

Geloof het, mensen, dat jullie bij Mij alles bereiken, als jullie op de juiste manier tot Mij bidden. Een aardse vader wijst zijn kind dat hem vol vertrouwen om iets vraagt niet af. Een aardse vader kan het kind niets weigeren, omdat hij het innig liefheeft en ook de liefde van het kind wil bezitten. Maar een aardse vader is een man met zwakheden en tekortkomingen, afgemeten aan uw Vader in de hemel, wiens liefde veel dieper is jegens Zijn kinderen, naar wier liefde Hij vanaf het begin heeft verlangd. Wat Mijn kinderen van Mij scheidt, is hun wil, die zich op Mijn tegenstander richtte en waarnaar Ik verlang. En Ik erken dat deze wil Mij geldt wanneer een mens Mij aanroept in gebed, wanneer het gebed juist is, wanneer het de roep van het kind tot de Vader bewijst. Dan is de mens op de weg van terugkeer tot Mij, dan heb Ik Mijn kind reeds teruggewonnen, en dan is Mijn liefde tot alles bereid om ook de liefde van Mijn kind te winnen, opdat het zich nimmer meer van Mij afkeert.

Maar de gebeden van de mensen zijn zelden wat ze zouden moeten zijn. Zij bidden nog wel tot hun God, maar niet tot de Vader, en hun gebeden hebben geen kracht omdat het hun ontbreekt aan kinderlijk vertrouwen en ook aan geloof dat Ik hen zal verhoren. En dit is geen teken van de juiste kinderrelatie, zij zijn nog te ver van Mij verwijderd, zij trachten slechts des te ongeloviger te zijn als hun gebed tevergeefs was. Leer eerst de Vader in Mij herkennen en spreek dan tot Mij, dan zullen jullie zelf ondervinden hoeveel doeltreffender jullie gebed is. Door jullie tegenspoed zullen jullie je ervan bewust worden dat jullie niets zelf kunnen doen uit eigen kracht en dat jullie in jullie hulpeloosheid moeten en kunnen gaan tot Degene die machtig is, die de Vader van jullie allen is, die jullie kan en ook wil helpen omdat Hij jullie liefheeft. In dit bewustzijn zullen jullie je als Zijn kinderen voelen en nu nederig en innig jullie nood aan Hem voorleggen, en Hij zal jullie helpen, trouw aan Zijn belofte: ″Vraag en het zal u gegeven worden. Klop en er zal voor u opengedaan worden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Tekenen van het einde

B.D. 5723 from 14. juli 1953, taken from Book No. 62

Geef uzelf geen valse hoop en verwacht voor u geen vooruitgang meer die duurzaam is. Alles wat u bezit en alles wat u zich verwerft zal u weer ontnomen worden, een onmetelijke ellende zal over de mensen komen waar zij zich ook zullen bevinden - want het loopt naar het einde toe. Waar de mensen hun have en goed behouden en waar zij aards schijnbaar in zekerheid leven, daar zwaait Mijn Arm met een tuchtroede over de mensen - want overal probeer IK opvoedend op de mensen in te werken naar gelang hun wil en levenswandel is. Niemand zal zich over zijn leven kunnen verheugen behalve de weinigen die het juiste inzicht hebben, en zich daardoor ook durven verheugen op het einde, dat een tijdperk afsluit, dat een nieuw leven in het paradijs zal ontsluiten, en daarom mag daar vurig naar verlangd worden door de mijnen.

Maar waar de mensheid in de zonde leeft is ook een vooruitgang te zien echter van tegenovergestelde werking, want deze aardse vooruitgang is een middel van satan de mensen meer en meer volgzaam aan hem te maken. Het is de koopprijs voor hun zielen die weer verloren gaan voor eeuwig lange tijden. Wanneer u mensen deze wereldse vooruitgang zult kunnen herkennen weet dan, dat het einde niet ver meer af is. U zult het constateren waar geen geloof en geen liefde is, waar Mijn tegenstander openlijk heerst en waar zonder bezwaar tegen het geloof en tegen de mijnen wordt opgetreden.

Daarom zal in de gehele wereld de grootste ellende naast een zondig luxueus leven te vinden zijn, en in de gehele wereld zal de liefdeloosheid de overhand krijgen en de liefde onderdrukt worden. In de gehele wereld zal de zucht naar materie duidelijk te zien zijn, en zij die streven naar het geestelijke worden vijandig behandeld. Overal zullen vernietigingen in kleine en grote omvang te bemerken zijn, overal zal er een ongewone omwenteling zijn waar te nemen hetzij natuurlijk of menselijk veroorzaakt. Alles zal uit zijn baan losbreken en er zullen dingen gaan gebeuren waarvoor niemand een verklaring vindt. Er zullen duidelijk krachten aan het werk zijn die de mensen vrees aanjagen omdat zij zich hier machteloos tegenover voelen. Op elke wijze zal er ingewerkt worden op de besluitelozen, want zij die in de zonde voortleven leggen zulke gebeurtenissen naast zich neer en zij laten zich niet in hun levenswandel storen. Zij honen en lachen en houden redevoeringen tegen GOD op 'n onbeschrijfelijk schaamteloze manier. En allen die wereldsgezind zijn stemmen hiermee in, want de materie heeft hen vast en laat hen niet meer los. Zij trachten voor zichzelf bezit, lust en aanzien af te dwingen, zij deinzen er niet voor terug hun medemensen te verraden en ze aan de ellende over te leveren.

De wereld is vol van duivelen en kan niet langer blijven bestaan. IK ken echter iedere ziel en IK roep er nog vele op voordat het einde komt. Ook het vele plotselinge sterven betekent voor de mensen een bange tijd en groot leed, waardoor ook nog enig succes behaald kan worden. Want uit het geestelijke rijk zullen de zielen nog invloed uit kunnen oefenen op de mensen op de aarde, en het zal menige ziel gelukken de instelling van de achtergeblevenen te veranderen en op het geestelijke rijk te richten. Dan was ook dit leed weer een genade die redding bracht aan veel zielen. Mensen geef acht op dit alles en verwacht van de toekomst geen verbetering van uw aardse toestand, want dit zou voor u geen goed teken zijn tenzij: u staat al aan Mijn kant en beleeft de laatste tijd bewust. Maar de meeste mensen moet IK hard aanpakken om ze voor het ergste te behoeden - voor het neerstorten in de diepte - als het einde is gekomen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Verlossing door Jezus Christus

B.D. 5724 from 16. juli 1953, taken from Book No. 62

Ieder mens kan zich verlossen, wanneer hij het wil, maar hij kan het niet zonder Jezus Christus. Dus is Jezus Christus de Verlosser, maar als de mens het zelf niet wil, is het verlossingswerk aan het kruis voor hem voor niets gebracht. De menselijke wil laat het pas werkzaam worden, de menselijke wil moet onvoorwaardelijk naar een verlossing door Jezus Christus streven, dan pas is de zekerheid gegeven, dat hem verlossing ten deel valt. Geen mens is er van uitgesloten, geen mens hoeft onvrij te blijven, want daarvoor stierf de Mens Jezus aan het kruis, zodat de gehele mensheid - de mensen uit het verleden, het heden en de toekomst - verlossing ten deel valt van haar schuld en er is geen mens van uitgesloten. Maar tegen de wil van de mens gaat zijn verlossing niet door en de wil krijgt pas versterking door Jezus Christus. Daarom moet Hij onvermijdelijk worden erkend als Gods Zoon en Verlosser der wereld, daar anders niet Zijn hulp wordt afgesmeekt; daar er anders geen aanspraak wordt gemaakt op de genaden van Zijn werk van verlossing. Want de onverloste toestand van de mensheid bestaat hierin, dat hij door een duistere macht is geketend, dat de wil voor het goede wordt onderdrukt en dat hij aan diegene gebonden is, die zijn heer is, dat hij diens wil uitvoert en dus zondigt tegen de wet van de goddelijke ordening, dat hij liefdeloos denkt en handelt.

Het is de wil van de mens, die nog gebonden is, die verkeerd is gericht. Vanuit verkeerde liefde verlangt hij alleen dat, wat hem omlaag trekt, maar niet wat hem omhoog tilt. Zijn ketenen trekken onophoudelijk naar beneden en wil hij naar boven, dan moet hij vrij worden van die ketenen, vrij van die macht, die hem gebonden houdt. Hij moet verlost worden en kan zich verlossen door de kracht van de liefde. Maar deze is uitermate zwak in een mens en kan alleen versterking ondervinden, wanneer de mens zich wendt tot Diegene, Die die macht heeft overwonnen door Zijn dood aan het kruis; wanneer hij de Heer aanroept, tegen Wie die ander het moet afleggen - Jezus Christus, de goddelijke Verlosser en Bedwinger van de dood, van de gekluisterde toestand en de krachteloosheid. Deze heeft door Zijn dood aan het kruis onbeperkte genaden verworven, die Hij uitdeelt aan ieder, die ze begeert. En met gebruikmaking van deze genade ondervindt de wil versterking, die de mens in staat stelt werken van liefde te doen, om de kracht uit God te verkrijgen, die hem onvermijdelijk helpt opwaarts te gaan en die hem bevrijdt uit de boeien, die hem gebonden hielden. Hij heeft zichzelf door Jezus Christus verlost. Anders gezegd: hij was bereid zich door Jezus Christus te laten verlossen; aan Zijn kruisoffer deelachtig te worden. Hij is door het Bloed van Jezus vrij geworden van alle schuld, die hem onder het gezag terecht liet komen van de macht, die Gods tegenstander is en daarom ook door God Zelf moest worden overwonnen.

Wanneer nu Jezus Christus niet wordt erkend als Gods Zoon en Verlosser der wereld, dan houdt de tegenstander Gods de macht over de mensen, hetzij op aarde of ook in het hiernamaals. En wel is dit zo te verstaan, dat de ziel in een sfeer blijft, waar eeuwig geen licht straalt; dat ze eeuwig niet tot inzicht komt, dat ze onvrij en krachteloos is en haar toestand zelf niet meer kan veranderen; dat ze ongelukkig is - zolang, tot er haar een Redder nadert. En deze Redder is wederom Jezus Christus, want alleen Hij heeft de kracht om de ziel te bevrijden uit de macht van Zijn tegenstander. Maar weer moet de ziel dit zelf willen, ze moet Hem roepen, als haar door een uitermate zwak glimpje licht als in een flits de herinnering aan de Mens Jezus bovenkomt, Die op aarde als Redder en Verlosser der mensheid werd gezien. Door haar roepen erkent ze Hem. Het is een roepen uit de grootste nood, dat de Verlosser verneemt en Zijn reddingswerk komt nu ook deze ziel ten goede: Hij brengt haar bevrijding uit haar kwelling.

U, mensen op aarde, zult niet aan Jezus Christus mogen voorbijgaan, want u vertraagt alleen uw redding, die toch eens bij u moet plaatsvinden, want u zult niet zonder Jezus Christus verlost kunnen worden, maar u zult zelf moeten willen, door Hem verlost te worden. Op aarde kan deze wil in u worden gewekt, wanneer u juist wordt onderricht over Hem, over de betekenis van Zijn kruisdood en uw instelling tegenover het verlossingswerk, want voortdurend zorgt Hij ervoor, dat de mensen Hem niet vergeten en de verwijzingen naar Hem zullen in de laatste tijd zo nadrukkelijk te vernemen zijn, dat ieder mens er eens ernstig over zou moeten nadenken, of hij zijn houding tegenover Jezus Christus kan verantwoorden. Hij moet opheldering wensen over het probleem Menswording van God en de verlossing, dan zal hij ook een hem passende opheldering ontvangen. Maar hij moet zich niet toemeten, een voorbarig oordeel uit te spreken en alles te verwerpen, wat met Jezus Christus verband houdt. Eens móet hij de weg naar Hem nemen.

Maar uitermate smartelijk is zijn berouw, wanneer hij pas in het hiernamaals zijn dwaling inziet, wanneer hij zijn kwellende toestand voor zichzelf verlengt door zijn afweren van Diegene, Die alleen hem kan bevrijden uit zijn nood. Zodra de mens op aarde of ook in het hiernamaals de weg naar Jezus Christus inslaat, gaat hij zijn verlossing tegemoet. Maar zonder Jezus Christus blijft hij eeuwig in de duisternis. Hij kan pas uit het graf des doods opstaan, wanneer hij Hem erkent, Die de dood heeft overwonnen. Hij kan pas gelukkig worden, als hij zich door zijn wil zal laten verlossen door het Bloed van Jezus.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Een sterk geloof - Het navolgen van Jezus

B.D. 5726 from 18. juli 1953, taken from Book No. 62

Volg Mij na en u zult een onwrikbaar geloof verwerven. Doch het geloof kan in de mens niet eerder levend worden dan dat hij een leven in liefde leidt, dan dat hij de weg gaat die Ik zelf gegaan ben op aarde, de weg van onbaatzuchtige naastenliefde. U kunt voor uzelf ook wel een verstandelijk geloof verwerven, dat wil zeggen: door met het verstand, door logische gevolgtrekkingen in uzelf overtuigd te worden van Mij als Schepper en Bewaarder, of ook van Hem, die zich voor u aan het kruis liet slaan. U gelooft dan ook, maar kunt met zo'n geloof niet veel beginnen. Het is dan enkel een vaststelling van feiten die weliswaar ook niet bewezen kunnen worden, maar u toch niet meer laten twijfelen. Wat echter is een levend geloof?

Het is een geloof dat leeft en waarvan het leven wordt bewezen of bevestigd door daden van ongewone aard. Een geloof dat zich in staat acht tot iets ongewoons in het vaste bewustzijn het met mijn ondersteuning ook tot stand te brengen. Een levend geloof bewijst zijn kracht, het stelt zonder twijfel mijn hulp voorop, en de mens is in staat door zo'n geloof dingen te volbrengen die als een wonder worden gezien en die toch slechts de uitwerking van een levend geloof zijn. En zo'n geloof is alleen te verkrijgen door een leven van onbaatzuchtige naastenliefde naar mijn voorbeeld op aarde, omdat de liefde de kracht is die alles bewerkstelligt. Wie in de liefde leeft neemt zoveel kracht van Mij in ontvangst dat hij haar op de een of andere manier zou willen laten werken. Door zijn liefdadigheid voelt hij ook mijn tegenwoordigheid, en dit bewustzijn laat hem ook alles wat zijn hart hem ingeeft ten uitvoer brengen.

Liefde en een levend geloof zijn onafscheidelijk. Daarom moet aan de mensen op de eerste plaats de liefde gepredikt worden opdat zij tot dit levend geloof komen. Want het verstandelijk geloof is geen vervanging voor het levend geloof, want het eerste zal falen zodra de mensen geconfronteerd worden met grote nood. Het zal verschrompelen en de mens zal in de ware zin van het woord kleingelovig zijn - misschien zelfs zijn geloof opgeven, omdat hem de kracht van de liefde ontbreekt. Om een vast geloof worstelen en proberen het te bereiken wil zeggen: zich steeds meer te oefenen in liefde, zichzelf te overwinnen en de eigenliefde in onbaatzuchtige naastenliefde te veranderen. Dìt vraagt een strijd tegen alle begeerten, maar deze strijd levert een hoog loon op, want wie een levend geloof heeft, kent geen angst, geen zorgen en geen twijfel meer. Hij voelt zich geborgen in Mij, in wie hij gelooft. Hij voelt zich niet meer eenzaam maar gaat elke stap met Mij - Degene die in hem leeft en alles met hem tot stand brengt. Wie een levend geloof heeft is overwinnaar over leven en dood, want hem staat de kracht uit God ter beschikking. Hij is zo innig met Mij verbonden dat hij zich steeds van mijn kracht bedient en alles volbrengt, omdat hij gelooft.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

“U moet volmaakt worden, zoals uw Vader in de hemel volmaakt is”

B.D. 5727 from 19. juli 1953, taken from Book No. 62

U moet volmaakt worden, zoals uw Vader in de Hemel volmaakt is. Dat is waarlijk een uitspraak die u zou kunnen doen twijfelen over zijn herkomst uit Mij. Want hoe u mensen ook geaard zult mogen zijn, er zal zich wel niemand aanmatigen Mijn volmaaktheid te bereiken. En daarom zijn deze Woorden voor u onbegrijpelijk en komen ze u voor als niet uitvoerbaar. En toch zijn ze eenvoudig te verklaren: dat u zich alleen tot liefde zult moeten vormen.

De Liefde is Mijn eigenlijke Ik. En hebt u zichzelf tot Liefde gevormd, dan bent u ook een goddelijk wezen geworden en iets goddelijks is ook volmaakt te noemen. De Liefde is het goddelijke, omdat ze Mijn Oerwezen is. En wat dus vervuld is van liefde, moet bijgevolg ook vervuld zijn van God, dat wil zeggen: alle goddelijke eigenschappen in zich hebben die het als een volmaakt wezen bestempelen.

Als mens bent u nog zo gebrekkig gevormd, omdat u zich eens heeft ontgoddelijkt door verkeerde wil en afwijzing van de Liefdekracht uit Mij. U hebt zelf de Liefde verspeeld en bent bijgevolg onvolmaakte schepselen geworden die niet meer als Mijn kinderen konden worden beschouwd toen ze van Mij afvielen. En ofschoon u niet meer in de uiterste diepte smacht, ofschoon u dichter bij Mij bent gekomen, bent u toch nog zonder liefde en daarom ook nog zo onvolmaakt. En daarom wordt u voortdurend gemaand uw wezen te veranderen, te streven naar volmaaktheid, die alleen kan worden bereikt door zelfvorming tot liefde.

Want de liefde is de aanpassing aan Mij. En Ik ben de eeuwige Liefde. Wel is het voor een mens die nog in de verkeerde liefde leeft - in de eigenliefde - heel moeilijk deze achter te stellen en de verkeerde liefde te veranderen in goddelijke liefde, die zonder enig eigenbelang werkzaam is. En daarom is het dus voor hem ook moeilijk voor te stellen, de volmaaktheid van de Vader in de hemel te bereiken. Maar ze is te bereiken door Jezus Christus aan te roepen, die alle zwakken te hulp komt die Hem om hulp vragen.

Wat Ik van de mensen verlang, kan vervuld worden. Alleen kan de wil van de mens te zwak zijn om Mijn verlangen serieus in acht te nemen. En voor deze verzwakte wil is er versterking door Jezus Christus. Ik Zelf help dus ieder die serieus de volmaaktheid wil bereiken. Want Ik haal diegene die naar de Vader verlangt naar Me toe. Ik help hem, dat zijn hart week wordt en tot hulp bereid, dat hij zelf een werk van liefde als een stil geluk ervaart. En Ik spoor hem altijd aan werkzaam te zijn in liefde, zonder echter zijn vrije wil aan te tasten.

De wil van de mens blijft vrij, zal echter sterker worden hoe inniger hij zich bij de Heiland en Verlosser Jezus Christus aansluit, die hij nu in staat is lief te hebben. Hij komt dus door de liefde steeds dichter bij Me, tot hij zijn wezen vergoddelijkt en hij zich steeds meer vervolmaakt en - als hij zich door de liefde innig bij Mij aansluit - hij met Mijn Liefdekracht helemaal is vervuld en dus volmaakt is zoals de Vader in de hemel volmaakt is.

De mens keert in zijn oertoestand terug, want hij is in alle volmaaktheid uit Mij voortgekomen. Hij is geschapen naar Mijn evenbeeld, waaronder de geestelijke volmaaktheid is te verstaan. En hij kan dit ook zeer zeker weer bereiken door het vervullen van Mijn wil tijdens zijn leven op aarde, door het vervullen van Mijn geboden van Liefde, die de mens enkel de weg wijzen volmaakt te worden, om voor eeuwig tot de Vader terug te keren, uit wiens Liefde hij eens is voortgekomen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het benutten van de tijd van genade voor het einde

B.D. 5729 from 21. juli 1953, taken from Book No. 62

U zult het einde niet meer tegen kunnen houden, want de tijd is vervuld die God heeft bepaald sinds eeuwigheid, uw wil kennend die onstuitbaar op de diepte afgaat en daarom opnieuw moet worden gebonden. Wat de enkeling nog kan doen is zichzelf zo vormen, dat hij niet tot diegenen behoort die het slachtoffer worden van een nieuwe verbanning en ook op de medemensen zo in te werken dat ze voor het ergste oordeel gespaard blijven.

De tijd is vervuld. Dat betekent, dat de dag van het einde, de dag van de ontbinding van de materiële scheppingen op deze aarde, op elk ogenblik kan worden verwacht, ook wanneer u mensen geen tijd is vermeld, omdat dit weten alleen maar een heilloze verwarring zou aanrichten, maar voor niemand tot voordeel zou zijn. Doch het komt zoals het u verkondigd werd. En de laatste dagen gaan als in een ogenblik voorbij, want ze zijn alleen het einde van datgene wat u lange tijd tevoren werd voorzegd.

Het zijn al dagen van het gericht en ieder die met open ogen om zich heen kijkt, herkent dit. Maar wat nu alleen enkelingen overkomt, dat zal zich over alle mensen uitbreiden. Leed, benauwenis, doodsangst, nood en vertwijfeling. Ieder mens zal het meemaken, want de krachten van de hel zijn losgelaten en woeden en wakkeren aan waar er nog iets te verwoesten valt. En ze vinden steeds voor hen dienstbare mensen, door welke ze op elke manier schade kunnen aanrichten.

Maar ieder mens kan zich hulp verschaffen bij God. Ieder mens staan goede geestelijke krachten terzijde, die hij maar hoeft aan te roepen opdat ze hem beschermen voor gevaren voor lichaam en ziel. Wie zich aan God en Zijn lichtboden toevertrouwt, kan vol vertrouwen het einde tegemoet zien. De tijd is vervuld die u mensen gegeven werd voor het rijp worden van uw ziel. En de dag van het einde is vastgesteld sinds eeuwigheid. Maar u kent hem niet en u zult daarom ook nu nog kunnen beginnen aan het werk om u om te vormen. Want elk uur dat u uw gedachten naar boven richt, dat u de verbinding tot stand brengt met de geestelijke wereld uit welke u afkomstig bent, is voor u van nut.

Probeer alleen uw gedachten los te maken van de wereld. Laat u niet door de wereld en haar goederen beheersen, opdat de materie niet uw lot wordt voor eeuwige tijden. Laat uw gedachten opwaarts zweven en probeer deze hoogte te beklimmen. U zult het kunnen, omdat ontelbare geestelijke krachten u behulpzaam zijn, omdat ze u dragen als u hen daarom vraagt. U zult de wereld kunnen overwinnen, wanneer u het maar ernstig wilt.

Benut elke dag die u nog gegeven is als een buitengewone gave van genade. Maar houd er rekening mee, dat elke dag voor u de laatste kan zijn en dat nog slechts een hele korte tijd u scheidt van het einde van deze aarde. Want niet alleen een enkeling, maar alle mensen is het einde beschoren, opdat de wet van de eeuwige ordening vervuld zal worden. En deze wet is gegeven sinds eeuwigheid.

Wat u mensen dus voor uitstel aanziet, is in het plan van eeuwigheid inbegrepen. En het is slechts in zoverre als vertraging te beschouwen, dat de mensen al vóór de tijd het geestelijke dieptepunt hebben bereikt, dat een ontbinding van de aarde tot gevolg heeft. Maar God is barmhartig en Hij oordeelt niet vóór de tijd. Hij probeert in Zijn Liefde nog steeds mensen te redden en Hij schenkt ongewone genadegaven die tot de redding moeten bijdragen.

Maar Hij stapt niet af van de dag van het oordeel en kondigt het met steeds meer aanmaning en waarschuwing aan. Maar Hij vindt weinig geloof en het einde komt steeds dichterbij. En het zal de mensheid verrassen, ondanks alle voorspellingen van Zijn zieners en profeten. En alleen hij die gelooft, zal zalig worden. Alleen wie gelooft, bereidt zich voor, hoewel hij het uur niet kent dat de Heer zal komen. Maar hij verwacht Zijn komen en hij houdt vol tot het einde.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Jezus Christus, Leidsman op de goede weg

B.D. 5733 from 28. juli 1953, taken from Book No. 62

Er wordt u waarlijk de goede weg gewezen, als u maar bereid bent hem te gaan. Dan hoeft u zich alleen maar aan mijn leiding toe te vertrouwen en u zult in de richting van de goede weg worden geduwd, omdat Ik er alleen maar op wacht dat u zich bezint en dat u zult willen doen wat uw eigenlijke opgave is op aarde, dat u zult willen dat uw wandelen op aarde juist en rechtmatig is. Dan neem Ik zelf de leiding over u, want uw huidige wil geeft Mij zelf dit recht. Als mens Jezus ben Ik u deze weg voorgegaan, als mens Jezus toonde Ik u het doel, dat u ook zult moeten nastreven. Als mens Jezus heb Ik u het bewijs geleverd wat een mens kan volbrengen als hij die weg gaat.

En daarom breng Ik u steeds weer Zijn weg over de aarde onder ogen, Ik wijs u op Hem die Ik tot u naar beneden zond, dat Hij u zal helpen dezelfde weg te gaan, omdat alleen deze weg naar Mij leidt, naar uw God en Vader van eeuwigheid. Hij heeft het doel op aarde bereikt, Hij steeg als volmaakt wezen - als omhulling van Mij zelf - op naar de hemel en Ik liet mijn discipelen op aarde deze gebeurtenis meemaken opdat ze er een bewijs van hadden wat een mens op aarde kan bereiken, opdat ze Mij zelf konden zien in Jezus Christus, die zich voor eeuwig met Zijn hemelse Vader had aaneengesloten en dus verenigd was met Mij voor alle eeuwigheid.

En Ik wil dat u allen zich met Mij verenigt, dat u allen terugkeert naar Mij als mijn kinderen, dat u allen de weg gaat die alleen leidt tot in het vaderhuis, waarvan u eens bent uitgegaan. Maar u dwaalt rond en weet deze weg niet. U vindt hem niet omdat u hem niet zoekt. U leeft op aarde en bent u niet bewust van uw bestemming. U gaat over een brede straat die nooit naar het doel voert, omdat het niet de weg is die Jezus is gegaan. En daarom moet Ik u steeds weer boden zenden die u de juiste weg moeten wijzen, die u willen leiden op de goede weg.

Ik moet u mensen vertrouwd maken met het woord van Jezus Christus dat Hij in mijn opdracht op aarde onderrichtte, het woord dat Ik zelf door Hem sprak tot de mensen die er naar luisterden, omdat ze geloofden in Mij, die uit Hem sprak. Dit woord van Hem zal u weer op de goede weg wijzen en naar dit woord van Hem zult u moeten luisteren, omdat het getuigenis aflegt van Mij, die zelf de Weg ben, de Waarheid en het Leven. En als u naar dit woord zult luisteren, wordt u de weg gewezen die naar het doel leidt en niemand zal kunnen zeggen, zonder leiding te zijn gebleven op aarde, die zichzelf helemaal aan Mij heeft toevertrouwd, die Mij bereiken wil en de wil heeft geen nutteloos leven te leiden maar het doel te bereiken dat hem is gesteld voor zijn leven op aarde. Altijddurend worden u aanwijzingen toegestuurd, omdat Ik geen mens aan zijn lot overlaat. Integendeel, Ik ben bezorgd om allen, dat ze de goede weg vinden, maar Ik kan Me niet ontfermen over wie zonder verantwoordelijkheidsbesef verder leeft, want om hem te kunnen leiden, moet hij zich in vrije wil aan Mij toevertrouwen. Waar deze wil ontbreekt, blijf Ik op de achtergrond.

Maar steeds wordt het hem gemakkelijk gemaakt de goede weg te betreden, maar nooit wordt er dwang uitgeoefend. Steeds verlang Ik zijn eigen wil, om dan zijn hand te kunnen vastpakken en hem naar boven te begeleiden, want Ik kan u wel raad geven en helpen, maar dwingen zal Ik u niet.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Hulp voor verdwaalden op aarde en in het hiernamaals - Voorbede

B.D. 5737 from 3. augustus 1953, taken from Book No. 62

Gebruik al uw kracht om hulp te brengen aan de mensen die in de duisternis op aarde rondgaan, evenals de zielen in het hiernamaals die nog niet verlost zijn en ook uw hulp nodig hebben om tot het licht te geraken. Laat geen uur voorbijgaan zonder aan deze zielen te denken. Dat wil zeggen: richt uw dagtaak zo in, dat u steeds ook hun zoveel tijd schenkt om een stil gebed aan hen te wijden, hen te wijzen op Jezus Christus, of ook opheldering te brengen aan de mensen op aarde die u gehoor schenken. Wees te allen tijde arbeider in de wijngaard van de Heer. Laat uw voornaamste bezigheid niet buiten beschouwing. Vergeet haar niet gedurende uw aardse werkzaamheid. Er wordt wel veel van u verlangd om de wereld helemaal op de achtergrond te plaatsen, uw gedachten voortdurend te richten op het geestelijke rijk terwijl u nog op aarde leeft en ook gedwongen bent de strijd met het leven aan te binden, maar geloof het, dat u ook de strijd om het bestaan niet zo zeer zult merken, dat u met een gerust hart uw aardse zorgen aan Hem zult kunnen toevertrouwen, Die u in Zijn dienst heeft genomen. Geloof het, dat Hij voor Zijn knechten en medewerkers zorgt, als dezen maar ijverig het werk verrichten waarvoor ze zich zelf aan Hem hebben aangeboden om de dwalenden op aarde en in het hiernamaals bij te staan, opdat ze de juiste weg vinden.

En u zult daar steeds de tijd voor moeten nemen. U zult uw arbeidsterrein meer in het geestelijke rijk moeten leggen dan in de aardse wereld. U zult eraan moeten denken dat mensen op de aarde dit werk moeten doen, omdat de vrije wil van de mens niet in gevaar mag worden gebracht. U zult niet mogen vergeten dat het gebed van de mensen op aarde ook voor de zielen in het hiernamaals van grote betekenis is en dat ook aan hen de eerste hulp door u moet worden gebracht, omdat de arbeid van de lichtwezens in het geestelijke rijk pas dan kan beginnen, wanneer u door uw voorbede, door uw onderrichtingen door middel van gedachten, de zielen zoveel kracht hebt doen toekomen, dat ze nu ook gewillig zijn de lichtwezens aan te horen. Laat daarom geen dag voorbij gaan waarin u niet hebt gewerkt voor het rijk Gods. En wees ook altijd zeker van mijn zegen, want het gaat om de redding van vele zielen uit de duisternis. Het is de hulp die in de eindtijd nog verleend moet worden aan de zielen die zich alleen niet los kunnen maken van de duistere macht, die licht nodig hebben om de weg te vinden uit de nacht van de dood naar het licht van het leven.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Verlossing uit de diepte - Reddingswerk

B.D. 5740 from 6. augustus 1953, taken from Book No. 62

Wie in de duisternis smacht, moet licht ontvangen zodra hij daar naar verlangt. Mijn erbarmende Liefde geldt al deze ongelukkige wezens, die deels in het vlees, deels in de geest zich in een toestand bevinden die kwellend en droevig is, omdat ze zichzelf daar niet uit kunnen bevrijden en op liefdevolle hulp zijn aangewezen. Het is wel hun eigen schuld, want ze zouden het licht kunnen krijgen zolang ze op aarde vertoeven, maar Ik verstoot ze daarom niet. Integendeel, Ik help hen steeds weer opwaarts naar het licht, zodra ze zich willen laten helpen.

Maar juist hun wil stoot vaak de liefdevolle hand van zich af die naar hen wordt uitgestoken. En dan blijft duisternis hun lot tot ze hun wil veranderen. Maar Ik laat steeds weer lichtstralen opflitsen om hen uit hun verstarring los te maken, om hen voor enige ogenblikken een weldaad te laten voelen, die hen ertoe moeten brengen naar zulke lichtstralen te verlangen. Want dan pas kunnen ze worden geholpen. Dan pas kan hun gegeven worden wat ze verlangen.

Een verlossing uit de diepte betekent steeds een omvangrijk reddingswerk. Want een enkele ziel trekt talloze zielen mee omhoog, omdat ze zelf de nood kent en niet anders kan dan de lijdende zielen helpen, zodra zij zelf een glimpje licht heeft ontvangen. En daarom is de redding van een enkele ziel een onnoemelijke zegen, wat in het rijk hierna nog meer uitwerking heeft dan op aarde. Want de ziel die nog op aarde vertoeft, ervaart niet zo zeer de toestand van duisternis en kan ook wederom weinig begrip opbrengen als haar licht wordt aangeboden.

Het verlossingswerk dat echter in het hiernamaals succes heeft, zal grote uitwerking hebben. Want deze zielen ontbreekt alles en een lichtstraal is voor hen een overgrote rijkdom, die zij nu eveneens willen uitdelen. Maar licht betekent inzicht. Zodra een ziel een glimpje inzicht wordt verschaft, verlangt ze steeds naar meer weten. Ze begrijpt ook alles direct, zodra ze de wil heeft kennis te verkrijgen. En met dit weten groeit in haar ook het verlangen hiervan weg te geven en de liefde wordt in de ziel ontstoken en de weg omhoog is betreden.

Waar maar een zwakke wil kenbaar is, daar bied Ik hulp. En Mijn middelen zijn waarlijk wijs en liefdevol. Ik wil Mijn schepselen niet in de diepte laten. Ik weet dat ze zelf te zwak zijn, dat ze hulp nodig hebben. En Ik zend hun deze hulp op velerlei manieren, steeds zo, dat de wil van de ziel wordt aangespoord, opdat Ik Zelf dan dichter bij haar kan komen, opdat ze door een straal van Mijn Liefdekracht wordt aangeraakt en ontwaakt.

Ik zend Mijn Liefdestralen uit in de donkerste gebieden van Mijn tegenstander. Hij kan Mij niet hinderen, maar hij werkt eveneens op de zielen in de duisternis in. Maar een Liefdevonk verzwakt al zijn macht en versterkt de ziel. En deze Liefdevonken moet u mensen in hen ontsteken door uw voorspraak, door liefdevolle gedachtenis, die u deze zielen schenkt door bewuste hulpverlening, doordat u hen in gedachten onderricht, doordat u hun kennis geeft van hun Verlosser Jezus Christus, die hun redding is en die ze te allen tijde kunnen aanroepen om kracht en genade en vergeving van hun zonden.

U mensen zult er veel toe kunnen bijdragen een reddingswerk te volbrengen. En wanneer het maar één ziel is die u hulp hebt gebracht, die u hebt bevrijd uit de boeien van de satan, dan is daar onnoemelijk veel mee gewonnen. Want elke ziel heeft haar aanhang, die eveneens mee gered wordt, omdat dit de ziel zelf doet in haar dankbaarheid en gelukzaligheid, die op de ongelukkige zielen wordt overgedragen. En dus worden met iedere geredde ziel ijverige medewerkers gewonnen, die in het rijk hierna deelnemen aan het verlossingswerk. Mijn Liefde geeft geen van Mijn schepselen op en Ik zegen allen die Mij dienen en meehelpen hen die ongelukkig zijn uit hun toestand te bevrijden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Verandering van wil in vrijheid - Volmaaktheid

B.D. 5741 from 7. augustus 1953, taken from Book No. 62

Niet Mijn wil kan de afstand tot Mij verkleinen, maar alleen uw wil moet dit volbrengen. Want niet Mijn wil heeft u verstoten, maar uzelf bent in vrije wil van Mij weggegaan. U hebt Mij afgewezen en daardoor een kloof tussen u en Mij geschapen, die u nu zelf ook zult moeten overbruggen als u weer bij Mij wilt komen. Ik Zelf neem u met open armen weer op als u terugkeert in het Vaderhuis.

Maar Ik zal u nooit tegen uw wil tot mij trekken, omdat Mij er minder aan gelegen is u te bezitten dan uw liefde voor Mij, die dan ook uw wil verandert, zodat u vrijwillig naar Mij terugkeert. Een terugkeer naar Mij betekent echter onbeperkte gelukzaligheid. En zo zult u voor uzelf de staat van gelukzaligheid zelf kunnen en moeten verschaffen. Hij kan u niet door Mij worden gegeven, wanneer de voorwaarde van de Mij toegekeerde wil niet aanwezig is.

Ik ben bereid u alles te geven. Ik zal u waarlijk niets onthouden wat u begeert. Maar het is Mij onmogelijk uw wil onvrij te maken, omdat Ik Zelf dan in strijd zou moeten handelen met Mijn wet van de eeuwige ordening. Want Mijn schepselen zijn geschapen naar Mijn evenbeeld. Het waren wezens die de vrije wil in zich moesten hebben, omdat ze volmaakt uit Mij zijn voortgekomen. En wat volmaakt uit Mij is ontstaan, kan wel uit eigen wil, maar niet door Mijn wil onvolmaakt worden. Dus het kan zelf zijn wil van Mij afkeren, maar Ik kan nu niet de vrije wil onvrij maken en daardoor Mijn schepsel het bewijs van zijn goddelijke oorsprong afnemen.

Want Ik ben volmaakt en handel daarom niet tegen Mijn ordening van eeuwigheid in. Dus daarom kan Ik de mensen niet verhinderen te zondigen en een verkeerde levenswandel te leiden. Ik kan ze niet dwingen om in Mij te geloven en nog minder kan Ik ze dwingen Mij lief te hebben, dus weer naar Mij terug te keren. Ik kan alleen alles doen wat hun wil zou kunnen veranderen, echter niet moet veranderen, daar er anders waarlijk geen wezen meer zou bestaan dat ver van Mij verwijderd is, maar ook geen vrij, gelukzalig wezen dat volmaakt zou zijn. De vrije wil is oerwet van eeuwigheid en hij is van oorsprong ook wettelijk in ieder door Mij geschapen wezen.

En dat moet voor u mensen de verklaring zijn voor de toestanden op de aarde, die u gebrekkig voorkomen en die alleen de vrije wil van de mens zelf kan veranderen. Wat Mijn Macht kan volbrengen, heeft Mijn Liefde al gedaan. Maar waar de vrijheid van uw wil moet worden gehandhaafd, daar zult alleen nog maar uzelf werkzaam kunnen worden. En Mijn Liefde zal u elke ondersteuning verlenen, omdat Ik Zelf immers wil dat u naar Mij terugkeert. En al gaan er eeuwigheden voorbij tot u in vrije wil weer op Mij aanstuurt, dan zal Ik u toch nooit onder dwang terugleiden, omdat Ik wil dat u uw staat van volmaaktheid weer bereikt, omdat Ik wil dat u zich als Mijn kinderen vrijwillig in liefde aan Mij onderwerpt.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Getuigen van het einde op de nieuwe aarde voor de nakomelingen

B.D. 5743 from 9. augustus 1953, taken from Book No. 62

U zult mijn getuigen zijn op de nieuwe aarde en u zult getuigen van Mij en mijn majesteit, van mijn macht en mijn liefde, want u zult dit ondervinden op het einde van deze aarde. U zult Mij zien komen in de wolken in stralende glans en heerlijkheid. U zult mijn liefde ervaren als Ik u uit de grote nood zal redden, als Ik u zal wegnemen voor de ogen van uw medemensen die u met ware duivelse gezindheid naar het leven staan. U zult de bewijzen van mijn macht ondervinden, want ook het laatste vernietigingswerk op deze aarde zal zich voor uw ogen afspelen. Zo zult u het rijk van vrede binnengaan met een belevenis die in uw herinnering moet blijven, om van Mij te getuigen voor het nageslacht. Voor de mensen die alleen door overlevering kennis verkrijgen van de gebeurtenissen op de oude aarde, opdat ook zij het doorgeven en voor lange tijd de kennis daarvan bewaard zal blijven. U moet getuigen van Mij en mijn heerlijkheid.

Een gelovig en Mij trouw toegewijd geslacht dat niet twijfelt aan mijn kracht en macht en aan mijn liefde en volmaaktheid, zal de nieuwe aarde bewonen. En zolang Ik zelf nu onder hen kan vertoeven omdat hun liefde en geloof dat toelaat, zolang zal er ook geen getuigenis nodig zijn van wat u hebt beleefd. Maar zodra nieuwe geslachten uit hen voortkomen, moet ook aan hen weer die kennis gegeven worden. En het einde van de oude aarde moet hun in het bijzonder voorgehouden worden, opdat ook de dan levende mensen zich innig met Mij verbinden en mijn kinderen zijn en blijven. Het levende getuigenis zal een bijzondere invloed hebben op hun harten en zij zullen in de volgende tijden moeten verkondigen wat hun door u gegeven werd. En een lange tijd zal dan het geloof en de liefde tot Mij behouden blijven. Een lange tijd zal het mensengeslacht in vrede en eendracht leven, in harmonie met het oneindige in voortdurende verbinding met Mij. En mijn geest zal hun harten kunnen binnenstromen en zij zullen mijn woord kunnen horen en zalig zijn.

Maar toch zal ook deze toestand weer veranderen. De invloed van tegenkrachten zal eerst heel zwak, maar daarna steeds sterker wordend, te herkennen zijn. Want het in de schepping gekluisterde geestelijke komt weer tot belichaming als mens, en is dan weer zo verschillend uitgerijpt, dat dan weer in het stadium als mens aanleg en neigingen tevoorschijn komen die altijd nog een zwakke weerstand tegen Mij verraden en een grote verandering vereisen. En daarom zullen er op aarde weer mensen leven die bijzonder doeltreffende opvoedingsmiddelen nodig hebben. En dan zal het nodig zijn hun kennis bij te brengen over de uitwerking van een levenswandel die niet volgens mijn wil is. Dan zal er weer strijd ontstaan tussen licht en duisternis, want in de harten der mensen zal het verlangen naar het materiële weer sterker worden en mijn woord zal niet meer direct vernomen kunnen worden. Er zullen in mijn opdracht weer verkondigers van mijn woord tot hen spreken, en opdat dit levendig geschieden moge, moet ook getuigd worden van het einde der oude en het begin van de nieuwe aarde.

En daarom hebben de mensen van deze aarde die het einde meemaken en Mij trouw blijven tot het einde, ook op de nieuwe aarde een opdracht, namelijk er voor te zorgen dat deze kennis behouden blijft. Opdat ook het nageslacht zich eenmaal deze gebeurtenissen voor de geest kan halen en daardoor aangespoord wordt in mijn wil te verblijven, Mij levend toe te laten in het hart en altijd weer op Mij aan te sturen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Tot godloochenaars

B.D. 5744 from 11. augustus 1953, taken from Book No. 62

Tot hen wil IK nu spreken die nog niet het juiste besluit kunnen nemen, die evenwel niet onwillig zijn om te geloven, maar MIJ toch ook nog niet met overtuiging kunnen aanvaarden. Tot hen, die hun verstandelijke kennis nog tegenover het weten stellen waarmee Mijn aanhangers op aarde hen in aanraking mochten brengen. Tot hen, die eerst alles bewezen willen hebben en met diep nadenken geloven alles te kunnen doorgronden of te weerleggen. Maar hun kennis doodt de geest, want dat wat als hogere waarheid wordt aangeduid, dat wat aards daarom niet te bewijzen is omdat er geen geloofsdwang mag worden uitgeoefend in dit aardse leven, dat kan wetenschappelijk niet worden doorgrond en daarom is het scherpste verstand van de mens geen waarborg voor het juiste denken op geestelijk gebied.

U, mensen wil IK de vraag voorleggen; in welke catagorie van de schepping deelt u uzelf in? Beseft u niet dat alleen u wezens bent die kunnen denken en concluderen, terwijl alle andere scheppingswerken dit denkvermogen niet bezitten? Reeds daardoor kunt u al opmaken dat u door een Macht werd geschapen Die eveneens kan denken en bovendien in onbeperkte mate machtig is. Want uzelf kunt in weerwil van uw denkvermogen geen schepselen laten ontstaan met hetzelfde denkvermogen. En u kunt uw nakomelingen niet als bewijs aanvoeren want die hebt u niet geschapen, maar u daarbij alleen aangepast aan de bestaande natuurwetten die u weer een WETGEVER bewijzen.

Bedenk verder: is een natuurkracht in staat te denken? Kan ze wezens laten ontstaan die denken kunnen en wier organisme getuigt van een hoogste wijsheid? Moet dan deze natuurkracht niet zelf als een Wezen worden gezien en aanvaard dat in de hoogste wijsheid kan denken en willen, dus ook doelmatige vormen kan scheppen en tot leven brengen. Is zo gezien de schepping geen bewijs genoeg, zelfs voor de denker met het scherpste verstand? Of kunt u "het er niet zijn" van zo'n almachtig WEZEN bewijzen? Of kunt u slechts bij benadering iets ter vergelijking aanvoeren als bewijs dat een "kracht" geordende scheppingen voortbrengt, als die kracht haar meester niet vindt in de wil van een mens?

Laat nu eens een kracht ongebreideld werkzaam worden, u zult dan iets vreselijks beleven - maar geen scheppingen kunnen verkrijgen die u om hun doelmatigheid en harmonie bewondert!

Reeds op grond van uw verstand kunt u dus een hoogste WEZEN aanvaarden, Dat u als de Schepper van eeuwigheid moet aanzien. Het strekt u waarlijk niet tot eer als u dit WEZEN loochent, als u Zijn werkzaam zijn dat u zichtbaar wordt in Zijn schepping slechts als uitwerking van een niet geleide kracht uitlegt, wanneer u dus iets onbewusts, blindelings werkend aan het ontstaan van de schepping ten grondslag legt. Zo'n verklaring is waarlijk geen bewijs van een juist gebruikt verstand, het is veel meer een eigenzinnige uitweg die u zoekt omdat u geen GOD wilt aanvaarden. Want waar maar een beetje wil daartoe aanwezig is, daar zullen eerst beide mogelijkheden worden overwogen en dan geeft de mens meestal eerder de voorkeur aan een wezenlijke Kracht die zich in de schepping bekend maakt, dan aan een afwijzing daarvan.

Als u, mensen wist wat een verstrekkende gevolgen een afwijzen, een loochenen van een wezenlijke GODHEID heeft voor uw ziel, dan zou u ook begrijpen waarom IK u graag opheldering wil geven, opdat u vanzelf uw verkeerde gedachten een goede richting geeft. Opdat u zou kunnen geloven wat u onaanneembaar toeschijnt, zolang u alleen eenzijdig oordeelt, zolang u gelooft verstandelijk de waarheid te kunnen doorgronden.

Het geloof aan een GOD en Schepper is echter nodig om zich met HEM te verbinden - en die verbinding met HEM is de eigenlijke zin en het doel van uw aardse leven, anders zou u zich waarlijk niet hebben mogen belichamen op deze aarde, die alleen voor dat doel werd geschapen dat de mens de verbinding met GOD herstelt die hij eens vrijwillig heeft opgegeven.

Verloochent u echter een GOD, dan betekent dat, dat u nog heel ver van MIJ verwijderd bent. Het betekent een hernieuwde weerstand in vrije wil die u een vreselijk lot bezorgt in het hiernamaals, of zelfs de hernieuwde kluistering in de materie, als het einde van deze aarde is gekomen.

Daarom zou IK u aan willen spreken en tot nadenken brengen voordat het te laat is. En al is uw aardse kennis nog zo groot, u zult gegarandeerd in een veel dieper weten kunnen doordringen als u zich toevertrouwt aan HEM, DIE u heeft geschapen en DIE als uw GOD en Schepper van eeuwigheid herkend wil worden, om u dan helpend te kunnen bijstaan.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

De houding van de verstandsmensen tegenover de gaven van de GEEST

B.D. 5745 from 12. augustus 1953, taken from Book No. 62

Er zullen steeds mensen zijn die moeilijk te winnen zijn voor MIJ en Mijn leer, omdat zij al te veel een beroep doen op hun verstand, maar weinig hun hart laten spreken dat MIJ eerder herkent dan het verstand. Want door het verstand tracht Mijn tegenstander zich te laten horen, terwijl het hart MIJ vernemen zal. IK ben ook wel te herkennen met het verstand, maar altijd pas dan als het hart MIJ al herkend heeft. Van geestesgaven weet een verstandsmens niets: vermogens, die de mens in zichzelf ontwikkelen kan, die echter niet gegrondvest kunnen worden op onze organische natuur. Een verstandsmens bewandelt een andere weg dan een mens wien's geest ontwaakt is, en omdat beide verschillende wegen gaan zijn ook hun doeleinden verschillend, lichtvol het ene, duister en onheilspellend het andere doel.

Wanneer mensen de waarheid zoeken door middel van hun verstand, trekken zij zelf grenzen omdat hun verstand begrensd is, terwijl de geest over alle grenzen kan vliegen en voor hem elk gebied ontsloten is. En zo kan een mens zich nooit wetend noemen die alleen louter verstandelijk navorst, maar de geest nog niet gewekt heeft. En dat hij een als werking van de geest verworven weten niet herkennen zal, dat bewijst de onvolmaaktheid van zijn verstandelijke kennis.

Doch IK duld hem en zijn geestelijke zwakheid omdat hij dan pas te onderwijzen is, als hij inziet dat voor hem dat laatste weten toch blijft afgesloten, als hij beseft hoe weinig hij met zijn verstandelijke kennis kan beginnen, die hem tenslotte toch onbevredigd laat en die hij niet vergroten kan al denkt hij nog zo ijverig na.

Want het weten moet hem worden toegezonden niet door mensen, maar door MIJ - Zijn GOD. Hij moet MIJ daarom vragen, dan pas neemt hij toe in kennis, in licht. Dan pas neemt hij wijsheid in ontvangst en niet slechts wereldse kennis die ontoereikend is.

Hij moet leeg worden om gevuld te kunnen worden, hij moet zich vrij maken van wereldse kennis om geestelijk weten in ontvangst te kunnen nemen, hij moet het licht zoeken om het te kunnen vinden. Dan pas zal Mijn leer hem bewijzen vanwaar zij komt, dan pas zal hij streven naar Mijn rijk en dan pas zal Mijn GEEST kunnen werken en hem een weten overdragen dat door het hart en verstand wordt aangenomen, omdat het van MIJ is uitgegaan.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het geloof in de missie van Jezus Christus - Het juiste onderricht

B.D. 5747 from 15. augustus 1953, taken from Book No. 62

Wat u mensen tot heil moet strekken, stuur Ik u toe. In de strijd om stand te houden bij uw wilsproef op aarde, dreigt u te falen, omdat u niet de juiste middelen gebruikt. Omdat u nog een zwakke wil hebt en niet de weg gaat die u versterking van uw wil verzekert, de weg naar Jezus Christus.

Het geloof in Jezus Christus en Zijn verlossingswerk, is het enige en zekerste middel om uw wilsproef te doorstaan. Maar de mensheid ontbreekt het juist aan dit geloof. En daarom moet op de eerste plaats het geloof weer in de mens verrijzen, omdat zonder Hem het bereiken van het doel eenvoudigweg onmogelijk is. Daarom moet in de mensen eerst de kennis van Jezus Christus, van Zijn menswording, van Zijn werk van verlossing, weer levend worden. Ze moeten juist worden onderricht, welke missie de mens Jezus op aarde had te vervullen. Waarom deze missie nodig was en waarom de ziel van de mens Jezus zich aanbood om dit verlossingswerk te volbrengen.

De mensen moeten naar waarheid bekend worden gemaakt met de goddelijke Verlosser, opdat het geloof nu kan ontstaan en levend worden, omdat dan ook het bereiken van het doel op aarde zeker is. Om nu de mensen juist te onderrichten over het probleem van de menswording van God in Jezus Christus, is het ook nodig hun verder uitsluitsel te geven over de schepping en het doel ervan. Over de oorsprong van de schepselen en de reden van het gehele scheppingswerk.

De mens moet kunnen begrijpen waarin de missie van Jezus Christus bestond, opdat hij op aarde nu ook een zinvol en doelmatig leven leidt en - omdat hij daar zelf te zwak voor is - een beroep doet op de hulp van Jezus Christus.

De mens moet waarheidsgetrouw worden onderricht, opdat hij zijn leven op aarde juist gebruikt. Opdat het niet tevergeefs wordt geleefd zonder resultaat, zonder tot geestelijke voleinding te komen, die de mens wel bereiken kan, wanneer hij zich maar van de juiste middelen bedient. Wat eens als mijn woord door Jezus Christus aan de mensen werd geleerd, is voor veel mensen slechts een dood woord dat ze als resultaat van hun opvoeding wel in hun geheugen hebben gegrift, maar dat nog niet tot uitwerking kon komen omdat het niet tot hun hart doordrong. De mensheid maakt van dit woord geen gebruik. Ze neemt aanstoot aan misvormde leren en meent het recht te hebben alles af te wijzen. Ze laat mijn woord niet levend worden door de Geest.

En steeds weer probeer Ik mijn woord zodanig levendig vorm te geven, dat ze zelf het leven voelen. Dat in hen een verlangen ontwaakt om voortdurend door Mij te worden aangesproken.

En Ik kan dat alleen op zodanige wijze dat ieder mens dat wordt geboden wat hem aanspreekt. Want Ik wil ook die mensen winnen, die geen contact meer met Mij hebben. Die niets willen laten gelden wat hun tot nu toe als kerkelijk weten bekend is. Die zich graag willen losmaken van alles en door Mij nu weer gevangen moeten worden. Die Ik in liefde achtervolg om ze toch weer over te halen Mij aan te horen en hun standpunt te bepalen tegenover mijn woord.

En hiervoor heb Ik toegewijde dienaren nodig, die nu in mijn opdracht werkzaam zijn volgens mijn wil. Die luisteren naar mijn aanspreken, het vasthouden en verder leiden.

Ik heb mensen nodig die zich laten leiden door het gevoel, waardoor Ik zelf tot hen spreek.

Ik heb mensen nodig die Mij geen weerstand bieden. Die Ik zo kan onderrichten dat ze met het nu ontvangen weten kunnen werken en dit ook doen vanuit het onderkennen van het belang van hun taak, de mensen mijn evangelie te brengen als levend woord, zoals het van Mij afkomstig is.

Alleen dit levende woord kan weer tot leven wekken.

Jezus Christus moet met alle ijver bekend worden gemaakt, omdat de mensheid in gevaar is niet-verlost te blijven, omdat ze Hem niet meer wil erkennen en toch erkennen moet, om de opdracht van haar leven op aarde te verwezenlijken.

En dit moet voor de twijfelaars weer het bewijs zijn dat Ik het zelf ben Die zich uit. Dat Jezus Christus bekend wordt door mijn woord en het bekennen van Hem wordt gevraagd van iedereen die levend wil worden.

En wie serieus in de waarheid wil leven, die zal het bewijs vinden dat Ik zelf te herkennen ben als Gever van een leer die Jezus Christus en Zijn werk van verlossing boven al het andere stelt en de mensen tot het heil wil leiden, dat alleen in Jezus Christus kan worden gevonden.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Aarde school van het geestelijke - Middel tot het doel - Doel op zichzelf ....

B.D. 5750 from 19. augustus 1953, taken from Book No. 62

Beschouw de aarde slechts als school van de geest, als verblijf voor jullie ziel om rijp te worden, die nog door één school gaan moet, voordat ze het geestelijke rijk binnentreedt. Jullie kunnen niet dwangmatig zo gevormd worden, dat jullie geschikt zijn voor het geestelijke rijk; jullie moeten deze omvorming zelf volbrengen En daarvoor is jullie het aardse leven geschonken.

Doch jullie mensen zien niet de zin en het doel van het aardse leven in jullie benutten het in een ander opzicht, jullie proberen er alleen maar voordelen voor het lichaam uit te halen en denken niet aan jullie ziel jullie beschouwen de aarde als een doel op zich, terwijl ze toch het middel is tot het doel het middel om voor het geestelijke de laatste rijpheid op te leveren. De wilsproef af te leggen is de eigenlijke opgave, die jullie tijdens het aardse leven moeten vervullen, die echter in alle vrijheid afgelegd moet worden, om welke reden jullie dan pas opheldering zullen krijgen over de zin en het doel van het aardse leven, wanneer jullie je zelf serieus met deze vraag bezig houden.

God gaf jullie echter het verstand, dat jullie te allen tijde deze vraag kan laten stellen, waarom en tot welk doel jullie je op aarde bevinden Stimulering tot deze vraag is er genoeg om jullie heen, maar deze vraag moet in volledige vrijheid uit jullie naar voren komen, om nu ook juist beantwoord te kunnen worden. Zelfs de wereldse mens zou deze (19.08.1953) vraag moeten bezighouden, zelfs hij zou van tijd tot tijd moeten nadenken over de reden en het doel van het aardse bestaan, in zoverre hij zich voor zulke gedachten de tijd gunt In de bevrediging van zijn lichamelijke wensen en begeerten zou hij waarlijk niet het doel van zijn leven moeten zien, en doet hij dat desondanks toch, dan zal hem ook altijd de gedachte aan de dood schrik aanjagen of verontrusten of hij wijst elke gedachte daaraan af met zijn mening, na de dood niet meer te bestaan. Alleen een mens die weinig nadenkt, kan deze mening hebben, want als hij zich maar serieus met het probleem van het voortbestaan na de dood bezig wilde houden, dan zou hij gedurende zijn leven op aarde genoeg bewijzen vinden, die hem anders moesten leren denken.

Aan de mens is het verstand gegeven als hij dit echter niet gebruikt, leeft hij verder als een dier, want een juist gebruik van het verstand laat hem anders denken en handelen het laat hem bewust leven; de wereldse mens echter, die het leven op aarde als een doel op zichzelf beschouwt, heeft zijn verstand nog niet op de juiste wijze gebruikt, hij heeft het slechts in een bepaalde richting laten werken, hij heeft nog niet nagedacht over een geestelijke wereld, die ook wel aannemelijk is buiten de materiële wereld omdat de mens anders onbeperkte zeggenschap moest hebben over de totale schepping, dus ook over de processen in de natuur en over de eigen lotsbestemming.

Zolang de mens zelf afhankelijk is van een hogere macht, van een hogere wil, die hem in de loop van zijn aardse leven bewezen wordt, zolang moet hij een wereld of een sfeer erkennen, waar deze hogere macht heerst, en omdat hij weet, dat hij weerloos aan deze macht overgeleverd is, dat deze macht zijn levensloop bepaalt, moet hij zich ook afvragen, waarom en met welk doel zijn aardse leven zich zo ontvouwt, zoals dat het geval is en of hij wel dit doel vervult, dat nimmermeer slechts werelds welbevinden zijn kan, maar een geestelijke ontwikkeling waarschijnlijker is.

De mens kan tot dit verstandelijke resultaat komen, zodra hij tenminste de wil heeft, opheldering te verkrijgen, of het aardse leven een doel op zichzelf is of slechts een middel tot het doel. De gave van het verstand zal en moet het uitwijzen, want ooit wordt hij tot verantwoording geroepen voor zijn wil, die zich tegen alles verzet, wat God hem schenkt om zijn doel op aarde te bereiken.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het luisteren naar het aangesproken worden door God

B.D. 5753 from 24. augustus 1953, taken from Book No. 62

Naar Mij moet u luisteren - en Ik zal steeds zo tot u spreken dat u ook mijn liefde voor u zult kunnen herkennen. Alles om u heen kan en zal veranderen, maar mijn liefde voor u verandert niet. Ze volgt u op de voet, of u ver weg of dichtbij bent, en ze tracht voortdurend op u in te werken. Dat wil zeggen: ze probeert in u wederliefde op te wekken, wat dan de uiteindelijke terugkeer naar Mij betekent. En als Ik u kan aanspreken, als u Mij aanhoort, dan opent u de deur van uw hart voor Mij en dan kan mijn liefde met alle kracht werkzaam zijn. Dan kan Ik in u een vuur ontsteken dat niet meer gedoofd kan worden omdat mijn liefde zo sterk is dat in haar gloed elke weerstand verteert, dat ze bezit neemt van het wezen van de mens en het volledig verandert, dat ze de mens omvormt tot liefde. Ik zoek verbinding met u en daarom spreek Ik u aan. Hoort u Mij nu gewillig aan, dan brengt ook u de verbinding met Mij tot stand en dan kan Ik het dode tot leven wekken. Ik kan u die eerst nog dood bent zolang u ver van Mij bent, het ware leven geven. Mijn aanspreken moet deze dode toestand veranderen. Want mijn aanspreken is een liefdesstraal die u tot leven moet wekken.

Als u Mij nu de mogelijkheid biedt mijn straal van liefde in uw hart te laten neerdalen, als u dit mogelijk maakt door gewillig naar mijn woord te luisteren, dan zult u ook heel vlug het effect in uzelf bemerken. Het besef niet meer alleen te zijn zal in u ontwaken. U zult als het ware de tegenwoordigheid bespeuren van een Wezen dat uw welzijn wil, en u zult u zonder weerstand aan dit Wezen overgeven. Want dat is de uitwerking van mijn straal van liefde, dat de weerstand in u vermindert als Ik de mogelijkheid heb tot u te spreken en u naar mijn woorden luistert. En luisteren naar mijn woorden zult u altijd als u zich een korte tijd in de stilte begeeft, als u tot uzelf inkeert in gebed of stilletjes nadenkt over uzelf. Dan geeft u Mij altijd gelegenheid tot u te spreken, ofschoon u aanvankelijk mijn stem niet herkent maar gelooft alleen zelf na te denken.

Ik meng Mij steeds in uw gedachten omdat mijn liefde toch voortdurend op u gericht is en u altijd tracht te omvatten wanneer u stil wordt en uw blik naar binnen richt. Dan luistert u en dan kan Ik tot u spreken. En hoe bewuster u dit afkeren van de wereld naar binnen beoefent, des te bereidwilliger opent u voor Mij de deur van uw hart en des te duidelijker verneemt u mijn stem die antwoord geeft op uw vragen of u zo onderricht dat in u de liefde voor Mij ontvlamt, omdat u Mij nu als een God van liefde herkent zodra u Mij aanhoort, zodra u zich naar binnen keert en uw gedachten op Mij richt.

Steeds wil Ik met u spreken, maar zelden hoort u Mij aan. Zoekt u echter de eenzaamheid doordat u uw gedachten naar binnen richt, dan verneemt u ook mijn aanspreken, ofschoon u het toch niet meteen als een uiting van mijn liefde herkent omdat het verstand nog niet begrijpt wat de ziel al gevoeld of begrepen heeft. Maar steeds meer wordt mijn aanspreken bewust tot een onmetelijke zegen voor u en voor allen die u daarvan in kennis stelt dat de Vader met Zijn kind spreekt zodra het kind de Vader horen wil.

En u allen zult deze verbinding met Mij tot stand kunnen brengen. U allen hoeft alleen maar te luisteren om Mij ook te horen. Ik wil u alleen aansporen uw geestelijk oor te spitsen, u te oefenen in het horen van geestelijk aangesproken te worden, doordat u zich vaak in de stilte terugtrekt en verlangt naar mijn tegenwoordigheid. Dan ben Ik bij u en spreek tot u. Dan kom Ik zelf in het woord tot u en dan weet u ook dat Ik u liefheb en ook uw liefde winnen wil.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Houding van verstandsmensen tegenover de gaven van de geest ....

B.D. 5754 from 25. augustus 1953, taken from Book No. 62

Er zullen altijd mensen zijn die moeilijk voor Mij en Mijn leer te winnen zijn, omdat zij teveel gebruikmaken van hun verstand, maar weinig hun hart laten spreken, dat Mij eerder herkent dan het verstand. Want hierdoor probeert mijn tegenstander zich te laten horen, terwijl het hart Mij zal horen. Ik ben ook wel met het verstand te herkennen, maar altijd pas als het hart mij al herkend heeft. Van gaven van de geest weet een verstandsmens niets, van bekwaamheden die de mens in zichzelf kan ontwikkelen, maar die niet lichamelijk verklaard kunnen worden. Een verstandsmens beweegt zich in een andere richting dan een man wiens geest gewekt is, en aangezien beiden verschillende wegen gaan, zijn ook hun doelen verschillend. Het ene doel vol van licht en het andere somber en sinister.

Wanneer mensen de waarheid zoeken langs de weg van het verstand, dan trekken zij voor zichzelf de grenzen omdat hun verstand beperkt is, terwijl de geest over alle grenzen heen kan vliegen en elk gebied voor hem ontsloten is. En zo zal een mens zich nooit wetend kunnen noemen, die alleen zuiver verstandelijk onderzoekt, maar de geest nog niet heeft doen ontwaken. En het feit dat hij verworven kennis niet als werk van de geest wil erkennen, bewijst de ontoereikendheid van zijn intellectuele kennis. Maar Ik duld hem en zijn geestelijke zwakheid, omdat hij dan pas onderricht kan worden, wanneer hij inziet dat de laatste kennis toch voor hem verborgen blijft, wanneer hij inziet hoe weinig hij kan doen met zijn verstandelijke kennis, die hem uiteindelijk toch onbevredigd laat en die hij niet kan vermeerderen, hoe ijverig hij ook nadenkt. Want kennis moet hem toegevoerd worden. Niet door mensen maar door God. Hij moet Mij daarvoor benaderen, alleen dan neemt hij toe in kennis, in licht, alleen dan neemt hij wijsheid in ontvangst, niet alleen wereldse kennis die ontoereikend is. Hij moet leeg worden om gevuld te kunnen worden. Hij moet zich bevrijden van wereldse kennis om geestelijke kennis te kunnen ontvangen, hij moet het licht zoeken om het te kunnen vinden. Dan pas zal Mijn leer zijn oorsprong aan hem bewijzen, dan pas zal hij Mijn koninkrijk nastreven en dan pas zal Mijn geest kunnen werken en hem kennis bijbrengen die hart en geest aanvaardt omdat ze haar oorsprong heeft bij Mij.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte

Het vormen van het hart tot tempel van God

B.D. 5758 from 31. augustus 1953, taken from Book No. 62

U moet uw hart tot een tempel vormen waarin Ik Mijn intrek kan nemen. En in deze tempel zult u moeten bidden, in uw innerlijk binnengaan en Mij daar zoeken en met Mij spreken in deemoed en liefde. En u zult Mijn wederwoord vernemen, vooropgesteld dat u Mijn aanwezigheid in u mogelijk maakt. Maar als u uw hart vormt tot een tempel van God, dan zult u het reinigen van alle vuil. U zult er alles uit moeten verwijderen wat Mijn aanwezigheid niet toelaat.

En u zult het mooi maken met deugden van allerlei soort. U zult alles doen wat Mij blij maakt en Mij de tempel van uw hart binnentrekt. U zult zelf tot liefde worden om de eeuwige Liefde in u op te kunnen nemen. En u zult dan steeds stille godsdienstoefening houden. U zult dan zelf graag daar vertoeven waar Ik ben en steeds maar vurig verlangen naar het ogenblik waarop u met Mij samenspraak zult kunnen houden, waarop u Mij uw diensten aanbiedt, Mij uw noden en zorgen toevertrouwt, waarop u in deemoedig stil gebed Mij om hulp en kracht vraagt.

U zult dit uur steeds vaker inlassen in uw aards bestaan. Want u vertoeft dan in een gebied dat buiten de aardse wereld ligt. U haalt troost en kracht voor u op de plaats waar Ik vertoef, omdat u hem door uw liefde hebt ingericht tot een woonplaats, tot een tempel voor Mij. U hoeft Mij niet in de verte te zoeken. Niet op openbaar toegankelijke plaatsen, niet in dode dingen. Want daar ben Ik niet te vinden. Maar gaat u in uw eigen hart, gaat u de stilte in om Mij aan te roepen, dan geef Ik gevolg aan uw roep, zelfs wanneer uw hart nog niet zo gevormd is dat Ik daar in vertoeven kan. Maar Ik kom naar u toe en help u om voor Mij de woonplaats in te richten.

Want uw verlangen naar Mij is al een groot hulpmiddel om uw hart te reinigen. En dan zal met Mijn kracht ook alles verwijderd worden wat Mij verhindert bij u in te trekken. Ik kan zo dicht bij u zijn, dat u Mijn aanwezigheid bespeurt, dat u in staat bent Mij te horen. En Ik wil ook zo dicht bij u zijn, omdat Ik u liefheb. Maar ú zult het mogelijk moeten maken dat Ik bij u kan zijn. U zult, door uzelf te vormen tot liefde, uw hart moeten inrichten tot de tempel waar u dan altijd binnen zult kunnen gaan om woorden van Liefde van Mij in ontvangst te nemen, die u steeds gelukkig zullen maken, zodra u begeert Mij te horen.

Amen

Vertaald door Gerard F. Kotte